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ACTA DE LA SESSIÓ: PLE ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 29 de maig de 

2017. 

 

A la vila de Roses (Girona), 29 de maig de 2017. 

 

Quan són les 20:00, es reuneix a la sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència de 

la senyora Montserrat Mindan i Cortada, alcaldessa presidenta de la corporació, la Ple de 

l’Ajuntament a l’objecte de dur a terme la sessió ORDINÀRIA d’acord amb la convocatòria 

que s’ha repartit. 

 

SENYORS QUE HI ASSISTEIXEN: 

 

Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Primer tinent d'alcalde 

Sr. Francesc Giner i Ballesta Segon tinent d'alcalde 

Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Tercer tinent d’alcalde 

Sr. Marc Danés i Zurdo Regidor 

Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora 

Sr. Fèlix Llorens Palou Regidor 

Sr. Joan Plana i Sagué Regidor 

Sr. Èric Ibáñez i Martín Regidor 

Sra. Verónica Medina i Flores Regidora 

Sr. Gerard Teixidó i Rivera Regidor 

Sra. Olga Simarro Rojas Regidora 

Sr Antonio Rodríguez López Regidor 

Sr. Manel Escobar Yegua Regidor 

Sr. Àngel Tarrero González Regidor 

Sr. José Manuel Àlvarez Cuñat Regidor 

Sr. José Antonio Valdera Martín Regidor 

 

 

També hi assisteixen: 

 

Sra. Mariel·la Roig Guitart    Interventora accidental de la corporació 

Sra. Maria Teresa Sánchez Luna   Tècnica d’Administració General 
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Actua com a secretari, el secretari general de la corporació, senyor Francisco Luis Muñoz 

Cameo. 

 

Un cop l'alcaldessa ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els afers indicats i 

es prenen els acords que es detallen. 

 

 

ORDRE DEL DIA 

 

1.0.- Aprovació acta 24.04.17 

 

2.0.- Informació de l’Alcaldia  

 

3.0.- Acord relatiu a l'aprovació de la revisió de preus del contracte de "Gestió dels 

serveis d'abastament domiciliari d'aigua potable i de clavegueram de Roses" 

 

4.0.- Aprovació de Conveni amb el CCAE per a l'utilització de la base de dades 

d'empreses 

 

5.0.- Adhesió a l'acord marc del subministrament d'energia elèctrica aprovat pel Consorci 

Català del Desenvolupament Local i ACM 

 

6.0.- Autoritzar al treballador municipal Xavier Maluquer Nogués la compatibilitat de 

l'activitat pública amb la privada per a l'exercici tasques d’assessorament com a advocat 

en assumptes aliens al municipi de Roses 

 

7.0.- Donar comptes del Pla de Gestió de l'ús públic sostenible dels espais naturals de 

Roses 

 

8.0.- Donar comptes de l'Estudi de mobilitat de Roses 
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9.0.- Proposta relativa a donar comptes de l'informe emès per la interventora municipal 

accidental en relació a l'execució del pressupost i a l'actualització dels objectius 

d'estabilitat pressupostària i endeutament corresponent al PRIMER trimestre de 2017. 

 

10.0.- Proposta relativa a l'expedient de modificación de l'ordenança general núm. 3, dels 

preus públics per a l'exercici 2017 

 

11.0.- Concessió de la medalla de permanència en el servei de primera categoria al 

senyor Manuel Montoro Expósito. 

 

12.0.- Concessió de la medalla de permanència en el servei de primera categoria al 

senyor Juan Durán Giner.  

 

13.0.- Aprovar Conveni col·laboració Consell Comarcal Serveis Bàsics 2017 

 

14.0.- Acord relatiu a l'aprovació d'adhesió de l'Ajuntament de Roses al sistema 

d'adquisició centralitzada de l'Associació Catalana de Municipis i Comarques i el Consorci 

Català pel Desenvolupament Local. 

 

15.0.- Projecte d'urbanització del passeig de la carretera del Far de Roses, d'iniciativa 

municipal 

 

16.0.- Proposta d'acord per l'aprovació de la modificació de crèdit núm. 3 del pressupost 

per a l'exercici 2017. 

 

17.0.- Conveni de cooperació interadministrativa entre Ports de la Generalitat i 

l'Ajuntament de Roses per a la urbanització, manteniment, conservació, millora i ús del 

passeig de la carretera del Far en la zona de servei del port de Roses. 

 

18.- Precs i preguntes 
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1.0.- Aprovació acta 24.04.17 

 

Identificació de l’expedient  

 

Proposta de l’alcaldessa d’aprovació de l’acta anterior de Ple  

 

Antecedents  

 

1. Amb data 24 d’abril de 2017 va tenir lloc la sessió ordinària del Ple.  

 

2. D’acord amb l’article 18.2 de la Llei 40/2015, de 1 d’octubre, del règim jurídic del 

sector públic l’acta de cada sessió dels òrgans col·legiats podrà aprovar-se en la 

mateixa sessió o en la immediata següent.  

 

3. El dia 22 de maig de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Resolució  

 

Aprovar l’acta de la sessió de l`òrgan col·legiat detallat a l’antecedent primer d’aquesta 

proposta. Exp.: 2017/003446 

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar 

l’acta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

2.0.- Informació de l’Alcaldia  

 

La senyora Montse Mindan Cortada, alcaldessa presidenta llegeix la informació següent: 

Habitants, a 29 de maig de 2017 

 

Total població: 19.459 habitants 

Homes: 9.786 que representen el 50,29% de la població 
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Dones: 9.673 que representen el 49,71% de la població 

3.464 de < 16 anys, que representen el 17,80% de la població 

 

ATUR 

 

A abril de 2017: 1.058 aturats 

A abril de 2016: 1.262 aturats 

 

TOTAL DECRETS= 474 

 

Contingut ECONÒMIC 110 

Contingut URBANÍSTIC 77 

Contingut GENERAL 287 

 

 

REUNIONS DE TREBALLS A ROSES: 

 

 36 Reunions de treball 

 1 Consell Executiu PRODER 

 5 Meses de Contractació 

 1 Meses de Contractació extraordinàries 

 5 Juntes de Govern Local  

 1 Consell Administració ROSESNET  

 1 Consell Administració PORT DE ROSES 

 1 Junta de Portaveus 

 2 Comissions Informatives 

 1 Ple 

 1 Casament civil 

 1 Junta general de PRODER 

 1 Junta general de ROSERSA 

 1 Junta general de PORT DE ROSES 

 

REUNIONS DE TREBALLS FORA DE ROSES 

 Figueres, Consell d’alcaldes 
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 Girona, Patronat de Turisme - Consell Assessor General 

 

VISITES REBUDES A ROSES 

 19 visites 

 Sr. Josep Puigbert, director de la Casa de la Generalitat a Perpinyà 

 

VISITES FORA DE ROSES 

 BCN, Departament d'Afers i Relacions Institucionals i Exteriors i Transparència de la 

Generaliltat de Catalunya 

 BCN, consellera de Governació i Habitatge de la Generalitat de Catalunya 

 

ACTES A ROSES 

 Dia de l'educació física al carrer 

 +60 Alt Empordà – Propostes per a un envelliment actiu 

 Jornades d’arqueològia i Patrimoni arqueològic (diverses xerrades) 

 Dia de les Esquadres (Festa patronal de Mossos) 

 IV Mostra del vi DO Empordà 

 Teatre, Infàmia de Pere Riera 

 Presentació del documental La Carmeta i el Moll de Maria Velasco 

 Sopar Catalonia Trek Festival 

 Actes de l’associació Tocats pels clàssics (concentració de cotxes antics) 

 Presentació equip Salomon Team 

 Sortida Trail i Marató Cap de Creus 

 Jubiteatre - El trampós entrampat 

 XVI Passejada Dòlmens a la llum de la lluna dins el marc de Maig Megalític 

 Visita de l’escola “Narcís Monturiol” dins el programa “Conèixer l’Ajuntament”. 

 Sortida en vaixell promocional – Patronat de Turisme Costa Brava 

 Teatre, Famèlica de Juan Mayorga 

 XXIX Trobada de Dansa de Roses 

 11à Trobada d'escoles de bàsquet de la província de Girona 

 Cantarella 2017 

 Acte de cloenda dels cursos de català i del VxL al Teatre 
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 XXVIII aniversari Associació Jubilats del Mar (Casal del Pescador) 

 Espectacle de màgia a favor de FADIR 

 Presentació museïtzació del Castell de la Trinitat 

 Concentració benèfica de motos a favor de FADIR 

 Locus Amoenus de Roses - Mas Oliva 

 Concert de Quim Portet 

 VII Aplec Punta Falconera 

 I Olimpiades comarcals de residències de Gent Gran (lliurament premis) 

 Actes Fira de la Rosa (espectacles, desfilades, concerts, mapping, tastets, etc.) 

 

ACTES FORA DE ROSES 

 Figueres, Inauguració Casa Cultural d'Andalusia (Fires de Santa Creu) 

 Figueres, dinar alcaldes Empordà amb el conseller de Territori i Sostenibilitat, Hble.Sr. 

Josep Rull. 

 Peralada, concert/sopar Jeane Maison 

 Pont de Molins, presentació del projecte "desXifrArt· de Montse Sanjaime 

 Figueres, Primers Premis Ànima 

 

ASSISTÈNCIA MITJANS DE COMUNICACIÓ 

 Empordà TV (notícies, entrevistes, etc.) 

 L’Hora de l’alcaldessa 

 Radio Digital 

 Revista MIRAM 

 Roda de premsa presentació Fira de la Rosa 2017 

 

FELICITACIONS A EXPRESSAR 

 Als taekwondistes Laura Cortada, Benaisa El Badhti i Jordi Abad, del Taekwondo 

Joan’s, or i bronzes, respectivament, cadascú en la seva categoria dins el III Open de 

Figueres. 

 Al taekwondista Joan Jorquera en proclamar-se campió del Professional Taekwondo 

Open 2017 celebrat a Zamora. 
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 Dins la 22a edició del Concurs artístic i literari d’Amics de l’Unesco, als estudiants 

Victor Rothenhofer del Centre Escolar Empordà guardonat dins la categòria exlibris i 

Agnès Valentí dins la categòria narracions. 

 Als estudiants Jaume Cusí i Victoria Milovanova, de l’institut Cap Norfeu, pel premi al 

vídeo més creatiu, el primer i al compromís social la segona, dins el premis CRACS 

2017 que atorga la Universitat de Girona (UdG) als millors treballs de reserca.  

 Als alumnes Paulo Bylo, Melissa Cambre, Júlia Pau, Margarita Tatiana i Paula 

Rodríguez, de l’institut Illa de Rodes, en guanyar dins la categoria de millor idea de 

negoci (categoria ESO), amb el projecte Ardupaper la 9a edició dels Premis 

Emprenedors de l’Alt Empordà 2017. 

 

 

3.0.- Acord relatiu a l'aprovació de la revisió de preus del contracte de "Gestió dels 

serveis d'abastament domiciliari d'aigua potable i de clavegueram de Roses" 

 

El senyor Juan M. Fernández, responsable de l'Àrea d’Infraestructures i Serveis Públics, 

presenta la proposta d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

Proposta relativa a l'aprovació de la revisió de preus del contracte de “Gestió indirecta, en 

règim de concessió, dels serveis municipals d’abastament domiciliari d’aigua potable i de 

clavegueram”, per a la seva aplicació durant l'any 2017.  

 

Antecedents  

 

1. Per Decret de l'Alcaldia núm. 668/06-03-2017, de data 03-03-2017, s'ha resolt notificar 

a Sorea, Sociedad Regional de Abastecimiento de Aguas, SAU la proposta provisional de 

revisió de preus del contracte de “Gestió indirecta, en règim de concessió, dels serveis 

municipals d’abastament domiciliari d’aigua potable i de clavegueram”, pel que resulten, 

mitjançant l’aplicació de les fórmules polinòmiques previstes a la clàusula 8a del Plec de 

clàusules administratives particulars, els coeficients de revisió de 0,0067% per al servei 

d'abastament d'aigua i de 0,0103% per al servei de clavegueram, a aplicar amb efectes 

del dia 1 de gener de 2017, i establir el preu, un cop aplicats els coeficients de revisió, en 
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l’import de 0,4680 €/m3 facturat (IVA exclòs) per al servei d'abastament d'aigua i de 

0,0768 €/m3 facturat (IVA exclòs) per al servei de clavegueram.  

 

En el mateix decret s'ha donat audiència al contractista perquè pugui manifestar el que 

cregui convenient.  

 

2. Ha transcorregut el termini concedit al contractista sense que aquest hagi manifestat 

cap al·legació o objecció al respecte. 

 

3. Consta a l'expedient la pre-proposta del regidor de l'Àrea en els mateixos termes 

d'aquesta proposta. 

 

4. S'ha emès un informe jurídic i d'Intervenció.  

 

5. El dia 15 de maig de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret  

 

Primer. És d’aplicació la legislació següent:  

 

- Reial decret legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel qual s’aprova el Text refós  de la 

Llei de contractes del sector públic.  

- Reial decret 1098/2001, de 12 d'octubre, pel qual s'aprova el Reglament general de la 

Llei de contrsctes de les administracions públiques.  

- Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s'aprova el reglament d'obres, activitats i 

serveis dels ens locals.  

- Plec de clàusules administratives particulars i d eprescripcions tècniques que regeixen 

aquest contracte. 

 

Segon. La clàusula 8a del Plec de clàusules administratives particulars que regeixen la 

contractació d’aquest servei preveu la revisió de preus amb caràcter anual, un cop 

transcorregut el primer any des del començament de la concessió. La revisió de l’import 

de la contraprestació del contractista es realitzarà mitjançant l’aplicació de les fórmules 

polinòmiques següents:  
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a) Fórmula de revisió del preu d’abastament d’aigua:  

Cr = (0,39 · Vpa) + (0,49 . 0,85. VIPC)  

Cr = Coeficient de revisió  

Vpa = Variació que experimenti el preu de compra d’aigua en alta en el període de 

revisió.  

VIPC = Variació que experimenti l’IPC en el període de revisió.  

 

b) Fórmula de revisió del preu de clavegueram:  

Cr = (0,76 · 0,85 VIPC)  

Cr = Coeficient de revisió  

VIPC = Variació que experimenti l’IPC en el període de revisió.  

 

Tercer. Per al 2017 procedeix la revisió del seu preu en els termes establerts als articles 

77 i següents del RDL 3/2011 i a la clàusula 8a del PCAP.  

 

D’acord amb la normativa a dalt esmentada, per calcular la revisió de preus del contracte 

s’ha de prendre l’índex de referència publicat per l’Institut Nacional d’Estadística (INE) 

referit als dotze mesos immediatament anteriors a la data en què procedeix l’actualització 

(desembre 2015/desembre 2016) que és del 1,6 %.  

 

Quart. L'òrgan competent per a l'adopció de l'acord definitiu de revisió de preus és  el Ple 

per ser l'òrgan de contractació.  

 

A proposta del regidor responsable de l’Àrea d’Infraestructures i Serveis Públics, s’adopta 

el següent 

 

ACORD: 

 

1. Aprovar la revisió de preus del contracte de “Gestió indirecta, en règim de concessió, 

dels serveis municipals d’abastament domiciliari d’aigua potable i de clavegueram”, 

subscrit amb Sorea, Sociedad Regional de Abastecimiento de Aguas, SAU, pel que 

resulten, mitjançant l’aplicació de les fórmules polinòmiques previstes a la clàusula 8a del 

Plec de clàusules administratives particulars, els coeficients de revisió de 0,0067% per al 
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servei d'abastament d'aigua i de 0,0103% per al servei de clavegueram, a aplicar amb 

efectes del dia 1 de gener de 2017, i establir el preu, un cop aplicats els coeficients de 

revisió, en l’import de 0,4680 €/m3 facturat (IVA exclòs) per al servei d'abastament 

d'aigua i de 0,0768 €/m3 facturat (IVA exclòs) per al servei de clavegueram. 

 

2. Notificar el present acord al contractista. 

 

3. Comunicar aquest acord a l'enginyer tècnic municipal, responsable del seguiment i 

l’execució del contracte, i al Departament d'Intervenció. 

 

4. Contra aquest acord, que posa fi a la via administrativa, es podrà interposar recurs 

contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Girona, en el termini 

de dos mesos a comptar des del dia hàbil següent al de la seva notificació. 

 

Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el 

mateix òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar des del dia hàbil següent al 

de la seva notificació. 

 

No obstant es podrà interposar qualsevol altre recurs o reclamació, que consideri oportú, 

en defensa dels seus interessos. Exp.: 2013/002206 

  

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM)  

 

Sra. Verónica Medina.- En aquest punt el nostre grup farà una abstenció tal com ho 

vàrem fer en el Ple del mes d’agost de l’any passat, ja que considerem inadequat tenir 

privatitzat, durant quinze anys, un servei tan important com és el de l’aigua, sense donar 

cap possibilitat de canvi a la població de Roses o a qualsevol govern que tingui una visió 

més progressista referent a aquest àmbit. 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  
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Sr. Antonio Rodríguez.- Aquesta explicació està molt bé però, al final, no sabem si han 

apujat l’aigua als usuaris de Roses o no. Per exemple, sabem quan li pujarà, aquest any, 

a un usuari mitjà? Donat que tenim, aquí, al president del Consorci de la Costa Brava, 

crec que ens pot donar una explicació, ja que una de les qüestions per les quals ha apujat 

el preu de l’aigua és perquè  el preu de l’alta en el Consorci s’està apujant molt poc cada 

any – 0,30, 0,32, 0,34. Potser, per això, ens podria explicar perquè estem pagant, de 

manera conjunta, tots els ajuntaments i més o menys quan és aquesta pujada per tal que 

els ciutadans sàpiguen quant els puja l’aigua. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS  

 

Sr. José Manuel Álvarez.- Voldríem saber com repercutiran tots aquests números a la 

factura dels rosincs. Suposem que aquesta pregunta se la farà molta gent.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- La meva intervenció anava encaminada, també, a demanar quin 

cost tindrà, finalment, per un usuari mig la factura del seu rebut de l’aigua. Ens sumem, 

també, a la petició del company del Partit dels Socialistes, que donat que tenim 

l’oportunitat de tenir el president del Consorci de la Costa Brava aquí, ens expliqui una 

mica la repercussió d’aquesta pujada del servei de l’aigua a l’alça. 

 

 

EXPLICACIÓ DE LA SENYORA ALCALDESSA PRESIDENTA  

 

Sra. Montse Mindan.- Per fer un aclariment, com tots saben i com ha comentat la regidora 

Verónica Medina, això es va fer en un concurs que va sortir, que va guanyar SOREA i 

que ja vàrem explicar que hi havia una clàusula de revisió cada any. Per la qual cosa no 

s’apuja ara perquè s’hagi apujat només el preu en alça, sinó que en els plecs de 

condicions ja s’establia que hi hauria una puja i està ben clar. No direm quin és el consum 

mitjà, perquè una família pot consumir molta o poca aigua. No sé el rebut de la gent, hi ha 

moltes disparitats. El que està clar és que la formula diu que el coeficient de revisió és el 
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0,067%. Per tant, s’hauria d’aplicar aquest coeficient. Si els regidors volen portar una 

factura per tal de no demanar cap factura a ningú, podríem aplicar aquest tant per cent i 

així veurem quant ha pujat i ho podríem explicar en el proper Ple. 

 

Passo la paraula al president del Consorci, en aquest cas, regidor. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA  

 

Sr. Carles Pàramo.- Intentaré explicar-me tot i que no toca. Dir que vinc de Girona – per 

això he fet tard –, d’un Ple del Consorci de la Costa Brava on hi estaven representats els 

vint-i-set ajuntaments que formen el Consorci.  

 

Imagino que els regidors ja saben que el Consorci només fa l’aigua amb alta. Entre 

cometes el president diria que el que passa a Platja d’Aro, a Roses o Lloret, no és de la 

nostra incumbència. Nosaltres subministrem amb aigua i ens preocupem que aquesta 

arribi de qualitat i en la quantitat necessària. A partir del moment quan obres l’aixeta i es 

comença a subministrar a tots els usuaris, això és una funció municipal en la qual, 

precisament, el que no farà mai el Consorci és posar-s’hi.  

 

Per tant, el que facin des de Portbou, passant per Colera, Port de la Selva, Roses, 

Cadaqués, etc fins a arribar a Blanes, no és un tema del Consorci, a nivell de 

subministrament domèstic. Sí que és un problema per nosaltres que no arribi l’aigua. Per 

exemple l’avaria que hi va haver ahir, no és un problema del Consorci. És una avaria 

interna del poble de Roses, de les seves conduccions – que són de la seva competència 

– i en la que el Consorci no s’hi posa per res. El Consorci es preocupa de fer arribar 

l’aigua de Boadella a la potabilitzadora de Castelló d’Empúries i des d’allà que surti 

l’aigua cap a Llançà i Empuriabrava.  

 

Aquest és, doncs, un problema intern. Demanar com repercutirà, això ho sabrem el dia 

que aprovem les ordenances fiscals on es determinarà el preu a aplicar. Perquè una cosa 

és el preu que nosaltres paguem per prestar el seu servei a la companyia i després el Ple 

de l’Ajuntament decideix si aquest augment de preu el repercuteix o no. Però a aquestes 
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alçades del mandat – amb tot el respecte – els regidors ja haurien de saber com 

funcionen aquestes coses. 

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA  

 

Sra. Montse Mindan.- El senyor secretari demana la paraula abans de passar a votació. 

 

 

EXPLICACIÓ DEL SECRETARI DE LA CORPORACIÓ 

 

Sr. Fco. Luis Muñoz.- Només dir que en el punt quart – peu de recursos – hi ha una 

errada. El contingut correcte seria: “Contra aquesta resolució que posa fi a la via 

administrativa es podran interposar recurs contenciós administratiu davant el Jutjat 

Contenciós Administratiu de Girona, en el termini de dos mesos a comptar des del dia 

hàbil següent al de la seva notificació”. 

 

Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el 

mateix òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar des del dia hàbil següent al 

de la seva notificació. 

 

No obstant es podrà interposar qualsevol altre recurs o reclamació, que consideri oportú, 

en defensa dels seus interessos.  

 

Això substituiria al punt quart. 

 

 

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES 

DE CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sr. Antonio Rodríguez.- Quan mirem l’expedient i veus la fórmula, que sembla molt 

complex, sembla que una de les justificacions per les quals s’apuja el preu de l’aigua és 

perquè el Consorci de la Costa Brava ha apujat – molt poc – de 0,32 a 0,34 cèntims el 
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m3. És una puja pactada durant tres anys. És una de les necessitats, d’acord amb les 

memòries del Consorci, per fer inversions en aigua i segurament està plenament justificat.  

 

L’únic que plantejàvem era que els ciutadans no tenen per què conèixer aquestes 

fórmules però sí que han de saber una mica el perquè s’apuja el preu de l’aigua i, més o 

menys, en quina quantitat. 

 

 

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS  

 

Sr. José Manuel Álvarez.- Agrair al senyor Carles Pàramo la seva explicació i espero que, 

si algun dia el truquem perquè ens expliqui millor el que ha dit, ens atengui.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Com que ha dit que a aquestes alçades de la legislatura tothom ha 

de saber com va, dir-li que nosaltres quan li fem aquesta pregunta, no és només com a 

regidors sinó que, aprofitant que tenim aquí les càmeres de televisió i que hi ha públic 

fora que ens veu, és simplement aclarir una mica en què consisteix aquesta pujada de 

preus.  

 

No és una reflexió que nosaltres fem a l’interior sinó que donem l’oportunitat que la gent 

de Roses conegui una mica, no hagi de fer la fórmula matemàtica i pugui conèixer una 

mica quina serà aquesta pujada de preu que tindrà el cost de l’aigua. 

 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Respondre al senyor José A. Valdera que la pujada de preu no és 

automàtica. Quan establim les ordenances decidirem si pujem o si l’Ajuntament és el que 

assumeix aquesta pujada de preu o si l’assumeix l’usuari. Ara no hi ha una directament 

aplicació de l’augment del preu de l’aigua. Fins a les ordenances per l’any vinent no es 

puja l’aigua.  
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA  

 

Sr. Juan M. Fernández.- A més a més, el petit increment que pugui haver-hi és la variació 

del preu de compra i mai supera l’IPC. No puc assegurar si és molt més car que l’any 

passat o no, però com a molt no arriba ni a l’IPC.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CONVERGÈNCIA  

 

Sr. Carles Pàramo.- Això de la tarifa, fa dos anys que es va acordar. Repeteixo l’òrgan 

que decideix, on l’Ajuntament de Roses té un vot com tenen cadasun dels altres més la 

Diputació – un sol vot cadascun – i vàrem acordar unificar les tarifes de tota la Costa 

Brava per poder atendre les necessitats de tota la Costa Brava. Això es va fer perquè per 

la Costa Brava – el marc en el qual ens movem – és molt problemàtic que qualsevol 

ajuntament – sigui el de Colera, Portbou, Blanes, Platja d’Aro, Roses, Begur... – tingui 

problemes tant de subministrament com de sanejament. Perquè qui pateix el descrèdit 

que pot significar una avaria o un mal funcionament és la Costa Brava. 

 

Un problema que puguem tenir a Roses no és un problema de Roses, és un problema de 

la Costa Brava; i un problema que pugui tenir Blanes tres quarts del mateix. Aleshores 

s’unifica perquè d’aquesta manera, nosaltres el que volem donar a primera línia, i a 

segona línia els municipis que estan consorciats, garantir el subministrament d’aigua de 

qualitat i en la quantitat necessària i suficient perquè la Costa Brava en el seu conjunt 

tingui en això un punt, fins i tot, de prestigi internacional. 

 

D’aquí a uns dies es presentarà el projecte Demoware que s’ha aplicat a Port de la Selva 

i que consisteix a introduir aigua sortida de la depuradora – lògicament tractada en el 

terciari – reintroduïda en els aqüífers locals perquè aquesta aigua, amb totes les 

garanties com qualsevol aigua de pou, torna al circuit d’abastament. 

 

Repeteixo doncs, que jo no sóc president en representació de Roses al Consorci de la 

Costa Brava sinó que sóc president per delegació del president de la Diputació que és el 
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president nat. Separar i entendre que, avui, el que estem fent és un tema absolutament 

local, desvinculat totalment del Consorci de la Costa Brava a dins d’aquesta perfecta, ja 

no autonomia si no independència que tenim cada ajuntament a l’hora de debatre.  

 

Nosaltres estem constituïts en Ple i, com bé ha dit l’alcaldessa, el dia que es tractin les 

ordenances amb el nostre de cadascun de nosaltres decidirem si aquest augment que 

està marcat en el contracte es repercuteix o no. El senyor Manel Escobar, em va dient 

que sí amb el cap perquè sap molt bé com funcionen aquestes coses i, imagino que, per 

això no ha fet la pregunta.  

 

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 
 

Vots a favor: SET (7) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc Danés, 

Anna Jorquera, Francesc Giner, Fèlix Llorens. 

Vots en contra: CAP (0)  

Abstencions: DEU (10) Joan Plana, Èric Ibañez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, Olga 

Simarro, Antonio Rodríguez, Manel Escobar, Àngel Tarrero, José M. Alvarez i José A. 

Valdera. 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

  

4.0.- Aprovació de Conveni amb el CCAE per a l'utilització de la base de dades 

d'empreses 

 

El senyor Félix Llorens, responsable de l'Àrea de Turisme i Promoció Econòmica, 

presenta la proposta d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 
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Conveni de col·laboració entre el Consell Comarcal de l'Alt Empordà i l'Ajuntament de 

Roses per a l'ús de la base de dades comarcal d'empreses. 

 

Antecedents 

 

1. En el Pla estratègic en l'àmbit del desenvolupament econòmic local i d'ocupació a l'Alt 

Empordà (aprovat pel Ple de l’Ajuntament de Roses el 22 de desembre de 2014), en 

el que es definia l'estratègia de la comarca i les accions a desenvolupar en els 

propers anys, es van definir una sèrie de línies estratègiques que apostaven per 

construir una comarca integrada en la que es tingués en compte el teixit empresarial. 

 

2. La prospecció d'empreses és una eina clau per a tenir una diagnosi de la realitat 

empresarial de la comarca i poder detectar quines són les seves necessitats. 

 

3. El Consell comarcal de l’Alt Empordà disposa d’una aplicació informàtica de dades 

d’empresa comarcal, gràcies a una subvenció atorgada per la Diputació de Girona en 

el marc del Programa Suport a projectes singulars de desenvolupament econòmic, en 

el Butlletí Oficial de la Província de Girona, núm. 56., a la qual l’Ajuntament de Roses 

ha col·laborat en el seu desenvolupament juntament amb els tècnics de les àrees de 

promoció econòmica dels ajuntaments de Castelló d'Empúries, La Jonquera i 

Figueres. 

 

4. L’Ajuntament de Roses té interès en l’ús d’aquesta aplicació informàtica atès que 

permetrà optimitzar els recursos destinats a la prospecció d'empreses, i serà un mitjà 

per poder establir col·laboracions entre l'àmbit privat i l'àmbit públic, essent una eina a 

partir de la qual es podrà fer una planificació estratègica eficient donant resposta a les 

necessitats de les empreses. 

 

5. En data 19 d'abril de 2017, RE: 7710/17, el Consell Comarcal de l'Alt Empordà notifica 

l'aprovació pel Ple del Conveni de col·laboració entre el Consell comarcal de lAlt 

Empordà i l'Ajuntament de Roses pel que fa a lús de l'aplicació informàtica base de 

dades comarcal d'empreses. 

 

6. El dia 15 de maig de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 
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Fonaments de dret 

 

Primer.- Art. 191 del Decret Llei 2/2003 de 28 d’abril pel qual s’aprova el text refos de la 

llei municipal i de règim local de Catalunya 

 

Segon.- Art 47 a 50 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, del règim jurídic del sector públic 

 

A proposta del regidor responsable de l’Àrea de Turisme i Promoció Econòmica, 

s'adopció del següent 

 

ACORD: 

 

1. Aprovar el Conveni de col.laboració entre el Consell Comarcal de l'Alt Empordà i 

l'Ajuntament de Roses per a l'ús de l'aplicació informàtica base de dades comarcal 

d'empreses que consta a l'expedient. 

 

2. Facultar a l’alcaldessa per la signatura del conveni. 

 

3. Notificar aquest acord al Consell Comarcal de l’Alt Empordà i a a Direcció General 

d’Administració Local del Departament de Governació de la Generalitat de 

Catalunya 

 

Contra aquesta resolució, que posa fi a la via administrativa, s’haurà d'interposar recurs 

contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Girona, en el termini 

de dos mesos a comptar des del dia hàbil següent al de la seva notificació. 

Alternativament i amb caràcter previ, es pot efectuar un requeriment davant l’òrgan que 

l'ha dictada, en el termini de dos mesos a comptar des del dia hàbil següent a la recepció 

d'aquesta notificació, en els termes que s'indiquen a l'article 44 de la Llei 29/1998, de 13 

de juliol, reguladora de la jurisdicció contenciosa administrativa. 

 

 

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 
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Sr. Fèlix Llorens.- És una eina que considerem molt necessària tots els departaments de 

promoció econòmica de la comarca. És una eina per poder abocar-hi totes les dades 

d’empreses de l’Alt Empordà perquè sigui una font de recursos pels nostres tècnics a 

l’hora de desenvolupar projectes d’ocupació o de foment del comerç.  

 

A part que, treballar de forma conjunta com a l’Alt Empordà ens va molt perquè anem en 

la línia que vol tirar endavant del SOC de consertació territorial. És a dir, el SOC vol que, 

cada cop més, els municipis s’agrupin, ja no per comarca - en el nostre cas és com a 

comarca – sinó que s’agrupin per interessos comuns de forma ocupacional o empresarial 

per tirar endavant projectes de tots coneguts com ‘Formació i treball’ o ‘Fem ocupació per 

a joves’ o ‘Joves per a l’ocupació’.   

 

Tots aquests projectes que estem acostumats a sentir poder-los tirar endavant entre els 

municipis per: 1- optimitzar els recursos públics; 2- per ser més realistes a les necessitats 

laborals de la comarca. Tothom sap que la mobilitat laboral hi és i hi serà sempre. Hem 

de ser conscients que gent de Roses se’n va a treballar a Figueres o Castelló i que gent 

de Castelló va a treballar a Roses, Figueres o Llançà. Per això hem d’anar tots a una a 

l’hora de la formació de l’ocupació i de desenvolupar i les nostres empreses i comerços. 

És ben bé això. És un primer pas dels que ja s’han fet fins ara. Hem d’anar treballant però 

és un pas molt important a l’hora, com he dit abans, de poder tirar endavant futurs 

projectes. 

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.    

 

 

 

5.0.- Adhesió a l'acord marc del subministrament d'energia elèctrica aprovat pel 

Consorci Català del Desenvolupament Local i ACM 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Sí que és l’adhesió en aquest acord marc que ens presenta el 

Consorci i l’Associació Catalana de Municipis.  
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El senyor Juan M. Fernández, responsable de l'Àrea d’Infraestructures i Serveis Públics, 

presenta la proposta d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

Adhesió a l'acord marc del subministrament d'energia elèctrica amb destinació als ens 

locals de Catalunya aprovat pel Consorci Català del Desenvolupament Local (CCDL) i 

l'Associació Catalana de Municipis (ACM). 

 

Antecedents  

 

1. El Consorci Català pel desenvolupament Local (CCDL), per encàrrec de l’Associació 

Catalana de Municipis (ACM), va aprovar en la sessió de la seva Comissió Executiva 

de data 6 d’octubre de 2016, i prèvia tramitació del corresponent procediment 

administratiu a tal efecte de conformitat amb els plecs de clàusules administratives 

particulars i prescripcions tècniques aprovats en sessió de la Comissió Executiva de 

data 9 de juny de 2016 i publicats al perfil de contractant de l’entitat, adjudicar l’Acord 

marc pel subministrament d’energia elèctrica, amb destinació a les entitats locals de 

Catalunya (Expedient 2015.05), d’acord amb el següent detall d’empreses 

seleccionades per lots: 1) AURA ENERGIA, SL”: Lot AT, 2) “ENDESA ENERGIA, 

SAU”: Lots AT i BT, 3) “NEXUS ENERGIA, SA”: Lots AT i BT, 4) “GAS NATURAL 

FENOSA (Gas Natural Serveis SDG SA)”: Lots AT i BT, 5) “IBERDROLA CLIENTES, 

SAU”: Lots AT i BT i 6) “FACTOR ENERGIA, SA”: Lots AT i BT, procedint- se a la 

formalització efectiva dels citat Acord amb les empreses adjudicatàries, en data 27 

d’octubre de 2016.  

 

2. Posteriorment i prèvia tramitació del corresponent procediment administratiu a tal 

efecte d’acord amb el plec de clàusules administratives particulars aprovat per 

Resolució de la Presidència del Consorci de data 27 d’octubre de 2016 i publicats al 

perfil de contractant de l’entitat, el CCDL va procedir a adjudicar, en virtut de l’acord 

adoptat en la sessió de la seva Comissió Executiva de data 10 de novembre de 2016, 

el contracte derivat (Exp. D01-2015.05) de l’Acord marc pel subministrament d’energia 

elèctrica, mitjançant subhasta electrònica, a l’empresa ENDESA ENERGIA, SAU 
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d’acord amb el detall de tarifes per lots que es relaciona a la part resolutiva del 

present acord i a l’empara dels articles 25 i ss. del PCAP que va regir la licitació de 

l’Acord marc del que deriva referenciat a l’apartat anterior, i que preveu de conformitat 

amb els articles concordants aplicables del Text Refós de la Llei de Contractes del 

Sector Públic (TRLCSP), com una de les fórmules per a l’adjudicació dels 

corresponents contractes derivats de subministrament, la possibilitat de realitzar una 

subhasta electrònica entre els empreses seleccionades en l’Acord marc.  

 

3. L’ajuntament de Roses, des de la liberalització del sector elèctric, ha optat a adherir-

se a l’acord marc promogut per el CCDL amb totes les pròrrogues realitzades 

finalitzant la darrera el desembre de 2016, per tal d’obtenir uns preus més competitius 

que negociats de forma individual.  

 

4. En data 4 d’abril de 2017 l’enginyer tècnic municipal ha emès un informe al respecte 

amb les següents consideracions i conclusions: 

 

“Consideracions 

  

La Llei 17/2007, obliga des de l’1 de gener de 2009, a aquells abonats amb pòlisses 

de subministrament amb una potència superior a 10 kW, a contractar a una empresa 

comercialitzadora del mercat lliure. Si no contractes el subministrament d’energia 

elèctrica amb una empresa del mercat lliure, el subministrament elèctric el farà una 

empresa comercialitzadora de la distribuïdora de la zona amb tarifes regulades. La 

tarifa a aplicar serà la Tarifa d’Últim Recurs (TUR) i la tarifa s’anirà incrementant 

automàticament en el temps, fins a un màxim del 26% de les tarifes aprovades a 

mode de recàrrec.  

En data 14 de setembre de 2010, l’Ajuntament es va adherir a l’acord marc dels 

subministrament d’energia elèctrica amb destinació als ens locals de Catalunya, 

promogut pel Consorci Català del Desenvolupament local (CCDL). L’acord preveia la 

el subministrament de les pòlisses dels ens locals amb la comercialitzadora del 

mercat lliure Unión Fenosa Comercial S.L, per un període de 18 mesos que 

finalitzava el 31 de desembre de 2012.  
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La Comissió Executiva de data 10 de novembre de 2016 del Consorci Català de 

Desenvolupament Local (CCDL), va adjudicar el contracte derivat (Exp. D01-

2015.05) de l’Acord marc pel subministrament d’energia elèctrica, mitjançant 

subhasta electrònica, a l’empresa ENDESA ENERGIA, SAU, per un termini de 12 

mesos des del dia 1 de gener de 2017 fins el dia 31 de desembre de 2017, amb els 

següents preus sobre les tarifes: 

 

PREUS D’ADJUDICACIÓ 

(€/Mwh) 

  

P1 P2 P3   

97,098 83,098 55,458 Sublot 1 (tarifa 3.0A) 

LOT A 

(electricitat) 

 128,298  Sublot 2 (tarifa 2.1A) 

150,298  72,198 Sublot 3 (tarifa 

2.1DHA) 

 112,158  Sublot 4 (2.0A) 

136,573  56,843 Sublot 5 (2.0DHA) 

 

Adherir-se a a les condicions d’aquest acord marc adquirit en la licitació, permet 

accedir a unes condicions preferencials per als municipis pertanyents a l’ACM, ja que 

garanteix uns preus molt competitius així com un excel·lent servei al client. Una altra 

fet a destacar, és que el subministrament d’energia elèctrica subministrada serà 

100% energia verda, fet que ajudarà a complir amb els objectius de establerts en el 

PAES (Estratègia Europa 2020 20/20/20). 

 

Actualment, l’Ajuntament disposa de les següents pòlisses:  

 

 

Empresa comercialitzadora Tarifa Número de pòlisses 

ENDESA ENERGIA SAU 2.0A 23 

ENDESA ENERGIA SAU 2.0DH 48 

ENDESA ENERGIA SAU 2.1A 8 

ENDESA ENERGIA SAU 2.1DHA 31 

ENDESA ENERGIA SAU 3.0A 42 
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Conclusions 

 

Vistos els antecedents i les consideracions realitzades, s’informa favorablement 

l’adhesió a l’acord marc del subministrament d’energia elèctrica amb destinació als 

ens locals de Catalunya aprovat pel Consorci Català del Desenvolupament Local 

(CCDL) amb Endesa Energia SAU, en la totalitat de les pòlisses de subministrament 

que disposa l’Ajuntament (23 pòlisses amb la tarifa d’accés 2.0 A,  48 pòlisses amb la 

tarifa d’accés 2.0 DHA, 8 pòlisses amb la tarifa d’accés 2.1 A, 31 pòlisses amb la 

tarifa d’accés 2.1 DHA i 42 pòlisses amb la tarifa d’accés 3.0 A) ); per poder optar a 

unes tarifes a preus més competitius que negociades de forma individual i pel que fet 

que l’energia subministrada serà produïda mitjançant energies renovables en un 

percentatge del 100% . El període de vigència de la pròrroga és de l’1 de gener de 

2017 fins al 31 de desembre de 2017. 

 

Per altra banda, seria convenient instar a les empreses municipals a adherir-se a 

l'acord marc, pels beneficis econòmics que els hi pot suposar atès què això 

repercuteix indirectament a l’Ajuntament.  

 

S’adjunta a l’informe declaració responsable de la comercialització Endesa Energia 

SAU. conforme l’energia subministrada té un origen 100% d’energies renovables. 

 

5. En data 5 d’abril de 2017 els serveis jurídics han emès un informe favorable al 

respecte. 

 

6. En da ta 13 d’abril de 2017 s’ha emès un informe d’intervingut i conforme. 

 

7. El dia 15 de maig de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Primer.- Plecs de clàusules administratives particulars i prescripcions tècniques aprovats 

per acord de la Comissió Executiva del CCDL de data 9 de juny de 2016 i 

publicats al perfil de contractant de l’entitat, que regeixen l’Acord marc pel 
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subministrament d’energia elèctrica, amb destinació a les entitats locals de 

Catalunya (Exp. 2015.05).  

 

Segon.- Plec de clàusules administratives particulars aprovat per Resolució de la 

Presidència del CCDL de data 27 d’octubre de 2016 i publicats al perfil de 

contactant de l’entitat que regeixen el contracte derivat de l'Acord marc del 

subministrament d’energia elèctrica amb destinació a les entitats locals de 

Catalunya (Exp. 2014.05 D1).  

 

Tercer.- Decret Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel qual s’aprova el Text refós de 

la Llei de contractes del sector públic, en especial articles 198 en relació al 156 

respecte a l’adjudicació i formalització de contractes derivats en un Acord marc i 

23.2 respecte al règim de vigència i pròrrogues dels contractes, i resta de 

normativa concordant aplicable.  

 

Quart.-  Article 52 i ss. del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprova el Text 

refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i resta de disposicions 

vigents concordants en matèria de règim local que regulen el règim de 

funcionament i competències de les entitats locals (...)/ o articles aplicables de 

Llei d’organització comarcal. 

 

Cinquè.- Llei 40/2015, d’1 d’abril, del sector públic.  

 

Sisè.-  Llei 7/85, de 2 d’abril, de bases de règim local, article 22. 

 

A proposta del regidor responsable de l’Àrea d’Infraestructures i Serveis Públics s’adopta 

el següent 

 

ACORD: 

 

1. Manifestar la voluntat de l’Ajuntament d’adhesió a l’acord marc del subministrament 

d’energia elèctrica amb destinació als ens locals de Catalunya aprovat pel Consorci 

Català del Desenvolupament Local (CCDL) amb Endesa Energia SAU, en la totalitat 

de les pòlisses de subministrament que disposa l’Ajuntament (23 pòlisses amb la 
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tarifa d’accés 2.0 A,  48 pòlisses amb la tarifa d’accés 2.0 DHA, 8 pòlisses amb la 

tarifa d’accés 2.1 A, 31 pòlisses amb la tarifa d’accés 2.1 DHA i 42 pòlisses amb la 

tarifa d’accés 3.0 A) ); per poder optar a unes tarifes a preus més competitius que 

negociades de forma individual i pel que fet que l’energia subministrada serà 

produïda mitjançant energies renovables en un percentatge del 100% . El període de 

vigència de la pròrroga és de l’1 de gener de 2017 fins al 31 de desembre de 2017. 

 

2. Instar a les empreses municipals (Rosersa, Port de Roses SA i Promoció i 

desenvolupament de Roses S.L) que manifestin la seva voluntat a adherir-se a 

l'acord marc, pels beneficis econòmics que els hi pot suposar atès què això 

repercuteix indirectament a l’Ajuntament.  

 

3. Notificar-ho al Consorci Català pel Desenvolupament Local i comunicar-ho al 

Departament d’Intervenció i a les empreses municipals Rosersa, Port de Roses SA i 

Promoció i desenvolupament de Roses SL, per al seu coneixement i efectes. Exp.: 

2017/003131 

 

  

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM)  

 

Sra. Verònica Medina.- Primer de tot, fa exactament un any, es va aprovar en aquesta 

sala plenària la moció per a fomentar i impulsar el consum d’energia verda en la qual 

demanàvem estudiar la possibilitat de comprar energia de fonts 100% verda per tal de 

desenvolupar polítiques energètiques alternatives i sostenibles, cosa que ni tan sols 

l’actual govern va tenir en compte. 

 

I seguidament, el nostre grup municipal va demanar un certificat (i entenem que no és el 

mateix un informe) que certifiqui que el 100% de l’energia que consumim a Roses és de 

fonts renovables. 

 

Per tant el nostre grup votarà en contra d’aquest punt. 
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sr. Antonio Rodríguez.- Crec que és interessant que els ciutadans de Roses entenguin 

què estem fent aquí. El nostre vot serà en contra i ho explicaré. 

 

Hi ha tres elements a tenir en compte en aquest tema:  

1. Està clar que hem d’intentar anar cap a la producció i comercialització d’energia verda. 

Per això el tema dels certificats que, concretament, la Comissió nacional del Mercat de la 

competència és la que certifica que l’energia que es compra és verda – ve d’orígen verd. 

En aquest cas, Endesa presenta un certificat, del que he fet còpia i és cert. Ho he 

consultat i és cert que tota l’energia que Endesa serveix a l’Ajuntament de Roses és 

verda. 

 

2. Un altre aspecte que s’han de tenir en compte tenen a veure amb el preu de l’energia. 

Si fem compra agregada, probablement ens faran el descompte. Tots sabem el preu de 

l’energia que estem pagant a Espanya, per tant, que sigui una mica més barata d’un preu 

car, no sé si és car o barat. 

 

3. L’altre concepte, precisament aquí, les compres agregades tenen inconvenients. 

Eliminen operadors que són més locals, eliminen altres operadors i el que passa aquí, en 

aquest cas, és que l’operador és un dels més grans que hi ha. És un operador que, 

econòmicament, depèn d’una empresa italiana. Per tant, Endesa és una empresa italiana, 

no és una empresa catalana. No fomenta molt la competència en aquest sentit. Potser és 

una reflexió que hem de fer tots plegats.  

 

Entrant a la pàgina de l’ACM no m’ha semblat veure gaires iniciatives i aquest consorci és 

una operadora de contractació de l’Associació catalana de municipis que ho fa 

excel·lentment bé, segurament, des del punt de vista tècnic, però que es limita una mica 

a complir els requisits que es demanen en el procés de contractació. Crec que hi ha poca 

reflexió política. Em perdonaran però en tot cas és la nostra opinió. 

 

Després hi ha altres aspectes. El fet de no fomentar, per exemple, un model d’energia 

distributiu en la producció i aquestes grans comercialitzadores tenen grans produccions i 
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ens deixen, una mica, als petits operadors amb poc espai per contractar. Això crec que 

hem de reflexionar-ho en el model d’energia d’un futur país, que alguns voleu, quin model 

de producció i comercialització d’energia voleu. En aquest cas, Endesa i les quatre 

companyies més importants tenen el 90 i escaig per cent del mercat i imposen els seus 

preus. Això és el que està passant.  

 

En relació amb la certificació s’ha d’explicar una cosa. És molt fàcil posar l’energia verda 

per l’Ajuntament. El difícil és posar energia verda per tot Roses o per tota la població. 

Segons la Comissió Nacional del Mercat de la Competència, Endesa del total de l’energia 

que comercialitza, produeix el 7% d’energia verda. Si hi ha una qualificació en relació 

amb les emissions de diòxid de carboni i residus radioactius per les empreses en funció 

de la producció i comercialització que tenen.  

 

Ja sé que tinc una especial passió per això de l’energia però la qualificació com que és 

productora i comercialitzadora al 100% d’energia verda doncs té el 100% i és una A. I, 

perquè m’entengueu, com les neveres d’Endesa té una F i aquesta és la que comprem. 

Per tant, crec que la tendència hauria de ser a comprar i, amb els plecs de clàusules, 

anar a buscar empreses que comercialitzin – en la seva totalitat – el 100% d’energia 

verda, no la que ens vénen a nosaltres. Aquest és un error de concepte que aprofiten 

algunes companyies per prendre’ns el pèl, bàsicament. És la meva opinió i ja em 

perdonareu. 

 

La nostra posició és que això s’hauria de reflexionar i s’hauria d’anar cap a altres models. 

De fet, altres municipis, com el de Barcelona estan pensant a crear una comercialitzadora 

pròpia. Crec que tindran moltes dificultats però, en tot cas, ells diuen que, segurament, 

estalviaran 50 milions d’euros. No ho sé, potser sí que seran capaços de fer-ho, ja 

veurem com va. Però hi ha exemples, com Centelles, que fa 90 anys que l’ajuntament té 

una empresa pròpia d’energia. Per això, potser hem de fer aquesta reflexió.     

 

Evidentment, que hem de comprar l’energia i ho hem de fer el més barat possible, i no 

volem posar entrebancs. Però després d’un any, després d’una moció i després d’insistir 

– que tornarem a insistir, si fa falta, amb una altra moció – nosaltres votarem en contra. 
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS  

 

Sr. José Manuel Álvarez.- Nosaltres, des de Ciutadans Roses, veure que aquí estem 

oberts a Europa – com ha dit el senyor Antonio Rodríguez que és una empresa italiana – 

és fantàstic. Ja no som tan tancats, 100% renovables, hi ha beneficis econòmics, ens 

estem obrint – som europeus – i això és fantàstic. Nosaltres ens abstindrem. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- És evident que pactar una tarifa en grup, finalment, sempre treus un 

preu més competitiu que si vas a negociar una tarifa de forma individual. Però, en la línia 

una mica marcada pels companys d’Esquerra Republicana i el PSC, pel que fa a les 

empreses que produeixen 100% d’energia verda, crec que hi ha un llistat d’empreses, 

dins de les elèctriques a nivell estatal que produeixen aquest 100% d’energia elèctrica. 

Crec que és el model cap a on hauria d’anar encaminat tothom .  

 

Per tant, trobo positiu que, ara per ara hi hagi aquest cost inferior per fer aquesta 

negociació en grup però el meu vot no serà positiu, ja que considerem que hi ha altres 

empreses que sí que generen aquesta energia verda i crec que, des de l’administració 

pública, s’han de fomentar aquestes empreses. 

 

 

 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Agraeixo el certificat, ja que no és un informe sinó que certifica. 

L’oposició s’ho mira tot des d’un costat i és la part d’aquestes empreses que només 

vénen aquesta el 100% de l’energia verda però precisament si alguna cosa estan fent bé 

els ajuntaments, a través d’aquests acords marc i de la insistència – com és de 

l’Ajuntament de Roses – d’exigir a l‘empresa subministradora que el 100% del que es 

compra pel comsum de Roses sigui energia verda. Potser, si tots ho exigíssim el que 
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aconseguiríem és que aquestes grans elèctriques tinguessin cada vegada més l’obligació 

d’adquirir l’energia que vingués de fonts verdes i renovables. 

 

Per tant, dir tres coses: 

- Que l’Ajuntament de Roses sí que s’ha assegurat – i hi ha un certificat que així ho 

avala – que la compra que fa l’Ajuntament és energia 100% verda.  

- Que el que estem buscant és en defensa dels interessos de la gent de Roses i de la 

butxaca de tots, perquè els nostres diners són públics i els hem de gestionar bé. És 

una rebaixa o un preu el més ajustat possible als costos que té l’Ajuntament. Cosa 

amb la qual els dona la raó perquè són factures molt cares i, realment, molt altes. 

- Que nosaltres no podem parlar per la gent del poble. En tot cas, aquí el que estem 

fent és parlar de com ens podem acollir a un conveni avantatjós. Recordo que a 

l’Associació catalana de municipis hi ha moltíssims pobles, de tots els caires polítics, i 

que es fan molts acords en aquest sentit. Precisament, perquè les administracions es 

puguin beneficiar d’un preu més econòmic.  

 

Preguntar-se doncs si nosaltres podríem treure un concurs públic al qual es presentessin 

les empreses – perquè recordo que no podem contractar amb una empresa verda – 

hauríem de treure un concurs públic en el qual segurament també es podria presentar 

una d’aquestes empreses si ens digués que l’energia que ens donés a nosaltres seria 

100% verda. Però en aquest cas, el que hem preferit és adherir-nos a aquest conveni 

marc.  

 

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: SET (7) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc Danés, 

Anna Jorquera, Francesc Giner i Fèlix Llorens. 

 

Vots en contra: SIS (6) Joan Plana, Èric Ibañez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, Olga 

Simarro i Antonio Rodríguez 

 

Abstencions: QUATRE (4), Manel Escobar, Àngel Tarrero, José M. Alvarez i José A. 

Valdera.  
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En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

  

 

 

6.0.- Autoritzar al treballador municipal Xavier Maluquer Nogués la compatibilitat de 

l'activitat pública amb la privada per a l'exercici tasques d’assessorament com a 

advocat en assumptes aliens al municipi de Roses 

 

La senyora alcaldessa presidenta de la corporació, llegeix la proposta d'acord que és del 

tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

El senyor Xavier Maluquer Nogués sol·licita la compatibilitat de l'activitat pública amb 

l'activitat privada per exercir tasques d'assessorament com a advocat privat en 

assumptes aliens al municipi de Roses. 

 

Antecedents 

 

1. El senyor Xavier Maluquer Nogués ha sol·licitat que li sigui concedida l’autorització de 

compatibilitat per a l’exercici de l’activitat pública que desenvolupa i la privada que 

s’expressa tot seguit:  

 

Activitat pública: personal funcionari  

Lloc de treball: tècnic jurídic 

Jornada setmanal: 37 hores 30 minuts  

 

Activitat privada: tasques d’assessorament com a advocat en assumptes aliens al 

municipi de Roses 

Horari: fora de l’horari de treball de l’activitat pública  

 

2. Consta a l’expedient l’informe favorable del cap de Recursos Humans. 



 
 

 

 

Codi segur de verificació: ffc46f27-3210-454c-aeaf-e2e4ee27f836.  

Podeu verificar la integritat d’aquest document al web https://www.seu-e.cat/web/roses 

 2 de 2 

 

3. El dia 15 de maig de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Primer. El règim d’incompatibilitats del personal al servei de les corporacions locals està 

regulat a la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d’incompatibilitats del personal al servei de 

les Administracions públiques, com a normativa bàsica; la Llei 21/1987, de 26 de 

novembre, d’incompatibilitats del personal al servei de l’Administració de la Generalitat; el 

Reial decret 598/1985, de 30 de novembre, sobre incompatibilitats del personal al servei 

de l’Administració de l’Estat, de la Seguretat Social i dels ens, organismes i empreses 

dependents; i el capítol segon del títol sisè del Reglament del personal al servei de les 

entitats locals.  

 

Segon. D’acord amb allò que estableixen els articles 11, 12, 13 i 14 de la Llei 21/1987 i 

concordants de la Llei 53/1995, es pot autoritzar al personal comprés a l’esmentada 

normativa per a l’exercici d’activitats privades i d’acord amb les limitacions i condicions 

que els esmentats preceptes estableixen.  

 

Tercer. En aquest sentit, queda prohibit el desenvolupament d’activitats privades, incloses 

les de caràcter professional que es relacionen directament amb les que desenvolupa 

l’Ajuntament, o en els assumptes en què el funcionari o treballador autoritzat, intervingui o 

hagi intervingut en els últims anys o que hagi d’intervenir per raó del seu càrrec.  

 

Quart. D’acord amb els articles 12.2 i 21 de la Llei 21/1987, la dedicació horària a 

l’activitat privada que sol·licita realitzar l’interessat no pot superar la meitat de la jornada 

ordinària desenvolupada a l’Administració, ni es pot produir cap tipus de coincidència 

horària entre ambdues activitats, ni tan sols de forma esporàdica.  

 

Cinquè. L’autorització quedarà automàticament sense efecte en el cas de canvi de lloc en 

el sector públic o de modificació de les condicions del lloc de treball.  

 

Sisè. Així mateix, l’article 14 de la Llei 53/1984 estableix que l'exercici d'activitats 

professionals, laborals, mercantils o industrials anés de les Administracions Públiques 
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requerirà el previ reconeixement de compatibilitat. La resolució motivada reconeixent la 

compatibilitat o declarant la incompatibilitat, que es dictarà en el termini de dos mesos, 

correspon al Ministeri de la Presidència, a proposta del Sotssecretari del Departament 

corresponent; a l'òrgan competent de la Comunitat Autònoma o al Ple de la Corporació 

Local, previ informe, si escau, dels Directors dels Organismes, Ens i Empreses públiques. 

 

Els reconeixements de compatibilitat no podran modificar la jornada de treball i horari de 

l'interessat i quedaran automàticament sense efecte en cas de canvi de lloc en el sector 

públic. 

 

Els qui es trobin autoritzats per a l'acompliment d'un segon lloc o activitat públics hauran 

d'instar el reconeixement de compatibilitat amb tots dos. 

 

Setè. D’acord amb l’article 50.9, del Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual 

s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les Entitats Locals, 

correspon al Ple l’autorització o denegació de compatibilitat del personal al servei de 

l’entitat local.  

 

A proposta de la regidora responsable de l’Àrea d’Alcaldia i Serveis Generals, s’adopta el 

següent 

  

ACORD: 

 

1. Autoritzar al treballador municipal Xavier Maluquer Nogués la compatibilitat de l'activitat 

pública amb la privada per a l'exercici tasques d’assessorament com a advocat en 

assumptes aliens al municipi de Roses, atès que es tracta d’una activitat que no es 

relaciona directament amb les que desenvolupa a l’Ajuntament, ni en els assumptes en 

què intervé o ha intervingut en els últims anys o que hagi d’intervenir per raó del seu 

càrrec, sempre que la dedicació horària a l’activitat privada que sol·licita realitzar no 

superi la meitat de la jornada ordinària desenvolupada a l’Administració, ni es produeixi 

cap tipus de coincidència horària entre ambdues activitats, ni tan sols de forma 

esporàdica.  

 

2. Informar a l’interessat:  
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a. Que l’exercici de l’activitat privada que es reconeix està subjecte a les 

condicions i limitacions establertes en els articles 11, 12, 13 i 14 de la Llei 

21/1987, de 26 de novembre, d’incompatibilitats del personal al servei de 

l’Administració de la Generalitat.  

 

b. Que en cap cas la suma de les jornades de l’activitat pública i la privada no pot 

superar la jornada ordinària de l’administració, incrementada en un 50%.  

 

c. Que l’autorització de compatibilitat està condicionada a l’acompliment estricte 

de la jornada i l’horari en els llocs de caràcter públic i restarà automàticament 

sense efecte en cas de canvi de lloc en el sector públic i de modificació de les 

condicions del lloc de treball.  

 

d. Que l’Ajuntament podrà requerir-li que presenti nòmines, rebuts o altres 

documents que justifiquin la durada de la jornada del segon lloc a l’exercici públic 

o de l’activitat privada per a l’exercici de la qual hagi obtingut el reconeixement o 

l’autorització de la compatibilitat.  

 

3. Notificar-ho a l’interessat. 

 

4. Comunicar-ho al Departament de Recursos Humans pel seu coneixement i als efectes 

oportuns. 

 

5. Contra la resolució, que posa fi a la via administrativa, es pot interposar recurs 

contenciós administratiu davant del Jutjat del Contenciós Administratiu de Girona o bé, 

alternativament, si el domicili és en una altra província, davant els jutjats contenciosos 

administratius amb competència territorial a la província de la localitat on es resideixi en 

el termini de dos mesos a comptar des de l’endemà al de la recepció de la notificació. 

 

6. Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant del 

mateix òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar des de l’endemà al de la 

recepció de la notificació. Exp.: 2017/003438. 
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Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

7.0.- Donar comptes del Pla de Gestió de l'ús públic sostenible dels espais naturals 

de Roses 

 

El senyor Carles Pàramo, responsable de l'Àrea d'Urbanisme, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient  

 

Proposta relativa a donar comptes del Pla de Gestió de l’ús públic sostenible dels espais 

naturals de municipi de Roses inclosos dins del Parc Natural de Cap de Creus.  

 

Antecedents  

 

1. Mitjançant acord de la Junta de Govern local de data 9 de novembre de 2012 s’acorda 

contractar al senyor Xavier Díaz i Vilanova per redactar el Pla de Gestió de l’ús públic 

sostenible dels espais naturals de municipi de Roses inclosos dins del Parc Natural de 

Cap de Creus.  

 

2. En data 31 d’octubre de 2013, amb RE 15839 el senyor Xavier Díaz i Vilanova, 

contractat per l’ajuntament, presenta el Pla de Gestió de l’ús públic sostenible dels espais 

naturals de municipi de Roses inclosos dins del Parc Natural de Cap de Creus.  

 

4. El dia 15 de maig de 2017, la Comissió informativa ha emès un dictament favorable. 

 

A proposta de la regidora responsable de l’Àrea d’Urbanisme i Medi Ambient, s’adopta el 

següent 

 

ACORD: 
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1. Donar comptes a la Comissió Informativa del Ple de la confecció del Pla de Gestió de 

l’ús públic sostenible dels espais naturals de municipi de Roses inclosos dins del Parc 

Natural de Cap de Creus, en compliment del contracte formalitzat mitjançant acord de la 

Junta de Govern local de data 9 de novembre de 2012, per al seu coneixement i efectes.  

 

2. Donar trasllat via telemàtica d’aquest Pla a cada un dels membres integrants del Ple 

d'aquesta Corporació.  

 

 

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Carles Pàramo.- Aquest treball es va encarregar l’any 2012 i es va presentar a finals 

del 2013. En aquell moment en vam dir Pla de gestió però, en realitat, és un estudi de 

preparació sobre l’ús públic i sostenible dels espais naturals de Roses, és a dir, a dins del 

Parc Natural del Cap de Creus. 

 

Perquè es va encarregar el 2012 – es va estudiar tot l’estiu del 2012 i l’estiu del 2013 – i 

en parlem ara. Tots recordareu que s’estava preparant i elaborant el PRUC – pla d’usos 

del Parc Natural del Cap de Creus. Com que els que som del país tenim molt clar les 

diferències entre la Mar d’Amunt, és a dir, el nord de la Punta del Cap de Creus, i el sud, 

la Mar d’Avall, el que nosaltres volíem era, el dia que aquest PRUC sortís a informació 

pública i a debat, estar preparats perquè – amb raons i no amb criteris d’intuïció – volíem 

tenir un document on es demostressin totes les circumstàncies i particularitats  de les 

cales i el territori del Parc Natural del Cap de Creus. Per això es varen estudiar tant els 

accessos per la via terrestre com per la via marítima.  

 

És un treball important que cal situar en el moment i que, lògicament, cada any, s’ha 

d’anar actualitzant. Fa un mes, precisament, com a representant vostre de l’Ajuntament 

de Roses, vaig estar a la Junta rectora del Parc Natural del Cap de Creus i aquí es va 

decidir engegar, altre cop la maquinària per elaborar un nou PRUC que no tingués tots 

els problemes i vicis que se li van trobar a l’anterior. Volen començar de ben nou i tornem 

a estar en aquella circumstància del 2013 quan vàrem estar treballant tot això. Qualsevol 

dia – vull dir d’aquí a un any, mig any, un any i mig – haurem de tornar a assistir al debat 

sobre els usos del Parc Natural del Cap de Creus.  
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És bo que, tot el consistori sigui conscient d’allò que l’Ajuntament ja ha estudiat respecte 

als accessos i a l’ús de la nostra zona dins del Parc Natural. Per això, avui, es posa aquí i 

ho proposo com a regidor de Medi Ambient i, en nom dels companys, amb un prec que us 

ho estudieu i que, qualsevol consulta, em truqueu i en parlem. Fins i tot, aquí s’expressen 

algunes solucions. No només és veure i detectar quins són els problemes sinó que 

l’important és detectar quines són les propostes i les solucions als problemes. Prego, 

doncs, que si els regidors veuen en algun problema alguna solució que no estigui 

recollida, o si ho està, que es pugui matisar, que ens ho facin arribar.  

 

Faig també una nota per dir que, amb els anys, es van acumulant – sobretot el mes 

d’agost, els caps de setmana, festes ... – una problemàtica de la carretera de Montjoi en 

els trams de la cala Murtra fins a la cala Rostella, tenim uns problemes de col·lapse de 

trànsit. Els cotxes de la gent que volen anar a aquestes cales aparquen de qualsevol 

manera, als vorals amb mig cotxe en mig de la calçada i arriba un moment que, arriba el 

col·lapse. No passa res fins que el dia que passi.  

 

Donat que una de les primeres preocupacions que hem de tenir els que estem asseguts 

en aquesta taula és la seguretat, aquest any, ja endegem una campanya per posar els 

senyals clàssics de circulació – velocitat màxima, prohibit aparcar i, fins i tot, alguns 

senyals advertint a la gent que hi ha animals salvatges – no oblidem que el tema dels 

senglars, aquesta carretera com que és municipal som responsables del que hi pugui 

haver en aquesta carretera. Sobretot posem senyals – verticals i horitzontals – de prohibit 

aparcar perquè quan arriba el moment – no passa tantes vegades però quan passa els 

accidents o les desgràcies es provoquen, per això, dos, tres o quatre casualitats que 

s’apleguen i després ve el desastre.  

 

Quan arribi el moment, si la gent no fa cas i col·lapsen la carretera, la Policia i la grua, 

podrà actuar amb contundència perquè estarà molt ben senyalitzat i per tant ningú no 

podrà protestar que se li enduen el cotxe... Només volem garantir la seguretat dels 

usuaris del Parc Natural. Aquestes són les mesures que prenem per aquest estiu. 

 

Aquest Pla, entre cometes, que és un estudi o una proposta de gestió de l’ús públic 

sostenible dels espais naturals de Roses no és res més que un avançament d’un debat 
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que no tardarem gaire a tenir tots els municipis que tenen, en el seu terme municipal, el 

Parc Natural del Cap de Creus. 

 

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

 

8.0.- Donar comptes de l'Estudi de mobilitat de Roses 

 

El senyor Carles Pàramo, responsable de l'Àrea d'Urbanisme, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

Proposta relativa a l’Estudi de mobilitat sostenible de Roses. 

 

Antecedents 

 

1. Mitjançant decret d’alcaldia núm. 706-08.03.2016 de data 8 de març de 2016 s’acorda 

contractar a l’empresa Desarrollo, Organización y Movilidad SA per realitzar un estudi 

de mobilitat sostenible municipal. 

 

2. En data 17 de juny de 2016, amb RE 11044/17.06.2016 l’empresa Desarrollo 

Organización y Movilidad, SA, contractada per l’ajuntament, presenta l’Estudi de 

Mobilitat de Roses. 

 

3. L’estudi té per objectiu realitzar una diagnosi de les principals problemàtiques 

relacionades amb la mobilitat a Roses per a diferents modes de transport (vianants, 

bicicleta, transport públic, vehicle privat i aparcament) i elaborar propostes de millora 

concretes executables a curt i mitjà termini.  

 

4. El dia 15 de maig de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 
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A proposta del regidor responsable de l’Àrea d’Urbanisme i Medi Ambient, s’adopta el 

següent 

 

ACORD: 

 

1. Donar comptes a la Comissió Informativa del Ple de la confecció de l’Estudi de 

Mobilitat presentat per l’empresa Desarrollo Organización y Movilidad, SA (DOYMO), 

en compliment del contracte formalitzat mitjançant Decret d’alcaldia núm 706-

08.03.2016, per al seu coneixement i efectes.  

 

2. Donar trasllat via telemàtica d’aquest Pla a cada un dels membres integrants del Ple 

d'aquesta Corporació. Exp. 3927/16. 

 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Aquest estudi de mobilitat de Roses, tot i que s’havia presentat a 

tots els regidors, no se n’havia donat comptes al Ple.  

 

 

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Carles Pàramo.- Aquest sí que és un estudi del qual tots no només en teníeu notícia, 

si no que hi vàreu participar. L’hem presentat com un estudi de mobilitat, que no és un pla 

de mobilitat, són coses diferents. El pla de mobilitat obliga, podríem dir que indica i crea 

criteris per prendre decisions. També és bo que se sàpiga de manera oficial que es 

compte amb aquest document, important, que ha posat en relleu coses tan greus com es 

va dir de descobrir que, en ple mes d’agost, la Gran Via arriben a passar 13.000 vehicles 

per dia – pròpi gairebé de la Meridiana de Barcelona; que pel carrer Nou o pel carrer del 

Puig Rom,  durant l’estiu i bona part de l’hivern hi passen milers de cotxes – gairebé 

3.000, gairebé 4.000 vehicles en un cas i, 5.000 gairebé 6.000 en l’altre.  
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Quan parlem de qualitat de vida ciutadana hem de tenir en compte aquestes coses. La 

gent que viuen en aquests entorns, no és l’ideal d’un poble de qualitat sostenible i tot això 

que ens preocupa tant de l’energia verda, bicicletes... Aquest document, encarregat pel 

govern i posat a disposició de tots nosaltres amb el coneixement i participació dels 

regidors, és bo que en donem comptes al Ple i que es pengi, ja, a la web municipal. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM)  

 

Sra. Verònica Medina.- Tal com ho indica aquest punt, tenim damunt la taula un estudi de 

mobilitat que, des de fa un any, amb una diagnosi de les principals problemàtiques del 

nostre municipi, però si aquest projecte era tan necessari no entenem per què encara no 

s’ha creat, ni tan sols, el debat promès per arribar a un consens sobre quin és le model 

de mobilitat que volem per a la nostra vila. Si aquestes dades no es fan servir per 

elaborar un pla de conscens sobre la mobilitat no servirà per a res. 

 

Per tant, aprofito l’ocasió per demanar al govern que activi el debat promès al més aviat 

possible. Per una banda per no haver de fer actualitzar les dades obtingudes i, per l’altra, 

perquè era l’única condició posada pel Ple per implementar la reforma de la plaça 

Catalunya. Si tan urgent i necessari era aquest projecte, no entenem per què el govern ha 

estat un any sense fer res.  

 

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Carles Pàramo.- El debat hi és contínuament i s’ha de presentar en el moment que hi 

hagi alternatives i debatre sobre coses concretes. Perquè no en farem res de reunir-nos, 

repetir això que he dit dels 13.000 a la Gran Via i els milers del Puig Rom i del carrer Nou,  

dir que tot això està molt malament i que és un problema. M’agradaria que aquest debat 

vingués, també, de part de l’oposició i que diguéssin quines solucions anem trobant. 

Nosaltres, per la nostra part, estem preparant explicacions sobre una possible solució i 

després, a no ser que hi hagi altres propostes de solució, debatrem aquest tema.  

 

Jo el que demanaria, com he dit abans, són propostes i aquestes, la veritat és que no 

arriben. Són propostes que haurien de dir com ho solucionem, per on fem passar aquest 
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trànsit... El que no farem serà impedir que a Roses entri gent. Pel que fa al tema dels 

aparcaments dissuasoris, no hi ha terrenys. L’Ajuntament no té propietats i comprar-ne 

costa molt. Sí que s’ha mirat si a les finques que hi ha darrere del CAP s’hi pot fer alguna 

cosa i altres temes.  

 

Per tant, doncs, parlem-ne però fem’ho entre tots. No és el govern el que té, podríem dir, 

la culpa que no hi hagi el debat. Potser el debat ve perquè no hi ha propostes. En tot cas, 

dir que el govern sí que està avançant per fer una proposta que després es debatrà  i ens 

agradarà o no, però almenys treballarem sobre un document bàsic. No enten que es 

pugui debatre una cosa sense haver-hi propostes. 

 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Només volia afegir que, per exemple, avui al migdia hem tingut una 

Comissió d’Urbanisme. Quan presentem diferents projectes, el que sí que és molt bé és 

conèixer les dades i quan es tira endavant alguna reurbanització o algun projecte nou, 

coneixent  les dades que saps dels cotxes i dels problemes que hi tindràs, llavors sí que, 

potser, és el moment de parlar i debatre. Però una de les conclusions que ha arribat el 

regidor és que ‘la resposta de com ho solucionem no la tenim’.  

 

És molt fàcil dir que hi hagi carril bici a Roses quan, per exemple, al cas antic sabem que 

no el podem posar. Per tant, el Pla de mobilitat que després s’haurà de fer perquè s’haurà 

de fer segur quan el POUM es tiri endavant, amb l’aportació no només aquesta nostre i 

l’estudi que ens han fet amb aquestes dades sinó també de l’aportació i de la gent perquè 

al final també formarà part de l’aportació de la gent, del que pensen i de com ha d’anar.  

 

Però de veritat consideren els regidors que les propostes que hi ha, avui en dia, són 

econòmicament viables? Crec que algunes propostes de les quals es fan que, ara mateix 

no tenim la capacitat de fer-les si no s’introdueixen, per exemple, dins d’un futur POUM: 

Tenir les dades sí que ens val per poder debatre nosaltres mateixos cada vegades que 

debatem un projecte o cada cop que volem tirar un projecte endavant. Estic d’acord que 

hi pot haver un debat per preparar prèviament un pla de mobilitat però no val dir que no 

s’ha fet res o que no han servit per res.  
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA  

 

Sr. Manel Escobar.- Dir al senyor Carles Pàramo que, en el seu dia, la sala de plens va 

votar en contra una moció per no tirar endavant la plaça Catalunya per manca d’un estudi 

o un projecte de mobilitat dins el que era aquest espai del municipi i potser ara seria el 

moment. Perquè el fet que, en el seu dia, es votés en contra no vol dir que ara no es 

pugui fer aquesta modificació. Aquest és el moment de fer un estudi, que es puguin tirar 

endavant segons quines obres i que no hi hagi la mancança d’aquest estudi de mobilitat 

com diu el regidor. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- El senyor Carles Pàramo diu que no hi ha hagut propostes i, com 

diu la dita, la seva intervenció ‘es más falsa que un duro sevillano’ perquè el regidor sap 

que hi ha hagut propostes. He escoltat propostes de la resta de grups. Nosaltres, el Pla 

de mobilitat el portàvem en el programa electoral, i crec que també Gent del Poble.  

 

Justament quan es va fer aquest estudi de mobilitat, que va venir aquesta persona a 

escoltar cadascun dels portaveus del grup, vàrem fer propostes, entre les quals una que 

ha anomentat el ponent i que és un dels problemes més greus que té Roses que és el 

trànsit rodat des de la Gran Via. Des d’aquest grup es va aportar una solució. El senyor 

Pàramo porta molts anys governant com a alcalde i aquest problema no és d’ara, sinó 

que porta molts anys. A més a més, és un problema que degrada la imatge que té Roses 

enfront dels veïns que han de tirar-se hores i fer cues molt llargues quan surten de les 

platges i la Gran Via està col·lapsada.  

 

Una solució que vàrem plantejar va ser el desdoblament pròpiament de la Gran Via la 

qual disposa de voreres molt amples. I segurament el seu cost és molt inferior que el seu 

de fer el pàrquing soterrat enfront de mar perquè hi hagi un tunel i pugui regular una mica 

l’entrada i sortida amb doble carril.  
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Propostes n’hi ha. S’ha fet aquest estudi de mobilitat, el qual detecta una sèrie de 

problemàtiques i mancances. Crec que la solució, possiblement, si hi hagués diàleg es 

podrien trobar entre tots.  

 

Des que s’ha publicat aquest estudi de mobilitat i des que es va mantenir la primera 

reunió, la iniciativa ha de sorgir del propi govern perquè ha d’implementar les solucions, i 

la resta de grups el que farem serà col·laborar amb les propostes que el govern presenti 

o aportar-ne de noves. Per tant, no pot dir que no hi ha hagut propostes per part de la 

resta de grups perquè això és falç.  

 

 

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Carles Pàramo.- Esperava la intervenció del senyor Manel Escobar perquè ell sap, pel 

temps que vàrem governar plegats, que aquest és un tema sempre ens ha preocupat, i 

que hi ha solucions. El senyor Escobar ha fet al·lusió a la plaça Catalunya i no vaig 

entendre que una cosa quités l’altre però, també he de dir que, va desanimar bastant als 

tècnics municipals el fet que estiguissin un o dos anys treballant en un projecte i que 

després, per una raó o sense raó, s’aturés el projecte. 

 

Referent a l’estudi de mobilitat, dir al senyor Valdera que el que he dit no és cap falsedat, 

en absolut. El regidor d’Unió sap que fa temps que hi estem treballant, que hi ha 

propostes que, lògicament, s’han de poder explicar molt ben explicades i amb això estem: 

preparant els documents per poder explicar propostes molt ben explicades.  Propostes de 

solucions. Perquè dir que a la Gran Via s’hi poden fer dos carrils, això no és pensar amb 

els veïns ja que vol dir que ja no serien, només, aquells cotxes que ja hi passen sinó 

significaria augmentar-los perquè tindria més fluïdesa.  

 

El que jo voldria a la Gran Via és fer una direcció única, d’un sol sentit, per reduir el 

nombre de cotxes. Això és l’ideal i buscar les solucions tècniques perquè això sigui 

possible no es tracta d’una conversa que ens reunim tots nosaltres i anem debatent sobre 

els sexes dels àngels. Es tracta de propostes tècniques; dir-li a algú estudia això i estudia 

allò altre. En un ajuntament com el nostre, carregat de feina com està, amb tota una sèrie 

de projectes i de complicacions com les que tenim... és cert que han passat sis mesos, 
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encara no un any, que tenim el document de mobilitat. Però insisteixo que espero i 

m’agradaria, com a regidor, abans de plegar haver vist alguna proposta seriosa, més 

enllà de la que el Partit Popular, nosaltres al govern i avui dia amb Gent del Poble, estem 

elaborant on es vegi què és allò que sí que és possible i quines són solucions de veritat 

per la gent del poble i no solucions perquè els cotxes circulin més bé, sinó perquè els 

cotxes no hagin de circular o ho hagin de fer de manera que no interfereixin en la vida 

ciutadana. La qualitat de vida de la gent de Roses. En definitiva aquest és el tema i el 

debat de fons.  

 

Són temes que necessites material per poder estudiar i l’estudi de mobilitat va donar 

material suficient per elaborar el grau del problema. En cap cas ens dóna solucions si no 

que diu on hi ha els problemes. Recordem que, el pla diu que el gran problema de la 

mobilitat – a peu – és la barrera que significa el trencament dels passejos que vénen de 

Santa Margarita i del Salatà que, quan arriben a la riera Ginjolers queda tallat – et trobes 

amb un aparcament; amb un pas estret; les voreres de davant del Rambla Mar, del 

Nàutic, del Risec, del Pocatecrec, de la plaça Sant Pere, són impracticables. 

 

Tal com parlàvem aquest matí parlàvem a la reunió que és impresentable tenir la plaça 

d’illa d’Ítaca com la tenim també és impresentable tenir el front de mar com el tenim. 

Donar les gràcies al senyor Manel Escobar i ho repetiré vint-i-cinc vegades.  

 

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-

AM)  

 

Sr. Joan Plana.- Aquest punt era de la meva companya però he demanat poder intervenir 

perquè sense dir el meu nom, el ponent m’hi ha al·ludit d’alguna manera ja que, aquest 

matí a la Comissió d’Urbanisme jo he estat el que ha dit les paraules que ha dit el ponent 

però no en el context que el ponent les ha dit. 

 

Jo no volia dir-ho per no ser indiscret però, en tot cas, ja que el ponent ho ha esmentat 

quan jo he dit allò, ha estat perquè vostès han presentat un projecte que incloïa eliminar 

pàrquings al centre de la vila – en certa forma m’he escandalitzat quan l’he vist – i el 

govern m’ha dit que això era un tema que s’havia de canviar la mentalitat i que la gent no 

podia aparcar a la porta de casa… a la qual cosa, jo he dit que, molt bé, amb aquesta 
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idea hi estic d’acord, però amb el que no puc estar d’acord és amb el que traguessin més 

aparcaments del centre de la vila – que és una zona que per més que el govern digui que 

no, crec que per tothom que ens escolta, és evident que falten aparcaments – no en 

podíem treure més sinó donàvem tot seguit algun tipus de solució. Jo, ara mateix, no veig 

una solució al projecte de substituir els pàrquings que vostès eliminaven en aquell 

projecte i ha estat en aquell context que ho he dit allò. 

 

Per respondre la intervenció en qüestió dir que per endegar polítiques de mobilitat, es pot 

fer de dues maneres. Es pot fer com es feia abans, que quan governen vostès es fa una 

cosa, quan governen els socialistes en fan una altra i quan torna vostè ho desfà tot. Això 

ens endinsava en un bucle que mai avançàvem ni retrocedíem. Nosaltres creiem que 

aquest mandant, amb un govern en minoria, era un bon moment per endegar una nova 

forma de fer política, una nova forma de governar. Que per exemple deia, ens posem 

d’acord, com a mínim una gran majoria dels grups que estem representats en aquest Ple 

per tal de decidir conjuntament en quines línies ha d’avançar el poble en els propers deu 

anys en matèries sensibles com ara la mobilitat. De tal manera que si al 2019 hi ha un 

canvi de govern i les línies mestres ja estiguin definides. I si Roses – m’invento – ha 

d’augmentar la zona de vianants i, a canvi, hem de desenvolupar X aparcaments 

dissuasoris doncs anem cap aquí.  

 

Entenc que si el que el ponent vol és anar eliminant aparcaments de superfície per 

acabar fent necessari la instal·lació d’aquell aparcament soterrani que tant li agrada, 

pactem-ho, diguem-ho, no ho amaguem i no intentem actuar amb subterfugis i actuem 

clarament. Crec que totes les polítiques i totes les estratègies són defensables i segur 

que tenen punts a favor i punts en contra. Crec que el que s’exigeix dels representants 

públics és que siguem sincers i expliquem a la gent, amb tota normalitat, cap a on anem, 

cap a on avancem i, pas a pas, com ho anem executant. 

 

El que nosaltres proposàvem i d’alguna manera creiem que entrava dins de la lògica era 

fer això. Fer un pla que, fos del màxim consens possible, que pugui ser inter legislatiu – 

afecti diverses legislatures independentment que hi hagi canvis de govern – i, en què els 

ciutadans sàpiguen cap a on avança Roses en temes de mobilitat. Això no ha de ser una 

feina només política, evidentment. Fa falta també una tècnica, però la política hi ha de ser 

i marcar prioritats, model de ciutat i model de mobilitat hi ha de ser i això ho hem de fer 
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els polítics. I qui ho ha de liderar i impulsar ha de ser el govern que hi hagi en cada 

moment que és qui té la responsabilitat, els recursos i la informació com per poder guiar 

aquest debat. I em sorprèn una cosa i és que tots els governs del món, tots, el que es 

deleixen i que busquen per sobre de tot és poder marcar l’agenda. El que més odien és 

que els marquin l’agenda des de fora. El govern sembla que ens demanen a l’oposició 

que els marquem l’agenda i que els diguem des de fora el que han de fer. Vostès 

governen i han d’exercir un cert lideratge, que els agradi o no, és el que els toca fer i sinó, 

pleguin i ja en vindrem uns altres i l’exercirem. 

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Per resumir quan jo dic que el senyor Joan Plana aprofita qualsevol 

moment per recordar que estem en minoria i, després de dir que estem en minoria que 

hem de manar però que ho hem de fer però que hem de tenir en compte l’oposició, doncs 

sí. Sabem que estem en minoria. Hem fet un estudi de mobilitat i qui ha tret de context 

ara quan ho ha explicat les paraules ha estat el senyor Plana.  

 

L’eliminació de pàrquing no l’estem eliminant. És que no existeix, és que estem parlant 

d’una zona verda senyor Joan Plana. I si és una zona verda, no és un aparcament i 

l’Ajuntament ha de complir la llei li agradi o no. Repeteixo que és una zona verda i se li ha 

explicat la mar de bé . Quan el senyor Plana quan entengui el que és governar, entengui 

què és estar a l’ajuntament i entengui què és una zona verda, llavors en parlarem perquè 

li he dit que el problema no és la voluntat sinó que el problema és què diu la llei i el que 

ens marquen les normes. Si diu zona verda tècnicament i hi ha veïns i gent que ens estan 

reclamant la zona verda, la nostra obligació serà fer-la. I l’haurem de fer eliminant 

aparcaments, segur. L’única cosa que he dit ha estat que les dades ens serveixen. 

Només he fet aquesta intervenció. He dit, precisament, quan tenim un problema i a 

preguntes de com ho resolem ens quedem tots perquè no és un problema fàcil 

solucionar-lo.  

 

Parla d’aparcaments dissuasoris. Aquest govern ja en va comprar d’aparcaments per fer 

aparcaments dissuasoris i forces. Parli’m vostè, senyor Plana, que obliguem a la gent a 

aparcar a fora i que posem una llançadora i que la gent pagui per pujar-hi. Això ens 
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funcionarà o hi haurà alguna empresa que es presentarà a aquest concurs? Aquestes 

són propostes de futur però li demano al regidor si creu que, en aquest moment, es pot 

parlar per tirar endavant i executar-ho.  

 

Nosaltres tenim unes línies marcades i, en aquests moments els recursos que tenim 

propis – ho ha dit el senyor Carles Pàramo – la feina i, a part, les imposicions que tenim 

de recursos, menys dels que voldríem; de possibilitats de fer coses, menys de les que 

voldríem; estem etiquetats per tots costats. Per poder fer un concurs d’un transport públic, 

el qual a Roses és totalment necessari hem hagut de demanar permís perqueè no és la 

nostra competència. Per tant, m’agradaria que, abans de parlar, s’acotessin tot el que a 

aquest ajuntament l’implica. No és venir a aquí i dir que arreglarem tot això i l’Ajuntament 

ho traurà a concurs, perquè malauradament no va així.  

 

Moltes gràcies, estem en minoria. Sí que tindrem un debat. Si nosaltres el proposem i, 

com que estem en minoria, si a l’oposició no els va bé tampoc el tirarem endavant. Però 

nosaltres hem iniciat la voluntat de tirar-lo endavant demanant aquest estudi de mobilitat i 

ara l’únic que volíem fer era passar pel Ple, precisament per publicar-ho i perquè si la 

gent el veu penjat, en ares de la transparència, ens pugui fer les seves aportacions.  

 

 

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES 

DE CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sr. Antonio Rodríguez.- Estic d’acord amb El senyor Carles Pàramo. Crec que hem 

d’aportar, fer i treure política una mica aquest tema, perquè el tema de mobilitat a Roses 

és un dels més greus que hi ha. És veritat que fa anys que hi és i que s’ha d’afrontar de 

manera conscient. No estic d’acord amb vostè perquè, en aquests moments el Partit 

Socialista, crec que vàrem ser nosaltres que vam demanar el pla de mobilitat a través 

d’un acord amb Convergència fa un any.  

 

En aquella moció de la plaça Catalunya, crec que el que vàrem acordar va ser que 

s’havia de saber on col·locar els pàrquings i els plans de viabilitat d’aquests. Nosaltres 

tenim la idea que la mobilitat canviarà en els propers anys i això s’ha de tenir en compte. 

Roses possiblement necessitarà pàrquings on col·locar els cotxes i això vol dir 
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aparcaments subterranis, a prop dels ciutadans de Roses. Crec que hi va haver un debat 

que es va fer al Teatre on algunes persones van dir que es podrien fer pàrquings de 

proximitat, o utilitzar altres formules per si la inversió d’un gran aparcament – que estic 

segur que el senyor Carles Pàramo està ‘en ello’ i per això ens presentarà un projecte 

que potser serà viable i absolutament fàcil i per tant podrem fer-lo, o no. En aquest sentit 

s’ha de valorar això. 

 

L’altre problema és que totes les ciutats estan eliminant vehicles de motor a les seves 

ciutats. I perquè no ha fa Roses és pel que tothom sap, que tenim les platges a l’altre 

cantó. La mobilitat, doncs, està condicionada per l’accés a les platges a l’estiu. Per això 

no trèiem la mobilitat com a altres ciutats perquè sinó, segurament, ja ens hauríem 

plantejat altres alternatives. Però aquest és un problema que tenim per la situació de 

Roses i és un problema estructural que exigeix moltes anàlisis, aquest estudi i el que faci 

falta.  

 

En tercer lloc hi ha un problema cultural. Una de les coses que nosaltres vàrem demanar 

en l’estudi de mobilitat va ser que, a part de les grans infraestructures es plantegessin 

alternatives al trànsit perquè culturalment els rosincs ens agrada anar amb cotxe. És una 

cultura que tenim que hem de canviar. Sí que hauríem d’estar una mica tots d’acord, els 

grups polítics, per fer el favor de fer cultura positiva. Hi ha algun exregidor que encara va 

amb bici. Algunes de les mesures que es plantejaven en aquest pla de mobilitat i crec que 

alguna podríem començar a intentar implementar.  

 

Un problema, per exemple, és com combinem el tema de les bicicletes amb els vianants 

al passeig marítim. Doncs dins de la ciutat també s’haurien de plantejar mesures perquè 

la bicicleta fos d’ús més corrent.  

 

 

SEGONA INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Dir al senyor Antonio Rodríguez que en aquest punt només era 

donar coneixement d’aquest pla de mobilitat però aquest planteja una sèrie de 

problemàtiques que no són d’ara sinó que porten molts anys i que han passat molts 

governs. La meva intervenció anava dirigida, justament, al senyor Carles Pàramo perquè 
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ha dit que no havíem aportat propostes. Precisament ho he dit abans, una de les 

propostes que portàvem en el programa electoral si haguéssim arribat a governar hagués 

estat aquesta, justament la creació d’un pla de mobilitat.  

 

El pla de mobilitat que es va debatre i en el que cadascú va aportar les seves solucions, 

estic totalment d’acord amb el senyor Joan Plana que l’impuls ha de provenir del propi 

govern. A partir d’aquí les millores a implementar hauran de ser pactades, acordades. Jo 

no els recordaré que estan en minoria però, seria convenient, que ho pactessin amb la 

resta de grups perquè és important, sobretot perquè aquest pla ha de durar uns quants 

anys i, per tant, hauria de tenir un conscens àmpli. Encara que no estiguessin en minoria 

hauria de tenir conscens ampli.   

 

Jo sóc un d’aquests veïns que viuen a la Gran Via i, per tant, pateixo aquests col·lapses 

circulatoris. Crec que amb una sortida doble de carril i una d’entrada, segurament 

patiríem molt menys, sempre i quan estigues regulada la velocitat dels vehicles que no 

pas, aguantar tot el dia cues interminables i perilloses – perquè a l’hora de creuar els 

vianants per la mateixa via, el fet que hi hagi un col·lapse circulatori és més perillós que 

no hi hagués una circulació fluida de vehicles. Segurament seria menys molesta. Aquesta 

és una solució que vaig aportar però, segurament, hi haurà algun company que aportarà 

alguna altra solució que, potser, fins i tot serà molt millor que aquesta.  

 

Estarem encantats de debatre-les i arribar a un consens entre tots però repeteixo que 

l’impuls del pla de mobilitat, ara per ara, correspon al seu govern. 

 

 

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Carles Pàramo.- Aquestes alçades ja no sé com dir-ho. Sembla com si per una banda 

volem i per l’altra en volem una altra. 

 

Uns volen doble carril a la Gran Via perquè hi hagi més cotxes; uns altres s’esgarrifen 

perquè suposadament es perden places d’aparcament; aquest matí hem sentit com algú 

es lamentava que a la riera Ginjolers no hi ha tantes places d’aparcament com hi havia. 

No sé quin model de poble estem perseguint. Com pot ser que més carrils vol dir més 
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cotxes i jo penso amb les persones que hi viuen. Menys aparcament vol dir més espai per 

la gent que van amb criatures a passejar.  

 

No sé si algú canviaria la rambla – amb tots els defectes que pugui tenir – plena de 

mainada jugant, plena de persones, de mares i pares, que veuen com les seves 

mainades juguen, per posar-hi aparcaments. No sé el futur d’aquest poble cap a on anirà 

quan hi hagi aquests famosos canvis de govern que hi ha d’haver, però suposo que el 

seny hi continuarà sent.  

 

Està claríssim que aquest és només un estudi de mobilitat que l’única cosa que ha fet ha 

estat detectar els punts febles de la circulació al poble de Roses. Als altres no sé què els 

ha plantejat però, en el cas del nostre grup i al govern, ens ha plantejat el repte de buscar 

solucions a aquests punts febles. I aquest és el tema. Avui aquest debat ha anat per 

altres costats però em quedo amb el que diu el senyor Manel Escobar, parlem-ne i veiem 

quines solucions – hem viatjat, hem anat a molts llocs...- veiem de quina manera se 

solucionen a pobles com Cambrils, Vinarós, Antives – a la Costa Blava. 

 

Algú diu que les solucions mai de la vida han de ser amb inversió, que mai han de ser 

amb obra pública, doncs que vingui algú i que ho vegi. A Barcelona van haver de fer 

rondes i a Madrid per anar d’Atotcha a la plaça del Sol has de passar per sota. La 

modernitat comporta això; o elimines els cotxes o els recondueixes. Si vols espais per als 

ciutadans perquè la gent gaudim i es facin seva – això que en diuen ara – la ciutat, jo en 

dic que es facin seu el poble; que gaudeixin del carrer; que hi hagi jocs per la mainada; 

que hi hagi el gronxador i que es vegi verd... és a costa d’aparcaments i aquests els hem 

de reconduir i buscar-los solucions. Però dos i dos fan quatre, aquí i a tot arreu. 

 

Si després hi ha alguna al·lusió d’alguna cosa, em reservo el dret de després poder-la 

contestar. 

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 



 
 

 

 

Codi segur de verificació: ffc46f27-3210-454c-aeaf-e2e4ee27f836.  

Podeu verificar la integritat d’aquest document al web https://www.seu-e.cat/web/roses 

 2 de 2 

Sra. Montse Mindan.- Crec que passaria al proper punt perquè ja hem tingut prou debat. 

Tothom ha expressat el que ha volgut d’aquest punt que només era donar comptes i no 

es passa a votació.  

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.     

 

 

9.0.- Proposta relativa a donar comptes de l'informe emès per la interventora 

municipal accidental en relació a l'execució del pressupost i a l'actualització dels 

objectius d'estabilitat pressupostària i endeutament corresponent al PRIMER 

trimestre de 2017. 

 

El senyor Marc Danés, responsable de l'Àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

Proposta relativa a donar comptes de l’informe emès per la interventora municipal 

accidental en relació a l’execució del pressupost i a l’actualització dels objectius 

d’estabilitat pressupostària i endeutament corresponent al PRIMER trimestre de 2017. 

 

Antecedents 

 

1. La interventora municipal accidental en data 4 de maig de 2017 ha emès el següent 

informe: 

 

“Identificació de l’expedient 

 

Execució del Pressupost i actualització dels objectius d’estabilitat pressupostària i 

endeutament corresponent al PRIMER trimestre de 2017. 

 

Fonaments de dret 
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1) Llei 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera 

(LEPSF). 

 

2) Reglament de desenvolupament de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, general 

d’estabilitat pressupostària (RLGEP), en la seva aplicació a les entitats locals. 

 

3) Orden HAP/2105/2012, de 1 de octubre, por la que se desarrollan las obligaciones de 

suministro de información previstas en la Ley Orgánica 2/2012, de 27 de abril, de 

Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera. 

 

4) Manual del cálculo del déficit en contabilidad nacional adaptado a las corporaciones 

locales (IGAE). 

 

5)   Article 207 del RDL 2/2004 de 5 de març, pel qual s’aprova el text Refós de la LRHL. 

 

6)   Article 8 de les Bases d’execució del Pressupost per a l’exercici 2017  (BEX). 

 

Consideracions 

 

D’acord amb l’Ordre HAP/2105/2012LEPSF, aquesta intervenció ha elaborat i enviat al 

Ministeri d’Hisenda i administracions públiques la informació continguda en l’article 16 

d’aquesta ordre i estructurada mitjançant qüestionaris electrònics a l’oficina virtual del 

Ministeri d’Hisenda i administracions públiques. Dins de l’expedient s’inclou còpia dels 

formularis normalitzats enviats, així com el corresponent justificant de remissió de data 27 

d’abril de 2017. 

 

Igualment, d’acord amb l‘article 8 de les Bases d’execució del Pressupost per a l’exercici 

2017 amb aquesta informació es dona per complimentada l’obligació establerta en l’article 

207 de la LRHL. 

 

Àmbit subjectiu 

 

D'acord amb l'article 2 de la LEPSF, el perímetre de consolidació dels pressupostos als 

efectes de la normativa d’estabilitat està constituït pel sector administració pública, 
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d’acord amb els criteris del SEC-2010, és a dir, per l’Ajuntament, els organismes 

autònoms locals i les entitats dependents (entitats públiques empresarials, societats 

mercantils amb participació majoritària i consorcis) que presten serveis públics i 

produeixen béns que no es financen majoritàriament amb ingressos comercials.  

 

Les entitats que no s’integrin en el sector d’administració pública, se sotmetran al principi 

d’estabilitat pressupostària de forma individualitzada (art. 11.1 LEPSF).  

 

En tant que a l’exercici 2014 el Ministeri d’Hisenda va resoldre la classificació de les 

societats municipals dependents d’aquest Ajuntament, determinant la sectorització de 

Serveis municipals de Roses, SA dins del sector d’administracions públiques i Port de 

Roses, SA i Promoció i desenvolupament de Roses , SA en el sector d’entitats no 

financeres, el perímetre de consolidació de la informació pressupostària està constituït a 

partir d’aquesta data per l’Ajuntament de Roses i la societat Serveis municipals de Roses, 

SA. 

 

Verificació dels objectius del sector d’administració pública 

 

a) Estabilitat pressupostària 

 

D’acord amb els criteris de la LEPSF, les corporacions locals han de mantenir una posició 

d'equilibri o superàvit pressupostari. Pel seu càlcul, es parteix de la diferència entre els 

imports dels capítols 1 a 7 d’ingressos i els de despeses, ajustades segons criteri 

SEC2010. Així, si l’import és positiu assoliríem capacitat de finançament i en cas contrari 

estaríem en situació de necessitat de finançament. 

 

D’acord amb les xifres estimades dins el 1r trimestre de 2017 del pressupost a liquidar 

l’Ajuntament de Roses presenta una capacitat de finançament calculada amb els criteris 

del SEC2010 de 3.132.315,00 €. 

 

b) Endeutament  
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El nivell d’endeutament previst a final de trimestre de 2017 se situaria en 9.639.545,28 € 

que suposa el 28,32% sobre els ingressos corrents i per tant per sota del límit establert a 

la Llei d’hisendes locals. 

 

c) Període mig de pagament a proveïdors 

 

D’acord amb la informació elaborada per la Tresorera Municipal, el període mig de 

pagament a proveïdors del 1r trimestre de 2017, ha sigut el següent: 

 

Ajuntament de Roses   4,28  

Serveis Municipals de Roses, SA         -13,85  

Període mig global    3,03  

 

Conclusions 

 

De les dades detallades en aquest informe que, com s’ha dit abans, són provisionals i 

dependran en bona mesura de l’execució dels ingressos i despeses previstes, se’n 

desprèn que la previsió de liquidació del pressupost de l’exercici 2017, actualitzada amb 

les dades del 1r trimestre: 

 

a) Assoleix l’objectiu d’estabilitat pressupostària. 

b) Assoleix l’objectiu d’endeutament 

c) Compleix el termini mig de pagament a proveïdors” 

 

2. Consta a l’expedient la preproposta del regidor de l’Àrea d’Economia i Hisenda en els 

mateixos termes d’aquesta proposta. 

 

3. S’ha emès un informe jurídic. 

 

4. El dia 15 de maig de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictament favorable. 

 

A proposta del regidor responsable de l’Àrea d’Economia i Hisenda, s’adopció el següent 

 

ACORD: 
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1. Donar compte al Ple de la Corporació de l’informe emès per la Interventora municipal 

accidental en relació a l’execució del pressupost i a l’actualització dels objectius 

d’estabilitat pressupostària i endeutament corresponent al PRIMER trimestre de 2017. 

  

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Aquest punt és tant o més important que el d’abans però és més 

avorrit. 

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

 

10.0.- Proposta relativa a l'expedient de modificación de l'ordenança general núm. 

3, dels preus públics per a l'exercici 2017 

 

El senyor Marc Danés, responsable de l'Àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

Proposta relativa a l’expedient de modificació de l’ordenança general núm. 3, dels preus 

públics per a l’exercici 2017. 

 

Antecedents 

 

1. Ordenança general núm. 3, dels preus públics, aplicable  per a l’exercici 2016 (BOP 

de Girona núm. 13 de 21 de gener de 2016). 

 

2. Proposta de modificació d’aquesta ordenança de la regidoria d’economia i hisenda, en 

el sentit d’incorporar una bonificació del 35% de la quota de permanència de la Llar 
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d’infants per als/les alumnes que disposin d’un certificat de discapacitat emès pels 

Serveis de Valoració i Orientació de Persones amb Discapacitat (CAD Girona) del 

Departament de Benestar Social i Família de la Generalitat de Catalunya.  

 

3. Motiva la present proposta: 

 

Contribuir i facilitar la integració del infants amb discapacitat en un entorn normalitzat. 

 

4. Consta a l’expedient la pre-proposta del regidor l’Àrea en els mateixos termes que 

aquesta proposta. 

 

5. S’ha emès un informe jurídic i un informe d’intervenció. 

 

6. El dia 22 de maig de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Articles 15 a 19 del real decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text 

refós de la Llei reguladora de les hisendes locals. 

 

A proposta del regidor responsable de l’Àrea d’Economia i Hisenda, s’adopció del 

següent 

 

ACORD: 

 

1. Aprovar provisionalment la modificació de l’ordenança fiscal 3, dels preus públics, 

d’acord amb el text refós de l’ordenança, que és el que s’adjunta a l’expedient. 

 

2. Sotmetre l’expedient a exposició pública durant el termini de trenta dies a partir de la 

publicació de l’anunci de l’aprovació provisional al Butlletí Oficial de la Província de 

Girona. Transcorregut aquest termini sense que s’hagi presentat cap reclamació o 

suggeriment, l’expedient s’entendrà aprovat definitivament. 

 

Exp.: 2017/002858 
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EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Marc Danés.- Tot i que és una proposta que sorgeix del govern hem de dir que són, 

també, per mitjà d’un ciutadà del nostre municipi qui va fer una instància al registre 

d’entrada de l’Ajuntament, vam entendre que era una bona proposta, de la qual ni el 

govern ni cap dels membres de l’oposició – en els diferents debats que fem de les 

ordenances fiscals – no havíem caigut que era interessant tenir aquesta bonificació als 

preus públics de la llar d’infants.  

 

Per tant, un cop entrevistats amb aquesta família hem acordat que era una cosa positiva 

per afavorir a la gent del nostre municipi. Alguns diuen que això és fer política, nosaltres 

diem que escoltar la gent i intentar agafar les propostes positives és una cosa que hem 

fet sempre i que, és una demostració més que, quan la gent ens aporta propostes 

positives i que milloren la qualitat de vida de la nostra gent, és molt fàcil aprovar-les i 

passar-les per sessió plenària. 

 

 

  

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM)  

 

Sr. Joan Plana.- Malgrat que ens els últims punts hem agafat un to un punt crispat – que 

guardem per després – en aquest punt crec que val la pena deixar-lo de banda perquè 

crec que és una bona notícia per tothom. És un tema que, sobretot la persona que ho ha 

liderat, que suposo i estic segur no li farà res que digui el nom perquè tinc entès que ha 

aparegut en els mitjans de comunicació, és la Mireia Guivert, la qual des d’aquí volem 

agrair i felicitar perquè gràcies a la seva dedicació i persistència hem aconseguit tirar 

endavant aquesta bonificació.  

 

Efectivament és un fet que a les negociacions d’ordenances no va estar sobre la taula per 

part de cap grup. Per la qual cosa crec que ens hem de felicitar tots plegats per tenir 

capacitat d’assumir que, de vegades, oblidem coses, tenim errors i, per tant, saber-los 

corregir. 
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En el passat ple ja se’ns va dir que, a través d’un certificat de Benestar Social, ja es podia 

obtenir aquesta bonificació i, finalment, no va ser així, la modificació d’aquesta ordenança 

i, per tant, estem contents que s’hagi pogut actuar amb rapidesa. Evidentment, com no 

pot ser d’altra manera, votarem a favor i felicitem a tot el col·lectiu que se’n podrà 

beneficiar. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS  

 

Sr. José Manuel Álvarez.- Sense cap dubte CIutadans Roses votarà a favor. Tothom sap 

que vam fer una proposta d’augmentar la partida a les associacions per a donar millora 

als discapacitats. Gràcies a Ciutadans Roses, els discapacitats al casal d’estiu tenen una 

infermera més i la implicació de Ciutadans Roses amb aquest col·lectiu és molt important.  

 

Només dir que votarem a favor. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- En la línia de la resta de companys crec que aquesta bonificació del 

35% és molt positiva i, per tant, això demostra que l’equip de govern no només fan 

propostes discutibles o que generen debat. Si no que, en aquest cas, la proposta és 

positiva, crec que el debat és en un to conciliador, per la qual cosa el vot serà molt 

favorable i felicito per incorporar-ho amb aquesta agilitat. 

 

  

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

11.0.- Concessió de la medalla de permanència en el servei de primera categoria al 

senyor Manuel Montoro Expósito. 
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La senyora alcaldessa presidenta de la corporació, llegeix la proposta d'acord que és del 

tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

Concessió de la medalla de permanència en el servei de primera categoria al senyor 

Manuel Montoro Expósito. 

 

Antecedents 

 

1- Per acord de la Junta de Govern Local de data 8 de maig de 2017 es proposa la 

concessió de la medalla de permanència en el servei de primera categoria (35 anys 

de servei) amb distintiu blanc a l’agent de la policia local Manuel Montoro Expósito, i 

que se li reconeguin els beneficis que recull l’article 84 del Reglament de la Policia 

Local de Roses. 

 

2- El dia 22 de maig de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Primer. D’acord amb allò que s’estableix a l’article 1.2 de la Llei 70/1978, de 26 de 

desembre, de reconeixement de serveis previs a l’Administració Pública, es consideren 

serveis efectius tots els indistintament prestats a l’Administració pública, en qualitat de 

funcionari d’ocupació (eventual o interí), com els serveis prestats en règim de 

contractació administrativa o laboral. 

 

Segon. Article 1 del Reial decret 1461/1982, de 25 de juny, sobre normes d’aplicació de la 

Llei 70/1978, de reconeixement de serveis previs. 

 

Tercer. Reial decret legislatiu 670/1987, de 30 d’abril, pel que s’aprova el text refós de la 

Llei de classes passives de l’Estat. 

 

Quart. Reial decret 691/1991, de 12 d’abril, sobre el còmput recíproc de quotes entre 

règims. 
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Cinquè. Articles 81, 83, 84 i 96 del Reglament de la Policia Local de Roses. 

 

A proposta de la regidora responsable de l’Àrea d’Alcaldia i Serveis Generals, s’adopta el 

següent 

 

ACORD: 

 

1. Concedir la medalla de permanència en el servei de primera categoria al senyor 

Manuel Montoro Expósito, agent del servei de Policia Local, d’acord amb la normativa 

aplicable i vist el seu expedient personal. 

 

2. Comunicar aquest acord a l’interessat, a l’inspector cap de la Policia Local, al 

departament d’Intervenció i al departament de Recursos Humans. 

 

 Exp.: 2017/003221 

 

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

12.0.- Concessió de la medalla de permanència en el servei de primera categoria al 

senyor Juan Durán Giner.  

 

Identificació de l’expedient  

 

Concessió de la medalla de permanència en el servei de segona categoria al senyor Juan 

Durán Giner.  

 

Antecedents  

 

Per acord de la Junta de Govern Local de data 8 de maig de 2017 es proposa la 

concessió de la medalla de permanència en el servei de segona categoria (25 anys de 
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servei) amb distintiu groc a l’agent de la policia local Juan Durán Giner, i que se li 

reconeguin els beneficis que recull l’article 84 del Reglament de la Policia Local de 

Roses.  

 

3. El dia 22 de maig de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

 

Fonaments de dret  

 

Primer. D’acord amb allò que s’estableix a l’article 1.2 de la Llei 70/1978, de 26 de 

desembre, de reconeixement de serveis previs a l’Administració Pública, es consideren 

serveis efectius tots els indistintament prestats a l’Administració pública, en qualitat de 

funcionari d’ocupació (eventual o interí), com els serveis prestats en règim de 

contractació administrativa o laboral.  

 

Segon. Article 1 del Reial decret 1461/1982, de 25 de juny, sobre normes d’aplicació de la 

Llei 70/1978, de reconeixement de serveis previs.  

 

Tercer. Reial decret legislatiu 670/1987, de 30 d’abril, pel que s’aprova el text refós de la 

Llei de classes passives de l’Estat.  

 

Quart. Reial decret 691/1991, de 12 d’abril, sobre el còmput recíproc de quotes entre 

règims.  

 

Cinquè. Articles 81, 83, 84 i 96 del Reglament de la Policia Local de Roses.  

 

A proposta de la regidora responsable de l’Àrea d’Alcaldia i Serveis Generals, s’adopta el 

següent 

 

ACORD: 

 

1. Concedir la medalla de permanència en el servei de segona categoria al senyor Juan 

Durán Giner, agent del servei de Policia Local, d’acord amb la normativa aplicable i vist el 

seu expedient personal.  
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2. Comunicar aquest acord a l’interessat, a l’inspector cap de la Policia Local, i al 

departament de Recursos Humans. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM)  

 

Sr. Èric Ibáñez.- Només volíem felicitar als agents  Manuel Montoro i Juan Durán i agrïar-

los els seus anys de servei. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA  

 

Sr. Àngel Tarrero.- Per part del nostre partit ens afegim a la felicitació i encoratjar-los a 

què continuïn fent aquesta feina tan feixuga que és la de policia a la vila de Roses. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS  

 

Sr. José Manuel Álvarez.- Com tothom, felicitar als senyors Manuel Montoro i Juan Durán 

per la gran feina que han fet aquests anys i que segueixin així. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Em sumo a les felicitacions dels senyors Manuel Montoro i Juan 

Durán. Crec que és important que la plantilla de la Policia Local que no es diu però té un 

cost elevat, no només el cost que té el propi agent per l’Ajuntament sinó que també és un 

cost de formació, sobretot, a l’hora d’anar a l’escola de Policia. L’Ajuntament inverteix en 

un agent uns diners i un temps que, després, és molt agradable quan es veu 

recompensat amb la permanència dels agents al mateix municipi, ara que hi ha molta 

mobilitat horitzontal i vertical. 
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Per tant, sumar-nos a les felicitacions. A més a més, els conec, he treballat personalment 

amb ells i sé de bona fe que són uns grans professionals.  

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Farem arribar les felicitacions de part del Ple als agents esmentats. 

 

Sense necessitat de votació i per unanimitat dels membres presents, s'acorda aprovar la 

proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

13.0.- Aprovar Conveni col·laboració Consell Comarcal Serveis Bàsics 2017 

 

El senyor Marc Danés, responsable de l'Àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient  

 

Conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Roses i el Consell Comarcal de l'Alt 

Empordà en matèria de serveis socials bàsics, altres programes relatius al Benestar 

Social i polítiques d'igualtat per a l'any 2017  

 

Antecedents  

 

1. Col.laboració i cooperació interadministrativa entre el Consell Comarcal de l’Alt 

Empordà i l’Ajuntament de Roses per l’assoliment i/o manteniment de la xarxa de Serveis 

Bàsics d’Atenció Social, la coordinació i el finançament d’aquests serveis al municipi de 

Roses. Aquesta col.laboració s’ha anat concretant i renovant de manera ininterrompuda a 

partir de l’any 2006 a partir de convenis de col.laboració en matèria de serveis socials 

bàsics.  

 

2. Contracte Programa 2016-2019 signat en data 3 d’agost de 2016 per a la coordinació, 

la cooperació i la col.laboració entre el Departament de Treball, Afers Socials i Famílies i 
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el Consell Comarcal de l’Alt Empordà, en matèria de serveis socials, altres programes 

relatius al benestar social i polítiques d’igualtat.  

 

3. En data 25 d’abril de 2017 i registre d’entrada número E2017008157, el Consell 

Comarcal de l’Alt Empordà ens tramet la proposta del conveni de col.laboració per a l’any 

2017, amb els serveis i prestacions per enguany, així com les condicions econòmiques 

que regiran cadascun d’aquests serveis.  

 

4. En aquest sentit, l’article CINQUÈ del conveni estableix que el Consell Comarcal 

lliurarà a l’Ajuntament de Roses la quantitat de 113.794,35 €, en concepte de personal 

contractat directament pel propi ens local durant l’any 2017 i un cop rebuda l’aportació 

econòmica del Departament de Treball, Afers Social i Famílies. L’import es calcula en 

base al percentatge de la població, el nombre de professionals contractats directament 

per l’Ajuntament de Roses i la ràtio de professionals establerta i explicada a l’article 

segon del conveni. En el cas de no justificar la ràtio es descomptarà proporcionalment de 

la quantia màxima a subvencionar.  

 

5. L’article SISÈ, estableix que el Consell Comarcal de l’Alt Empordà, a petició de 

l’Ajuntament de Roses podrà prestar a través del seu personal contractat els Serveis 

Bàsics d’Atenció Social en compliment de la ràtio de professionals establerta a la Llei 

12/2007 de serveis socials, per al municipi de Roses. En aquest cas, l’Ajuntament de 

Roses s’ha de fer càrrec de l’import de la part no subvencionada de les despeses de sous 

i salaris dels professionals corresponents per part del Departament de Treball, Afers 

Socials i Famílies de la Generalitat de Catalunya. En aquest sentit el personal assignat a 

l’Ajuntament de Roses és d’una educadora social a jornada sencera des de l’1 de gener 

de 2017 i fins el dia 31 de desembre amb un cost per a l’Ajuntament de 16.549,83 € i 

d’una treballadora social a mitja jornada des del dia 1 de gener de 2017 i fins el dia 31 de 

desembre amb un cost per l’Ajuntament de 7.270,22 €.  

 

El mateix article, diu que l’Ajuntament de Roses ha sol.licitat al Consell Comarcal 

l’ampliació de la dedicació de la treballadora social a mitja jornada amb l’objectiu de 

reforçar l’actuació dels Serveis Socials bàsics. Que l’Ajuntament de Roses es farà càrrec 

del cost íntegre d’aquesta mitja jornada (18h 45m) de la treballadora social que el Consell 

Comarcal té contractada fora de ràtio, que puja a 18.649,65 € anuals.  
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La segona part de l’article SISÈ, estableix un percentatge de gestió per la prestació dels 

diferents serveis del conveni, aplicant el 5% dels costos liquidats a l’Ajuntament l’any 

anterior i que per el 2017 suposen 2.296,41 €.  

L’article SETÈ, estableix que el Consell Comarcal presentarà a principis de l’any 2018 a 

l’Ajuntament de Roses la liquidació dels costos corresponents a les diferents modalitats 

de Servei d’Ajut a Domicili, Servei d’Ajudes Tècniques, Servei de Teleassistència, Servei 

d’Habitatge Social, Servei de Violència de Gènere i Servei de Tallers de Memòria i que li 

requerirà la part no subvencionada per part del Departament de Benestar Social i Família 

d’aquests serveis.  

Els preus establerts per aquests serveis són els següents:  

Servei d’Ajut a Domicili: 16,25 €/hora (cost per l’Ajuntament 5,53 €/hora)  

Servei de Teleassistència: 16,35 € mes/unitat (cost per l’Ajuntament 3,28 € mes/unitat)  

Servei d’Ajudes Tècniques: desmuntatge i recollida del material Servei d’Habitatge Social: 

300,00 €/mes per plaça ocupada (cost Ajuntament sense descomptar el copagament de 

l’usuari). Per l’exercici 2017 aquest servei es subvencionarà a través del Programa Salut i 

Crisi de Dipsalut i no suposarà cap cost per l’ajuntament  

Servei de Violència de Gènere: 0,13 € habitant/any (19.438 x 0,13= 2.526,94 €, part del 

salari del professional no suvencionat pel Departament de Benestar i Família).  

Servei de Tallers de Memòria per a gent gran: 400,00 € per taller.  

 

L’article VUITÈ, estableix que el Consell Comarcal lliurarà a l’Ajuntament de Roses, 

prèvia la corresponent justificació, la quantitat de 15.088,87 € en concepte de prestacions 

econòmiques d’urgència social, que el Departament de Treball, Afers Socials i Famílies 

ha establert al contracte-programa amb el Consell Comarcal per aquest any 2017.  

 

L’article NOVÈ, estableix que el Consell Comarcal lliurarà a l’Ajuntament de Roses, prèvia 

la corresponent justificació, la quantitat de 15.088,87 € en concepte de pagament de 

despeses de subministraments, en bases a l’Addenda signada entre el Consell Comarcal 

i i el Departament de Treball, Afers Socials i Famílies per atendre les despeses derivades 

dels subministraments bàsics de la llar d’acord amb la Llei 24/2015.  

 

L’article DESÈ, estableix que el Consell Comarcal de l’Alt Empordà aportarà la quantitat 

màxima de 23.000,00 € a l’Ajuntament de Roses per tal que aquest pugui finançar el 

Servei d’informació i atenció a les dones (SIAD) per aquest 2017.  
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L’article ONZÈ, estableix que l’Ajuntament de Roses haurà de justificar la despesa 

realitzada pels serveis socials bàsics i pel SIAD, mitjançant una certificació de 

l’interventor de la Corporació i que elaborarà la memòria anual d’acord amb els models 

facilitats pel Consell Comarcal.  

 

6. La despesa estimada per aquest any 2017 pel que fa als serveis i prestacions recollits 

en el present conveni puja a 80.181,92 € que caldrà descomptar de l’aportació de la 

Generalitat de Catalunya i es reparteix de la següent manera:  

 

 1 Educadora social a jornada sencera 16.549,83 € 

 1 Trebalaldora social a jornada sencera 25.919,87 € 

 Servei de Teleassistència 6.500,00 € 

 SAD (Servei d’ajuda a domicili) Social 4.500,00 € 

 SAD (Servei d’ajuda a domicili) Dependència 6.000,00 € 

 Servei d’Ajudes Tènciques 0 € 

 Serveide Violència de Gènere 2.526,94 € 

 Servei d’Habitatge Social 0 € 

 Servei de Tallers de Memòria 800 € 

 Despeses de gestió 2.296,41 € 

 Prestacions d’urgència social – pobresa energètica 15.088,87 € 

 

Les diferències principals respecte de la despesa estimada de l’any anterior provénen 

principalment dels següents punts:  

- el cost de l’educadora social que es redueix en uns 4.000€ pel fet que enguany ha 

canviat l’educadora social assignada a l’Ajuntament de Roses (fins ara era una 

educadora social amb molts anys d’experiència i trienis acumulats).  

- el cost de la treballadora social augmenta poc més de 1.000€ degut a l’increment 

general del sous a l’administració pública  

- S’estableix una quota de gestió del 5% sobre els serveis liquidats l’any anterior i que fins 

aquest any no es cobraven. Enguany en funció dels serveis liquidats pel 2016 puja a 

2.296,41€  

- S’inclou en aquest apartat les prestacions d’urgència social específiques per pagar 

deute acumulat de despesa energètica vinculada a la Llei 24/2015, com a novetat al 
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contracte-programa entre el Consell Comarcal i la Generalitat. Aquesta despesa de 

15.088,87€ s’aplicarà a través de la partida municipal 176123114820000 de prestacions 

d’urgència social. La resta de despesa destinada a prestacions d’urgència social es 

justificarà a començaments de l’any 2018 a través d’un certificat de la intervenció 

d’aquest ajuntament tal i com recull l’article vuitè del conveni  

- Pel que fa les diferents modalitats del Servei d’Ajuda a Domicili (SAD) i TAD es tracta 

d’una previsió, en base a la tendència dels darrers anys, amb un descens de la despesa 

en SAD social i una certa estabilització de la despesa en SAD dependència. La despesa 

en TAD (teleassistència) ha anat augmentant els darrers anys, motiu pel qual preveiem la 

despesa a l’alça en comparació a l’any passat.  

 

7. Aiximateix, els ingressos estimats per a l’Ajuntament de Roses que es desprenen dels 

diferents punts recollits al present conveni ascendeixen a 166.972,09 € desglossats de la 

següent forma:  

 3 treballadores socials a jornada sencera 68.276,61 € 

 2 educadores socials a jornada sencera 45.517,74 € 

 Prestacions d’urgència social 15.088,87€  

 Prestacions d’urgència social – pobresa energètica 15.088,87€  

 SIAD (Servei d’informació i atenció a les dones) 23.000,00 € 

 

Fonaments de dret  

 

Primer.- Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de règim jurídic del sector públic  

Segon.- Llei 39/2015, d’1 d’octubre, del procediment administratiu comú de les 

administracions públiques.  

Tercer. Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats 

i serveis.  

Quart. Llei 12/2007, d’11 d’octubre de serveis socials  

Cinquè. Decret Legislatiu 17/1994, de 16 de novembre, pel qual s’aprova la refosa de les 

lleis 12/1983, de 14 de juliol, 26/1985, de 27 de desembre, i 4/1194, de 20 d’abril, en 

matèria d’assistència i serveis socials.  

Sisè. Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions 

Locals  
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Proposta de resolució  

 

El regidor de l'Àrea de BENESTAR SOCIAL, Marc Danés i Zurdo, proposa al Ple 

l'adopció del següent  

 

ACORD:  

 

1. Aprovar el Conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Roses i el Consell Comarcal 

de l'Alt Empordà en matèria de serveis socials bàsics, altres programes relatius  al 

Benestar Social i polítiques d'igualtat per a l'any 2017.  

2. Aprovar la despesa estimada de 80.181,92 € que representen els diferents serveis 

recollits al conveni per aquest any 2017, dels quals: 65.093,05 € amb càrrec a l'aplicació 

pressupostària 17 61 2313 4650000, i 15.088,87 € amb càrrec a l’aplicació pressupostària 

17 61 2311 4820000.  

3. Facultar l’alcaldessa, com a Presidenta d’aquesta Corporació i en representació 

d’aquest Ajuntament, de conformitat amb l’establert en l’article 21.1.b) de la Llei 7/1985, 

de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, per a subscriure el citat Conveni 

de Col·laboració i quants documents siguin necessaris en la seva execució.  

 

4. Trametre l’acord i una còpia del conveni a la Direcció General de l’Administració Local 

del Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya.  

5. Notificar l’adopció del present acord al Consell Comarcal de l’Alt Empordà.  

6. Comunicar als departaments d’Intervenció i Tresoreria aquest decret pel seu 

coneixement i efectes oportuns.  

 

7. Entre Administracions Públiques no procedeix recurs en via administrativa, només 

requeriment potestatiu davant l’òrgan que ha dictat l’acte, previ al recurs contenciós 

administratiu (art. 44 LJCA) ” 
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EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Marc Danés.- Roses és un municipi amb més de 20.000 habitants, per tant no estem 

obligats a tenir serveis socials però sí que ha sigut voluntat dels diferents governs que 

han anat passant pel nostre municipi d’apropar els serveis socials al nostre territori. Per 

tant, tenir-los des d’un bon principi. Donat que no n’hauríem de tenir però els volem tenir 

hem de fer aquesta col·laboració amb el Consell Comarcal de l’Alt Empordà.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM)  

 

Sr. Gerard Teixidó.- Votarem a favor d’aquest conveni perquè, de moment, mentre 

haguem de fer aquest conveni de col·laboració amb el Consell Comarcal hi votarem a 

favor, tot i que ens agradaria que, l’Ajuntament de Roses pogués tenir les absolutes 

competències per poder gestionar aquesta àrea tan delicada i que som des d’aquí que 

tenim les dades reals i pròximes de les necessitats de la nostra població. 

 

Aprofitem també per reiterar una vegada més i demanar, una vegada més, si es podria 

fer des de la regidoria de Serveis Socials l’exposició pública amb dades reals de totes les 

accions ques es fan des d’aquesta àrea per poder acabar d’una vegada per totes o 

almenys  intentar i anar fent consciència col·lectiva d’acabar amb la rumorologia que tant 

passa als carres, xarxes socials, etc. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sr. Antonio Rodríguez.- Fa molts anys que tenim aquest conveni. Amb els diferents 

governs i el Consell Comarcal hi va haver l’intent de crear un Consorci que no va 

prosperar. Agrairia ens poguessin explicar el programa del DIPSALUT, que és nou, el 

qual, entenc, és per ajudes d’habitatge i, per tant, és un estalvi per l’Ajuntament.  
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INTERVENCIÓ DEL SECRETARI DE LA CORPORACIÓ 

 

Sr. Fco. Luis Muñoz Cameo.- En llegir la proposta hi ha hagut una errada, ja que aquesta 

era l’anterior. La despesa estimada és de 80.181 € dels quals 65.000 € són amb càrrec a 

l’aplicació pressupostaria i 15.088 €, que són nous, corresponents a la pobresa 

energètica. 

 

 

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Marc Danés.- En aquest cas, dir al senyor Antonio Rodríguez que no és nou. L’any 

2016, DIPSALUT ja va subvencionar aquesta convocatòria i, per tant, a nosaltres ens va 

molt bé perquè són uns diners que podem destinar a altres activitats. 

 

Per respondre al senyor Gerard Teixidó dir-li que sí que hem intentat negociar diverses 

vegades amb la Generalitat de Catalunya. Amb l’alcaldessa hem anat al Parlament de 

Catalunya amb l’anterior consellera, senyora Neus Munter. Semblava que hi havia 

possibilitats que l’Ajuntament de Roses tingués directament el contracte Programa perquè 

la llei diu que tots aquells municipis de més de 20.000 habitants tenen l’obligació de tenir-

lo però no diuen que els que en tenim menys de 20.000 no puguem accedir-hi. Per això 

entenem que és voluntat política. Semblava que ho havíem encaminat bé. Hi va haver 

unes eleccions, un nou govern, una nova consellera i, aquesta, sembla que no s’hi posa 

tan bé i que no l’interessa gaire que des de l’Ajuntament de Roses i altres ajuntaments – 

que som tres o quatre ajuntaments de Catalunya els que ho hem demanat – sembla que 

no hi ha gaire voluntat política de fer que puguem signar el contracte Programa.  

 

Vam anar-hi el 2015 i el 2016. Com heu pogut llegir, el contracte programa fins al 2019 ja 

està signat amb el Consell Comarcal de l’Alt Empordà. El que sí que tenim clar és que no 

defallirem, seguirem intentant que ens rebi la consellera – a data d’avui no ens ha pogut o 

no ens ha volgut rebre. Demanar al grup municipal d’Esquerra Republicana que, si ens 

vol fer el favor – ja que forma part del seu partit polític – i ens pot aconseguir una 

entrevista estarem molt contents perquè volem anar-li a exposar la problemàtica del 

nostre municipi i fer-li entendre – com molt bé deia el senyor Teixidor – que nosaltres som 
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els que tenim l’atenció directa amb el ciutadà, som els qui coneixem realment el que 

succeeix al nostre municipi i que, realment, tot i que al Consell Comarcal tenim molt bona 

relació, no és el mateix fer les accions directament que haver de fer convenis o propostes 

amb el Consell Comarcal que sempre ens retarda una mica la nostra reacció cap a les 

diferents accions que hi ha al municipi. Però és voluntat d’aquest govern. Des del primer 

dia, tenir un contracte directe amb la Generalitat i el Govern de Catalunya.  

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Demanar al ponent si pot afegir l’explicació dels 15.000 € que són 

nous. 

 

 

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Marc Danés.- Aquest 15.088 € que són nous és una addenda que ha fet el Govern de 

la Generalitat que, per aquest any, ja és efectiva, que penja de la llei de la pobresa 

energètica, en el qual es diu que tots aquells ciutadans que la llei obliga que les diferents 

empreses subministradores no tallin els subministres en un habitatge, el govern de la 

Generalitat es fa càrrec, amb aquesta partida, de pagar les factures a les companyies 

elèctriques o de l’aigua. 

 

Sempre hem dit que no és la millor solució perquè entenem que l’administració pública, 

amb els diners dels ciutadans, haguem de pagar aquests diners a diferents empreses, no 

és la millor solució de totes. Nosaltres treballem i, en aquest cas, com a membre de la 

permanent de Benestar Social de la Federació de Municipis de Catalunya, estem 

reclamant que siguin les mateixes empreses subministradores que, a través d’1%, 

només, dels seus beneficis anuals siguin les que es facin càrrec de pagar aquests 

subministres.  

 

Alhora, veiem amb certa preocupació que aquest any s’ha pagat, que l’any vinent sembla 

que també es pagarà però tenim el dubte que el dia que el govern de la Generalitat deixi 

de pagar aquests subministres qui se n’haurà de fer càrrec. Però, de moment, ens ho 
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paguen ells i estem contents amb aquest tema perquè permet que l’Ajuntament no hagi 

de destinar tants diners al pagament d’aquestes factures. 

 

Pel que fa a l’exposició pública, ja ho vaig dir el darrer dia que la farem de seguida que 

puguem. Anem a tope de feina. Els serveis socials van a tope de feina igual que el 

regidor. Per nosaltres és molt més prioritari arreglar i solucionar temes que tenim en 

aquests moments que cremen; ajudar i acabar de solucionar problemes d’alguna persona 

que tenim al carrer; ajudar en aquells casos que estem tenint, últimament, de 

desnonaments perquè no acabin al carrer i puguem ressituar-los en una casa, que no pas 

fer una cosa que, al final, seria un lluïment polític per part del regidor del govern i que, de 

veritat en tinc moltes ganes però tenim altres prioritats o altres projectes que anem 

endegant.  

 

En el proper Ple, si tot va bé, també tindrem la nova subvenció pel tema de l’IBI que 

també ens hem compromès a tirar-la endavant i que, gairebé la tenim definida del tot i 

diferents projectes que anem fent. Per tant, doncs prioritzem donar solucions i quan 

tinguem un segon, que espero que sigui aviat – i potser amb l’excusa que estem a mitjans 

del mandat – poder fer aquesta conferència. Ho sé, ens hi vàrem comprometre,  l’hem de 

fer i la farem i la penjarem a la web municipal perquè la gent pugui accedir a les diferents 

dades que tenim.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sr. Antonio Rodríguez.- La pregunta referent a la Diputació l’he fet perquè, donat que 

l’informe diu 0 €, no veiem quin és l’estalvi o quina és la necessitat social en temes 

d’habitatge social. El ponent acaba de dir que estan preocupats pels desnonaments i, pel 

que a nosaltres ens arriba, els desnonaments continuen. No és un tema que s’hagi 

acabat, ni molt menys, que la probresa a Girona és la que és – ja ho diuen les dades. Per 

això la pregunta era, respecte a aquest programa, si estem fent més o menys. 

 

Pel que fa a la consellera, per la part que li toca a nivell sindical, també mirarem de 

donar-hi un cop de mà.  
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RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Marc Danés.- El tema del servei d’habitatge social, aquest va exclusivament a una 

sèrie d’habitatges que ja estan a disposició que té i gestiona el Consell Comarcal – en 

tenim dos o tres al nostre municipi – en els quals no només hi ha gent del nostre municipi 

sinó que també hi ha gent que prové de fora i que, en el cas que per diferents temes de 

problemàtiques socials, no poguessin pagar el recurs d’aquest habitatge, fins ara se’n feia 

càrrec una part l’ajuntament i el que fa DIPSALUT és fer-se’n càrrec directament ells.  

 

Referent a què estem fent pel que fa a habitatge, dir que divendres mateix, amb 

l’alcaldessa, vam anar a Barcelona a la conselleria d’Habitatge amb la consellera Meritxell 

Borràs, vam exposar quina és la problemàtica del nostre municipi – que evidentment, com 

va dir la consellera, difereix poc del que està succeint arreu del nostre país – i vàrem 

endegar unes línies de treball per tenir en poc temps habitatges al nostre municipi. 

També és cert que la consellera li vàrem poder explicar, i en som conscients, que al 

municipi de Roses és un municipi difícil.  

 

Penseu que és el municipi on es fan més transaccions, és a dir, compra-venda 

d’habitatge de les comarques gironines la qual cosa fa que augmenti el preu de la compra 

d’un habitatge però també augmenti el preu del lloguer. El projecte 60-40 que fa el govern 

de la Generalitat, consisteix en què la Generalitat es compromet amb totes aquelles 

persones que hagin estat desnonades i hagin d’anar a un pis de lloguer a pagar el 60 % i 

nosaltres, com a ajuntament, ens fem càrrec del 40%. Però tenim un problema que és un 

límit de 3.000 € l’any i, per tant, el municipi de Roses el 3r, 4t o 5è mes, la Generalitat ja 

no ens pot donar més ajuda. 

 

El que sí que vàrem aconseguir va ser un compromís d’estudiar el cas particular de 

Roses. Entenem doncs que trobarem una solució i que per un costat tindrem aquest 60-

40 per donar sortides als pisos de lloguer i, per l’altre costat, esperem – perquè també 

tenim una partida en el pressupost d’aquest 2017 per la compra d’habitatge – més l’ajuda 

que ens pugui fer el govern de la Generalitat de comprar algun habitatge al nostre 

municipi per donar sortida a algunes problemàtiques que tenim però també en algunes 
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que tenim previsió d’aquí 6, 8 o 10 mesos en què hi haurà una sèrie de desnonaments al 

municipi.  

 

És cert que tenim una època que, per sort, tothom comença a ser més conscient, des 

dels governs locals però també dels governs de Catalunya i des de les instàncies 

judicials, i s’ha de dir que ens aturen – durant un any, evidentment, a través d’un informe 

social  – els desnonaments i ens permet tenir un temps de resposta més important.  

 

El que sí que hem fet és que, de moment, ningú s’ha quedat al carrer si no ha estat de 

forma voluntària. Vostès saben que hi ha algun cas, però aquests són de forma 

voluntària, tot i que l’ajuntament està treballant perquè amb les diferents formes legals i 

eines que tenim, intentar que, de forma involuntària, donar els recursos a aquestes 

persones. De moment, però hem aconseguit que tota aquella gent que no vol estar al 

carrer es pugui situar en una nova vivenda, ja sigui Roses o fora a través de la mesa 

d’urgència d’habitatge de Catalunya. En algun cas, no recordo si el darrer se’n va anar a 

Ripoll, perquè hi havia un pis allà i van començar una nova vida a Ripoll i crec que a més 

a més aquesta persona hi ha trobat feina en una empresa càrnica i pot desenvolupar-se 

novament. 

 

Fem tot el possible i com he dit abans, tot i que volem informar, la prioritat és aconseguir 

que la gent tingui els recursos necessaris i intentar, perquè costa, que cada cop sigui 

menys la gent que hagi d’utilitzar aquests recursos. 

 

 

INTERVENCIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Afegir que en el cas de Roses, hi ha molt poca oferta de pisos que 

tenen l’obligació els bancs i caixes d’ofertar-nos  a nosaltres el dret preferent de compra. 

Amb 6 mesos ens han vingut, crec, tres pisos ofertats i els preus són molt elevats. Tot i 

això vam aconseguir que la consellera d’habitatge manifestés que ells tenen un topall per 

adquisició de vivenda i que, estudiarien la possibilitat que la compra a Roses fos més 

elevada del que seria la mitjana de Catalunya. És evident que no val el mateix un pis a 

Roses que un altre poble de l’interior. Per això la consellera es va comprometre a elevar 

la xifra que autoritzen per adquirir vivenda al nostre municipi. 
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Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 
 

Vots a favor: CATORZE (14) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc 

Danés, Anna Jorquera, Joan Plana, Èric Ibañez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, Olga 

Simarro, Antonio Rodríguez, Francesc Giner, Fèlix Llorens i José A. Valdera. 

Vots en contra: CAP (0)  

Abstencions: TRES  (3) Manel Escobar, Àngel Tarrero i José M. Alvarez.  

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

14.0.- Acord relatiu a l'aprovació d'adhesió de l'Ajuntament de Roses al sistema 

d'adquisició centralitzada de l'Associació Catalana de Municipis i Comarques i el 

Consorci Català pel Desenvolupament Local. 

 

La senyora alcaldessa presidenta de la corporació, llegeix la proposta d'acord que és del 

tenor literal següent: 

 

Identificació de l´expedient 

 

Pre-proposta relativa a l´adhesió a l´Acord al sistema d’adquisició centralitzada de 

l’Associació Catalana de Municipis i Comarques (ACM) i el Consorci Català pel 

Desenvolupament Local (CCDL). 

 

Antecedents 

 

1. El Comité executiu de l’ACM, en data 16 de setembre de 2014, va acordar constituir 

una central de contractació d’acord amb previsió legal de la Llei reguladora de les Bases 

de Règim Local (LRBRL), en els termes introduïts en l’apartat 3 de la Disposició 
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addicional 5a per la Llei de racionalització i sostenibilitat de l’Administració local (LRSAL). 

La central de contractació de l’ACM es regeix per un Reglament de funcionament aprovat 

pel Comité Executiu de l’ACM de data 14 de desembre de 2014. 

 

2. Un dels objectius de la central de compres és l’obtenció d´estalvis pels ens locals 

associats: de preu, aconseguint per volum agregat economies d’escala; i l’es talvi del 

procediment, assolint la optimització de les estructures locals, amb aminoraments dels 

terminis en el procediment administratiu. 

 

3. L’Adhesió al sistema d’adquisició centralitzada del CCDL no suposa la obligació 

d’efectuar cap, algunes o totes les contractacions o serveis a través de la Central de 

Compres del CCDL, podent optar l’entitat destinatària per utilitzar aquest sistema o 

qualsevol altre establert en la legislació de contractació pública. 

 

4. Consta a l’expedient informe dels Serveis Jurídics Municipals. 

 

5. Consta a l’expedient informe del Departament d’Intervenció. 

 

6. El dia 22 de maig de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Fonaments de Dret 

 

Primer. Article 205 del Text refós de la Llei de contractes del sector públic, aprovat pel 

Reial decret legislatiu 3/2011, de 14 de novembre del TRLCSP que regula l’adhesió a 

sistemes externs de contractació centralitzada de comunitats autònomes o d’entitats 

locals per part d’altres entitats locals mitjançant els corresponents acords. 

 

Segon. Article 156 del TRLCSP pel que fa a la formalització del contractes administratius 

mitjançant la signatura de les parts del contracte dels corresponents documents 

contractuals. 

 

Tercer. Disposició addicional 5a de la Llei de racionalització i sostenibilitat de 

l’Administració local (LRSAL). 
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Quart. Reglament de funcionament aprovat pel Comitè Executiu de l’ACM de data 14 de 

desembre de 2014. 

 

Cinquè. L’òrgan competent per a l’adopció de l’acord és el Ple de la Corporació. 

 

A proposta de la regidora responsable de l’Àrea d’Alcaldia i Serveis Generals, s’adopta el 

següent 

 

ACORD: 

 

1. Aprovar l’adhesió de l’Ajuntament de Roses al sistema d’adquisició centralitzada de 

l’Associació Catalana de Municipis i Comarques (ACM) i el Consorci Català pel 

Desenvolupament Local (CCDL), per tal de poder efectuar l’adquisició de béns, 

subministraments i contractació de serveis a través de la Central de Compres de l’ACM-

CCDL en les condicions i preus vigents en els contractes subscrits pel mateix i amb les 

empreses adjudicatàries. 

 

2. Facultar a l’Alcaldessa Presidenta de l’Ajuntament de Roses, perquè en nom i 

representació d’aquesta corporació, pugui formalitzar tots aquells documents que siguin 

necessaris per l’efectivitat del present acord, permetent l’adhesió als diferents Acords 

marc que siguin d’interès i que la Central de contractació formalitzi. 

 

3. Notificar aquest acord, pels seus efectes i coneixement, a l’Associació Catalana de 

Municipis i Comarques i al Consorci Català pel Desenvolupament Local. 

 

4. Comunicar el present acord, als Departaments de Serveis Informàtics, Premsa i 

Intervenció. 

 

5. Contra la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar 

recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Girona, en el 

termini de dos mesos a comptar des del dia següent de la seva notificació. 
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Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el 

mateix òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar des del dia següent de la 

seva notificació. 

 

No obstant això, podreu interposar-ne qualsevol altre si ho considereu convenient.Exp.: 

2017/004096 

 

 

 

EXPLICACIÓ DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- En aquest cas, també és adherir-nos a un conveni marc que ens 

permeti adquirir els instruments necessaris per poder gravar els plens i emetre’ls en 

directe.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sr. Antonio Rodríguez.- No només fer el seguiment d’aquests contractes, més enllà que 

es delegui, pel tema que he comentat abans, de la compra agregada que fa que les 

empreses locals o més territorials, de vegades, no puguin arribar al concurs. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Dins d’aquest expedient he trobat a faltar un informe jurídic, ja que 

es tracta d’una compra de béns, o si hi hagués algun informe tècnic. No sé si és obligat. 

No consta al detall de l’expedient o si més no, no l’he trobat. 

 

 

RESPOSTA DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Hi ha informe jurídic i així ho diu la proposta.  
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- Si hi ha informe i aquest és favorable cap problema, només que no 

l’hem trobat en el detall de l’expedient. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL SECRETARI DE LA CORPORACIÓ 

 

Sr. Fco. Luis Muñoz.- A la proposta consta l’informe favorable de la senyora Ma. Teresa 

Sánchez Luna del dia 9 de maig de 2017. L’última comprovació és del dia 29. 

 

 

RESPOSTA DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Per tant, l’informe és favorable.  

 

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: VUIT (8) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc Danés, 

Anna Jorquera, Francesc Giner, Fèlix Llorens i José A. Valdera. 

 

Vots en contra: CAP (0)  

 

Abstencions: NOU  (9) Joan Plana, Èric Ibañez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, Olga 

Simarro, Antonio Rodríguez, Manel Escobar, Àngel Tarrero i José M. Alvarez.  

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  
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15.0.- Projecte d'urbanització del passeig de la carretera del Far de Roses, 

d'iniciativa municipal 

 

El senyor Carles Pàramo, responsable de l'Àrea d'Urbanisme, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient 

 

Projecte d’urbanització del passeig de la carretera del Far de Roses, d’iniciativa 

municipal. 

 

Antecedents 

 

1. El gener del 2015 l’arquitecte Lluís Gratacós Soler, per encàrrec de l’Ajuntament, 

redacta el document anomenat «Projecte d’urbanització del passeig de la carretera 

del Far de Roses», autenticat pels serveis tècnics municipals de l’Àrea d’Urbanisme 

amb la referència 1DUN, de data 30.01.2015. 

 

L’objecte del projecte és descriure les obres necessàries per reformar la urbanització 

del passeig de la carretera del Far i la urbanització de les cobertes dels edificis 

industrials existents i a construir en el moll de ribera del port de Roses. 

 

Per possibilitar l’execució per etapes, si s’escau, es proposa la delimitació de diferents 

fases d’execució que responen a àmbits constructivament diferenciats; concretament:   

 A – primera fase: cobertes dels nous edificis a construir en el moll de ribera. 

 B – segona fase: coberta de l’edifici actualment construït de la planta de filetejat. 

 C – tercera fase: nucli d’accessos amb escala i rampa de l’extrem sud del 

passeig. 

 D – quarta fase:  renovació del passeig del Far actual. 

 

2. Amb data 10 de febrer de 2015 l’Alcaldia, mitjançant Decret núm. 579/15, resol 

sol·licitar a Ports de la Generalitat, abans d’iniciar la tramitació de l’aprovació inicial 

del projecte, un informe previ del document redactat, atès que se situa dins de l’àmbit 

de la zona de domini públic portuari. 
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3. El 15 de maig de 2015  Ports de la Generalitat, RE 7966/25.05.2015, informa amb 

una sèrie de consideracions i conclou que existeixen diversos aspectes tècnics que 

podrien interferir en el desenvolupament de les activitats portuàries, i caldria trobar 

una alternativa en la seva realització. 

  

4. En data 7 d’agost de 2015, RE 12022/15, l’arquitecte Lluís Gratacós Soler presenta un 

nou document anomenat “Projecte d’urbanització del passeig de la carretera del Far 

de Roses”, redactat l’agost del 2015 i autenticat pels serveis tècnics municipals de 

l’Àrea d’Urbanisme amb la referència 2DUN_15/25/35/45/55, de data 07.08.2015, que 

compta amb un pressupost d’execució per contracte de 923.517,18 € (21% d’IVA 

inclòs) en el qual es desglossen les quatre fases del projecte. 

 

5. Amb data 10 d’agost de 2015, l’arquitecta municipal, cap de l’Àrea d’Urbanisme, 

informa que en el document presentat s’han introduït els canvis assenyalats per Ports 

de la Generalitat (RE 7966/25.05.2015). 

 

6. Amb data 18 d’agost de 2015, els serveis jurídics de l’Àrea d’Urbanisme informen de 

la tramitació a seguir per a l’aprovació del projecte i assenyalen que l’aprovació 

definitiva del projecte quedarà condicionada a la formalització del conveni de 

cooperació interadministrativa entre Ports de la Generalitat i l’Ajuntament de Roses 

per a la urbanització, manteniment, conservació, millora i ús del passeig de la 

carretera del Far, en la zona de servei del port de Roses. 

 

7. Amb data 25 d’agost de 2015 el Departament d’Intervenció emet un informe al 

respecte, les consideracions del qual s’incorporaran al conveni que es formalitzi entre 

l’Ajuntament de Roses i Ports de la Generalitat. 

 

8. La Junta de Govern Local del 21 de setembre de 2015 acorda deixar pendent de 

resolució l’aprovació inicial de projecte. 

 

9. En data 17 de desembre de 2015, RE 18290/15, la Direcció General de Transports i 

Mobilitat del Departament de Territori i Sostenibilitat de la Generalitat de Catalunya, 

tramet escrit amb una sèrie de consideracions i propostes al respecte. 
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10. En relació amb aquest assumpte, es tramita el conveni de cooperació 

interadministrativa entre Ports de la Generalitat i l’Ajuntament de Roses per a la 

urbanització, manteniment, conservació, millora i ús del passeig de la carretera del 

Far, en la zona de servei del port de Roses (exp. 2017/002475).  

 

11. En  data 15 de maig de 2017, RE 9422/17, l’arquitecte Lluís Gratacós Soler  presenta  

el document anomenat «Projecte d’urbanització del passeig de la carretera del Far de 

Roses» redactat el maig del 2017, que compta amb un pressupost d’execució per 

contracte de 923.517,18 € (21% d’IVA inclòs) autenticat pels serveis tècnics 

municipals de l’Àrea d’Urbanisme amb la referència 3DUN_15/25/35/45/55, de data 

12.05.2017,  corresponent a les quatre fases del projecte, els pressupostos 

desglossats de les quals han quedat distribuïts en els següents àmbits i fases: 

 Àmbit A – primera fase: coberta edificis nous: 253.724,84 € (21% d’IVA inclòs). 

 Àmbit B – segona fase: paviment edifici existent: 154.480,91 € (21% d’IVA inclòs). 

 Àmbit C – tercera fase: escales i rampa d’accés al passeig: 79.688,20 € (21% 

d’IVA inclòs). 

 Àmbit D – quarta fase: reforma vorera existent: 435.623,23 € (21% d’IVA inclòs). 

Aquesta fase s’ha dividit en dos subàmbits: 

o Àmbit D-1 – enllumenat públic i nova junta: 149.659,98 € (21% d’IVA 

inclòs) 

o Àmbit D-2 – canvi paviment, mobiliari urbà: 285.963,25 € (21% d’IVA 

inclòs). 

 

12. Amb data 15 de maig de 2017 l’arquitecta i l’arquitecte tècnic municipals informen 

favorablement el document presentat amb les següents conclusions: 

 El projecte presentat s’ajusta al Plec de prescripcions tècniques aprovat i que 

forma part del contracte per a la redacció del document.  

 La documentació aportada és suficient segons el Decret 179/1995, de 13 de juny, 

de Reglament d’obres, activitats i serveis dels ens locals (ROAS), i el Reial decret 

legislatiu 3/2011 de 14 de novembre, pel qual s’aprova el text refós de la llei de 

contractes del sector públic (TRLCSP). Per la naturalesa de les obres, no és 

necessari un estudi geotècnic.  

 En relació amb la supervisió de projecte prevista a l'article 125 del TRLCSP per a 

projectes de quantia del contracte d'obres superior a 350.000 €, s'informa que 
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l'Ajuntament de Roses no disposa d'una oficina o unitat de supervisió de projectes 

definida a l'esmentat article i a la Disposició addicional 2.12, per la qual cosa es 

proposa trametre una còpia del projecte a la Diputació de Girona, tal com 

estableix aquesta Disposició addicional.  

 L'import en concepte d'honoraris per a l'emissió de l'informe de la Diputació de 

Girona i que ha de figurar a la proposta d'aprovació del projecte, és de l'1,5 per mil 

del Pressupost d'Execució Material (PEM) del projecte. Essent el PEM del projecte 

de 641.375,92 €, l'import dels honoraris per a l'emissió de l'informe de la D iputació 

de Girona és de 962,06 €.  

 El projecte s’ajusta al Decret 135/1995, de 24 de març, de desplegament de la llei 

20/1991, de 25 de novembre, de promoció de l'accessibilitat i de supressió de 

barreres arquitectòniques, i d'aprovació del Codi d'accessibilitat de Catalunya.  

 La proposta s’emplaça en terrenys classificats com a sòl urbà consolidat, una part 

en sistema viari (A) i una altra part en sistema portuari (G), ajustant-se al Pla 

general d’ordenació urbana (PGOU) de Roses  i al Pla especial vigents.  

 La proposta presentada s’ajusta al «Catàleg d’elements urbans i criteris 

d’urbanització» i a les determinacions de l’informe de Ports de la Generalitat.  

 S’ha de trametre el projecte aprovat a Ports de Generalitat per a l’informe 

corresponent.  

 

13. Amb data 15 de maig de 2017 els serveis jurídics de l’Àrea d’Urbanisme emeten 

informe de tramitació, complementari a l’informe jurídic del 18 d’agost de 2015. 

 

14. Amb data 16 maig de 2017 els serveis tècnics municipals emeten informe tècnic 

complementari al del 15 de maig, en el sentit que el pressupost correcte puja 

763.237,34 €; afegint el 21% d'IVA  el pressupost d’execució per contracta és de 

923.517,18 €;  prèviament a l’aprovació definitiva caldrà que l’equip redactor presenti 

un projecte que inclogui el quadre final de pressupostos. 

 

15. Existeix l'intervingut i conforme de la interventora accidental, de data 16 de maig de 

2017. 

 

16. El dia 22 de maig de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 
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Fonaments de dret 

 

Primer. Decret 179/95, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i 

serveis dels ens locals - ROAS (DOGC núm. 2066, de 23.06.1995).  

 

Segon. Llei 39/2015, d’1 d’octubre del procediment administratiu comú de les 

administracions públiques (BOE núm. 236, de 21.10.2015)  

 

Tercer. Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local (BOE núm. 80, de 

03.04.1985).  

 

Quart. Decret legislatiu, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei municipal i 

de règim local de Catalunya (DOGC núm. 3887, de 20.05.2003).  

 

Cinquè. Pla general d’ordenació urbana (PGOU) de Roses. 

 

Sisè. Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, el qual s’aprova el Text refós de la Llei 

d’urbanisme (DOGC 5686/05.08.2010) articles 72, 89.6, 119.2 modificat per la Llei 

3/2012, de 22 de febrer (DOGC núm. 6077, de 29.02.2012) article 48.  

 

Setè. Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei 

d’urbanisme (DOGC núm. 4682, de 27.02.2006), article 110 i 111.  

 

Vuitè. Conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Roses i Ports de la Generalitat de 

Catalunya (en tramitació).  

 

Novè.  L'òrgan competent per aprovar inicialment el projecte és l’alcaldessa en virtut de 

l’article 21.1.o) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local. No 

obstant això, en aquest cas, atès que l’obra no està emparada en el pressupost, la 

competència és del Ple de l’Ajuntament. 

 

A proposta del regidor responsable de l’Àrea d’Urbanisme i Medi Ambient, s’adopta el 

següent 
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ACORD: 

 

1. Aprovar inicialment el document anomenat «Projecte d’urbanització del passeig de la 

carretera del Far de Roses», d’iniciativa municipal, redactat per l’arquitecte Lluís 

Gratacós i Soler el maig del 2017, que compta amb un pressupost d’execució per 

contracte de 923.517,18 € (21% d’IVA inclòs en el preu), validat pels serveis tècnics 

municipals amb la referència  3DUN_15/25/35/45/55, de data 12.05.2017 (RE 

9422/15.05.2017).  

 

2. Sotmetre-ho a informació pública, pel termini d’un mes, mitjançant anunci en el 

Butlletí Oficial de la Província de Girona, en un diari de difusió comarcal i, juntament 

amb el projecte, en el tauler d’edictes electrònic (e-tauler) de la web municipal 

www.roses.cat, per tal que qualsevol persona ho pugui consultar i presentar les 

al·legacions que es considerin oportunes.  

 

3. Sol·licitar informe a Ports de la Generalitat, per raó de les seves competències. 

 

4. Sol·licitar a la Diputació de Girona la supervisió del projecte, atès que aquesta 

corporació no disposa d’una oficina o unitat de supervis ió de projectes definida a 

l’article 125 del Reial decret legislatiu 3/2011 de 14 de novembre, pel qual s’aprova el 

text refós de la Llei de contractes del sector públic (TRLCSP). A aquest efecte caldrà 

trametre’ls, juntament amb un certificat d’aquest acord, un exemplar del Projecte en 

suport informàtic.  

 

5. Aprovar la despesa d’un import total de 962,06 € en concepte d’honoraris per a 

l’emissió de l’informe de supervisió del projecte anomenat «Projecte d’urbanització del 

passeig de la carretera del Far de Roses», per al pagament a la Diputació de Girona i 

amb càrrec a l’aplicació pressupostària 17.50.1511.2270600.  

 

6. L’aprovació definitiva del projecte quedarà condicionada a: 

a) La formalització del conveni de cooperació interadministrativa entre Ports de la 

Generalitat i l’Ajuntament de Roses per a la urbanització, manteniment, 

conservació, millora i ús del passeig de la carretera del Far, en la zona de servei 

del port de Roses, actualment, en fase d’aprovació (exp. 2017/002475). 
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b) La presentació d’un nou projecte que inclogui el quadre final de pressupostos. 

 

7. Sol·licitar a les empreses de subministrament de serveis afectades que, en un termini 

d’un mes, es pronunciïn sobre el projecte.  

 

8. Comunicar-ho al Departament d’intervenció i a la Unitat de Patrimoni de l’Ajuntament, 

per al seu coneixement i efectes.  

 

9. Aquest és un acte de tràmit, no definiu en via administrativa i, per tant, no és 

susceptible de recurs. Exp.: 2015/000697 

 

 

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 

 

Sr. Carles Pàramo.- Això ve d’un conveni que es va aprovar en el govern del 2007-2011, 

pel qual l’Ajuntament de Roses més Ports de la Generalitat acordaven que el dia que 

s’edifiquessin aquells edificis que hi ha a continuació de la planta de filetejat de peix fins a 

arribar a les drassanes, s’havia de fer, simultàniament, la coberta de la totalitat de l’edifici 

a més de la seva urbanització. Tal com hem fet amb la rambla o a les places de posar-hi 

llum, mobiliari, pavimentació... Més endavant veurem com es finança aquesta obra i el 

que estem fent ara és un projecte d’urbanització que, com he dit, està redactat i presentat 

aquest projecte l‘Ajuntament.  

 

Aquest projecte s’ha dividit en diverses fases: Coberta de la planta de filetejat de peix 

existent; la coberta de la resta del que s’ha de construir; escales i rampa per accedir, des 

de la carretera del far fins a baix al port; i una darrera fase que és renovar tota la vorera 

que va des de l’entrada del port comercial fins al segon moll. Dins d’aquesta última fase 

creiem que, de moment, pel seu cost, llargada i el bon estat en què està la pavimentació, 

llevat de petits detalls això no cal executar-ho en aquests moments però sí que cal dins 

de la quarta fase – D – canviar la lluminària atès que sobre la coberta existent i la que 

s’ha de fer, no hi ha prou gruix per poder-hi fer els anclatges dels fanals, etc. 

 

El que sí que es farà, en el seu dia, serà canviar les lluminàries – quan l’obra estigui en 

marxa – però en aquest moment, el que es preveu tirar endavant en compliment d’aquest 
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conveni que he esmentat – devia ser del 2008 o 2009  - es preveu que el concessionari 

d’aquell espai comenci l’obra i l’ajuntament li podrà donar aquesta llicència perquè, 

segons deia el conveni, sí que hi ha un pressupost per poder-ho finançar i un projecte per 

poder-ho construir.  

 

Quin és el gran handicap i perquè passa temps perquè, evidentment, hi ha un 

concessionari que construirà, hi ha un titular del bo on es fa la concessió que tindrà el 

dret de reversió – que és Ports de la Generalitat. En canvi l’ajuntament és el que ha de 

pagar una part. Fins que no hi ha hagut un acord amb Ports que aporti, si més no, 

250.000 €, lògicament, no era de rebut que l’Ajuntament hagués de sufragar tot aquest 

cost. Si que hi podem ajudar perquè a última hora guanyem un nou espai ciutadà de 

gaudi.  

 

D’aquesta manera també s’ha solucionat el problema que Ports de la Generalitat, tot i 

haver-hi el conveni signat es negaven o buscaven de quina manera evitar construir la 

rampa dels accessos perquè deien que interferia la mobilitat de camions i gran transport 

al Port. En definitiva això és el que és i ho he explicat molt ràpid. És una qüestió que ha 

durat anys – 2008, 2009 fins ara. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM)  

 

Sr. Joan Plana.- Aquest projecte que al principi quan ens el vàrem començar a mirar, 

certament, ens va generar alguns dubtes però avui aquest matí, hem tingut una reunió 

amb el departament Urbanisme i la majoria de dubtes que teníem han quedat més o 

menys resolts. Ara tenim una imatge més clara de quina és la part física del seu origen i, 

per tant, hem decidit que no hi votem en contra sinó que ens abstindrem i la mateixa 

explicació va per tots els punts relacionats amb el projecte. 

 

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: NOU (9) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc Danés, 

Anna Jorquera, Olga Simarro, Antonio Rodríguez, Francesc Giner i Fèlix Llorens.  
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Vots en contra: CAP (0)  

 

Abstencions: VUIT  (8) Joan Plana, Èric Ibañez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, Manel 

Escobar, Àngel Tarrero, José M. Alvarez. i José A. Valdera. 

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

16.0.- Proposta d'acord per l'aprovació de la modificació de crèdit núm. 3 del 

pressupost per a l'exercici 2017. 

 

El senyor Marc Danés, responsable de l'Àrea de Serveis Econòmics, presenta la proposta 

d'acord del tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

Modificació de crèdit núm. 3 del pressupost per a l'exercici 2017. 

 

Antecedents  

 

1. Petició de l’Àrea d’Urbanisme de modificació de crèdit, per import de 487.900,00 

euros, per tal de fer front a les despeses del conveni de cooperació interadministrativa 

entre Ports de la Generalitat i l’Ajuntament de Roses per a la urbanització, 

manteniment, conservació, millora i ús del Passeig de la Ctra. del Far en la zona de 

servei del Port de Roses, durant un període de 30 anys, amb un aportació per part de 

la Generalitat de 250.000,00 euros, i essent la resta del finançament a càrrec de la 

Corporació. 

 

Segons la proposta presentada aquesta despesa no pot demorar-se fins a l’exercici 

següent i en el pressupost vigent no existeix consignació pressupostària o l’existent és 

insuficient per a carregar-la. 

 

2. Consta a l’expedient la preproposta del regidor de l’àrea en els mateixos termes 

d’aquesta proposta. 
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3. S’ha emès un informe jurídic. 

 

4. El dia 22 de maig de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Primer. Els articles 177 i 181 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós 

de la LRHL. 

 

Segon. Els articles 36, 41 i 43 del RD 500/1990. 

 

Tercer. L’article 11 de les Bases d’Execució del Pressupost per a l’exercici 2017. 

 

Quart. L’article 3 de la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i 

Sostenibilitat Financera (LEPSF).  

 

Cinquè. La competència per la seva aprovació correspon al Ple. 

 

A proposta del regidor responsable de l’Àrea d’Economia i Hisenda, s’adopta el següent 

 

ACORD: 

 

1. Aprovar inicialment la modificació de crèdit núm.3 formada pels següents apartats: 

 

A.1) SUPLEMENT DE CRÈDIT DE DESPESES EN INVERSIÓ: 

 

Aplicació 

pressupostària 

Denominació Consig. 

Pressup. 

abans MC 3 

Import 

projecte 

Import MC 3 Consig. 

Pressup. 

després MC3 

17.50.1511.6190000 Inversió ús gral. 

Urbanisme 

987.500,00  487.900,00 1.475.400,00 

 Conveni Port (codi 

proj.010) 

 487.900,00   
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 TOTAL 987.500,00 487.900,00 487.900,00 1.475.400,00 

 

El finançament s’obté de: 

 

A.2) ROMANENT LÍQUID DE TRESORERIA NO AFECTAT I DISPONIBLE: 

 

Aplicació 

pressupostària 

Nom Import 

17.87000 Romanent de Tresoreria per a despeses generals. 237.900,00 

 TOTAL 237.900,00 

 

A.3) GENERACIÓ DE CRÈDIT PER INGRÉS: 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

Aplicació 

pressupostària 

Denominació Consig. 

Pressup. 

abans MC 3 

Import MC 3 Consig. 

Pressup. 

després MC3 

17.75060 Subvenció Gencat: Conveni 

Ports urb. Ctra. Far Zona servei 

Port. 

0,00 250.000,00 250.000,00 

 TOTAL 0,00 250.000,00 250.000,00 

 

2. Exposar al públic el present expedient de modificació de crèdit pel termini de quinze 

dies hàbils mitjançant anunci en el BOP, durant els quals els interessats podran 

examinar i presentar reclamacions. Si en l’esmentat període no s’haguessin presentat 

reclamacions, es considerarà definitivament aprovat, i en cas contrari, el Ple disposarà 

d’un termini d’un mes per a resoldre-les, i es publicaran al BOP les consignacions per 

capítols del pressupost vigent amb aquesta modificació inclosa. 

 

3. Comunicar aquest acord als departaments afectats, pel seu coneixement i efectes 

oportuns. 

 

 Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 
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Vots a favor: NOU (9) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc Danés, 

Anna Jorquera, Olga Simarro, Antonio Rodríguez, Francesc Giner i Fèlix Llorens.  

 

Vots en contra: CAP (0)  

 

Abstencions: VUIT  (8) Joan Plana, Èric Ibañez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, Manel 

Escobar, Àngel Tarrero, José M. Alvarez. i José A. Valdera. 

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

17.0.- Conveni de cooperació interadministrativa entre Ports de la Generalitat i 

l'Ajuntament de Roses per a la urbanització, manteniment, conservació, millora i ús 

del passeig de la carretera del Far en la zona de servei del port de Roses. 

 

La senyora alcaldessa presidenta de la corporació, llegeix la proposta d'acord que és del 

tenor literal següent: 

 

Identificació de l’expedient 

 

Conveni de cooperació interadministrativa entre Ports de la Generalitat i l'Ajuntament de 

Roses per a la urbanització, manteniment, conservació, millora i ús del passeig de la 

carretera del Far en la zona de servei del port de Roses.  

 

Antecedents 

 

1. El gener del 2015 l’arquitecte Lluís Gratacós Soler, per encàrrec de l’Ajuntament, 

redacta el document anomenat “Projecte d’urbanització del passeig de la carretera del 

Far de Roses”, autenticat pels serveis tècnics municipals de l’Àrea d’Urbanisme amb 

la referència 1DUN, de data 30.01.2015; l’objecte del qual és descriure les obres 

necessàries per reformar la urbanització del passeig de la carretera del Far i la 

urbanització de les cobertes dels edificis industrials existents i a construir en el moll de 

ribera del port de Roses.  
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2. Amb data 14 de març de 2017, Ports de la Generalitat, tramet per correu electrònic, 

un exemplar del conveni de cooperació interadministrativa entre Ports de la 

Generalitat i l’Ajuntament de Roses per a la urbanització, el manteniment, la 

conservació, la millora i l’ús del passeig de la carretera del Far en la zona de servei 

del port de Roses.  

 

3.  L’objecte del conveni és establir i regular la relació de cooperació per executar les 

obres d’urbanització de les cobertes dels edificis del passeig de la carretera del Far, 

amb una superfície aproximada de 6.863 m², i del nucli d’accessos amb escala i 

rampa a l’extrem sud del passeig, a fi de donar-hi un ús públic ciutadà com a passeig i 

regular el seu manteniment, conservació i ús.  

 

4. Amb data 17 de març de 2017 els serveis jurídics de l’Àrea d’Urbanisme informen en 

relació amb els aspectes procedimentals, el contingut del conveni i els tràmits 

preceptius per a la subscripció del conveni i els seus efectes; i conclou que, 

primerament, s’ha de complimentar l’expedient i cal:  

 Elaborar una memòria justificativa on s’analitzi la necessitat i l’oportunitat, el seu 

impacte econòmic i el caràcter no contractual de l’activitat en qüestió, així com el 

compliment del que preveu aquesta (article 50 de la Llei 40/2015). 

 Informe d'Intervenció als efectes dessús esmentats, d'acord amb la Llei 7/85, de 

Bases de règim local i la Llei 27/2013.  

 Informe del cap de la Policia Local en relació amb la clàusula segona del conveni, 

apartats 3 (seguretat), 4 (inspecció i vigilància) i 5 (retirada de vehicles mitjançant 

la grua municipal).  

 Informe de l'enginyer municipal en relació amb la clàusula segona del conveni, 

apartats 1 (manteniment i conservació de les obres i instal·lacions), 2 (neteja) i 6 

(altres actuacions a càrrec de l'Ajuntament).  

 

5. En el període comprès entre el 27 de març i l’11 d’abril d’enguany consten a 

l’expedient administratiu els informes i documents assenyalats a l’informe jurídic del 

17 de març de 2017; concretament 

 Informe de l’enginyer municipal, cap de l’Àrea d’Infraestructures i Serveis Públics, 

de 29 d’agost de 2016.  
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 Informe del cap de la Policia Local, de 27 de març de 2017.  

 Informe d’Intervenció, de 28 de març de 2017.  

 Informe de l’arquitecta municipal, cap de l’Àrea d’Urbanisme, de 5 d’abril de 2017.  

 Memòria de l’alcaldessa d’11 d’abril de 2017.  

 

6. En data 12 d’abril de 2017, RS 3906/17, l’Ajuntament demana al Departament de 

Governació, Administracions Públiques i Habitatge de la Generalitat de Catalunya, els 

informes als efectes de la Llei 7/1985, d’acord amb el Decret 208/2015, de 22 de 

setembre, del procediment per obtenir els informes previstos en l'apartat 4 de l'article 

7 de la Llei 7/1985.  

 

7. Amb data 24 d’abril de 2017 els serveis jurídics informen de la tramitació a seguir per 

aprovar el conveni a dalt esmentat, i el 15 de maig de 2017 emeten informe 

complementari.  

 

8. A l’expedient consta informe de la interventora accidental amb advertiments, de data 

16 de maig de 2017. 

 

9. El dia 22 de maig de 2017, la Comissió Informativa ha emès un dictamen favorable. 

 

Fonaments de dret 

 

Primer. Pla general d’ordenació urbana de Roses  

 

Segon. Articles 55 i 57 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim 

local (LBRL) (BOE núm. 80, de 3.04.1985)  

 

Tercer. Reial decret legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel qual s’aprova el text refós 

de la Llei de contractes del sector públic (BOE núm. 276, de 16.11.2011)  

 

Quart. Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 

municipal i de règim local a Catalunya (DOGC núm. 3887, de 20.05.2003)  
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Cinquè. Article 304.2 del Decret 179/1995, de 13 de juny pel qual s’aprova el Reglament 

d’obres, activitats i serveis (ROAS) dels ens locals (DOGC núm. 2066, de 23.06.1995) 

  

Sisè. Articles 82, 83 i 86 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre, de Procediment administratiu 

comú de les administracions públiques (BOE núm. 236, de 2.10.2015)  

 

Setè. Article 141 de la Llei 40/2015, d'1 d'octubre, de Règim jurídic del sector públic (BOE 

núm. 236, de 2.10.2015)  

 

Vuitè. Llei 27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de 

l’administració local (BOE núm. 312, de 30.12.2013).  

 

Novè. L'òrgan competent per aprovar el conveni de cooperació és el Ple de l’Ajuntament  

 

A proposta del regidor responsable de l’Àrea d’Urbanisme i Medi Ambient, s’adopta el 

següent 

 

ACORD: 

 

1. Aprovar inicialment el conveni de cooperació interadministrativa entre Ports de la 

Generalitat i l'Ajuntament de Roses per a la urbanització, manteniment, conservació, 

millora i ús del passeig de la carretera del Far en la zona de servei del port de Roses. 

 

2. Sotmetre-ho a informació pública, d’acord amb allò establert a l’article 83 de la Llei 

39/2015, d’1 d’octubre, pel termini de 20 dies, mitjançant anunci publicat en el Butlletí 

Oficial de la Província de Girona, en un dels diaris de major difusió de la regió i en el 

tauler d’edictes electrònic (e-tauler) de la web municipal.  

 

 En el supòsit que no es presentin al·legacions en el termini d’informació pública, 

aquest conveni s’entendrà aprovat definitivament sense necessitat d’adoptar cap altre 

acord. 

 

3. Notificar-ho a Ports de la Generalitat per al seu coneixement i efectes. Exp.: 

2017/002475 
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EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT 

 

Sra. Montse Mindan.- Aquest conveni inclou aquest projecte d’urbanització, què aportarà 

cadascuna de les parts, el temps de concessió i a què està obligat l’Ajuntament que és al 

seu manteniment i conservació. 

 

 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

 

Vots a favor: NOU (9) Montse Mindan, Carles Pàramo, Juan M. Fernández, Marc Danés, 

Anna Jorquera, Olga Simarro, Antonio Rodríguez, Francesc Giner i Fèlix Llorens.  

 

Vots en contra: CAP (0)  

 

Abstencions: VUIT  (8) Joan Plana, Èric Ibañez, Verònica Medina, Gerard Teixidó, Manel 

Escobar, Àngel Tarrero, José M. Alvarez. i José A. Valdera. 

 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta 

tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari.  

 

 

 

18.- Precs i preguntes 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

 

Sr. Èric Ibáñez.- Alguns comerciants de la plaça de l’església ens han comentat que 

aquest any no se’ls ha permès col·locar para-sols fixes, amb el pretext de facilitar el 

muntatge quan hi ha espectacles. Però amb la recent Fira de la Rosa hem pogut veure 

com en aquest indret no s’hi va programar cap aquest, i això ens sembla un contra-sentit. 

Per la qual cosa voldríem saber si ha estat així i el perquè. 
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 Actualment si la grua et retira el cotxe, has d’anar a la Policia la multa i després al 

dipòsit a retirar el cotxe. Ens preguntem si no seria més còmode anar directament al 

dipòsit i pagar la multa allà. A més a més de facilitar les coses a les persones que 

se’ls retira el vehicle, alliberaria de feina la Policia Municipal, sobretot de cara a l’estiu, 

època en què el nombre de cotxes creix de forma considerable. 

 Hem vist a Empordà televisió que s’està preparant la contractació de la creació d’un 

carril bici al Passeig per combatre el Top manta. Voldríem saber exactament en què 

consisteix aquesta contractació i si això no es podria fer amb recursos propis de 

l’Ajuntament.  

 Fa força mesos vam presentar una moció per afegir, aquí a la sala de Plens, els 

retrats dels presidents de la Generalitat – Tarradelles, Irla, Companys i Macià. 

Voldríem saber com està aquest tema i si en tenim alguna informació. Si volen i, 

mentre no ens les proporciona la Generalitat, nosaltres podem portar les fotografies 

impreses perquè es puguin col·locar.  De fet, n’hem portat una de mostra. Potser no 

queda tan maco com les que tenim però si ho volen, les podem proporcionar. 

 

RESPOSTA DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- En tot cas, són fotografies institucionals i, ja que són presidents de 

la Generalitat, m’agradaria que tinguessin la mateixa categoria. Ens hem posat en marxa, 

s’han demanat i esperarem que ens les enviïn, però encara no han arribat.   

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

 

Sr. Joan Plana.- M’agradaria tornar a posar de manifest una qüestió que ja he comentat 

en molts plens anteriors i és que hi ha molts veïns del barri dels pescadors que es 

queixen sobre problemes de circulació que hi ha en aquell barri. Moltes vegades, 

realment, s’hi creen alguns problemes de mobilitat.  A més a més, una reclamació extra 

que ens van fer els veïns quan vam anar a mirar-ho insitu i és que ens varen comentar 

que els aniria molt bé que els aparcaments que el morro del cotxe aparca tocant a la 

vorera, hi hagués algun tipus de topall – pilones flexibles, per exemple –, perquè si no el 

que passa és que els morros dels cotxes els aparquen a sobre de la vorera. És una zona 

on les voreres són molt curtes i estretes, així mateix són cases que no tenen terrat i, per 
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tant, molts dels espais que estan destinats a penjar la roba també ocupen espai. Tot això 

fa que hi hagi molt poc espai per passar per la vorera, alhora que és una zona on hi viu 

molta gent gran que, per tant, és especialment sensible amb aquest problema i se’ns va 

demanar que ho traslladéssim al Ple. 

 D’aquí a poc farà dos anys que va començar aquest mandat i, per tant, creiem que és 

un bon moment per recordar alguns dels temes que han anat sortint durant aquests 

dos anys però que s’han quedat encallats a sobre de la taula i que no hi ha manera 

que avancin. Posarem com a exemple: 

 El ROM (que recordem que és un dels compromisos que es va prendre ja en 

primer ple del mandat, que és reformaria, i fa mesos i mesos que no fem cap 

reunió per intentar avançar en aquesta línia. 

 La comissió especial d’Investigació sobre el cas Royal Marine que es va 

suspendre de cop i volta. Creiem que no hi hauria d’haver cap impediment 

com per acomplir la voluntat majoritària del Ple i que segueixi endavant. 

 La constitució de la Comissió de queixes i reclamacions, aprovada per aquest 

ple per una moció que va presentar els companys d’Unió Municipal i que 

també va ser aprovada per majoria. 

 La taula d’estudi de la municipalització del servei de recollida de residus – 

cosa que vaig repetint en cada Ple. Cada vegada queda un mes menys 

perquè acabi el contracte. Es va demanar la creació fa 7 o 8 mesos i només 

s’ha reunit una única vegada. 

Tot això són temes que creiem que el Govern cal que abordi.  

 Un altre tema que també s’hauria d’abordar i que, encara que no s’ho cregui, 

ja ho tenia apuntat abans de la polèmica del punt anterior és el tema del Pla 

de mobilitat. Vostè, en aquell punt, quan n’hem estat parlat, ha respost o a 

estat rebatent, algunes de les propostes sobre mobilitat que s’han plantejat 

aquí de forma ‘informal’. Simplement el que li volia dir és que aquest debat 

sobre temes de mobilitat hi ha dues maneres de fer-los: 1- Aquí al Ple de 

forma improvisada, responent amb un to crispat i un punt desquiciat propostes; 

2- Amb una reunió oficial – evidentment, amb tècnics i polítics – i segurament, 

no només amb una sinó amb un seguit de reunions i, tots plegats anar 

destriant, no només propostes concretes sinó línies polítiques d’actuació. I 

això que, també és una cosa que ha comentat – estiguin en minoria o no – 

marcar la política de l’ajuntament és la seva responsabilitat. El que passa és 
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que si estan en minoria tenen més obligació que si no ho estiguessin de fer-ho 

de forma consensuada. Però també és responsabilitat del govern ser qui 

treballi per trobar aquest consens. És responsabilitat nostra tenir una actitud 

receptiva i propositiva –  crec que l’hem tinguda – però l’equip de govern no 

pot defugir la seva responsabilitat i dir que si no hi ha consens és perquè des 

de l’oposició no els hem instat o arrossegat, gairebé, a la taula de negociació 

per debatre propostes. Crec que no és ni la forma de procedir ni tampoc és 

veritat. 

 

Per respondre al regidor d’Urbanisme, dir que el senyor Carles Pàramo fa demagògia de 

manual. Pel que li faré les preguntes: 

 Vostè aquest matí estava a la reunió? Si la resposta és que sí, sabrà que 

ningú ha comentat – tal com ha deixat anar el senyor Carles Pàramo – que a 

la riera hi ha massa pocs pàrquings i se n’haurien de posar més. Ni molt 

menys. El que s’ha comentat és que cada vegada que es treuen pàrquings al 

centre – que no vol dir que no s’hagin de treure – s’ha de donar sempre una 

alternativa pensada i que aquesta alternativa, senzillament, no es veu.  

 Creu que manipular la realitat és una forma correcta de política? 

L’alcaldessa també ha fet referència que jo no sé el que és governar. Per això li formulo 

la pregunta al senyor Pàramo que és que donat que – segons l’opinió del seu govern - 

nosaltres no sabem governar, quan vostè es retiri deixarà que l’alcaldessa governi o 

seguirà manant des de l’ombra. 

 

RESPOSTA DE L’ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- És el de sempre. És el discurs de fa dos anys. El senyor Joan 

Plana a la campanya va marcar-se aquest discurs i el repeteix reiteradament. No és un tu 

i jo i ja li contestarà després.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM) 

Sra. Verònica Medina.- El Consell Comarcal ofereix als municipis 200 compostadors per 

auto gestionar la matèria orgànica i fomentar el compostatge casolà, m’agradaria saber 
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quina campanya s’ha fet per a donar a conèixer a la gent del nostre municipi i que es 

puguin beneficiar d’aquest servei. 

 Del 19 al 25 de juny, és a dir el mes vinent, se celebra la Setmana de l’Energia 2017, 

coincidint amb la Setmana Europea de l’Energia Sostenible, teniu ja previst fer algun 

tipus de campanya de conscienciació per a sensibilitzar a la gent del nostre municipi 

sobre l’estalvi i l’eficiència energètica? 

 Estem molt contents de veure que l’Àrea de Joventut s’activa obrint dissabtes a la 

tarda el Punt d’Informació Juvenil o CAR Roses, ja que és un dels dies més 

considerables per a tenir obert aquest espai, i m’agradaria saber perquè fins ara no 

es donava aquest servei als joves del nostre municipi o aquells que poguessin venir 

d’un municipi veí, ja que tenim contractat una empresa des de l’anterior legislatura 

per a desenvolupar precisament el Servei Educatiu i la Gestió d’aquest espai. 

 Per últim, saber també de quina manera s’està treballant des d’aquesta àrea per a la 

formació i la inserció del jovent al món laboral ja que tenim la temporada a tocar i 

molts d’ells comencen a buscar feina. 

 

Sr. Gerard Teixidó.- Ens podríeu dir si l’empresa que gestionarà els casals d’estiu ja ha 

començat la contractació de monitors? Que no passi com l’any passat que pocs dies 

abans encara no estava la plantilla completa, generant desorganització i presses d’última 

hora. 

 La Generalitat de Catalunya ofereix la possibilitat d’obtenir el certificat ACTIC 

(l’acreditació en competències en tecnologies de la informació i la comunicació) per 

poder millorar la teva formació professional i per tant millorar, també, el currículum 

personal. 

La problemàtica és que a la comarca de l’Alt Empordà només hi ha un centre 

col·laborador on anar a fer la prova final, que és a la biblioteca municipal de Castelló 

d’Empúries i per a fer la formació, la població més propera és Palamós. La nostra 

proposta és que Roses ofereixi algun dels seus espais municipals, com Ca l’Anita o la 

Biblioteca per poder fer la formació i les proves d’aquest certificat. 

  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP) 
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Sra. Olga Simarro.- Al ple del passat mes de març vàrem suggerir la valoració d’un 

problema a la carretera de les Arenes, a l’alçada del número 16-18. A petició del veïns es 

va demanar la possible elevació del pas de vianants, amb la finalitat de poder reduir la 

velocitat d’alguns vehicles i no haver de lamentar alguna desgràcia. A la vegada també es 

va suggerir una revisió del clavegueram. Referent a aquest tema, tenim coneixement que 

ha estat netejat. Però el tema de l’elevació del pas de vianants , creiem que no ha estat 

efectuat.  

 Es van eliminar els bancs de l’exterior del Mercat municipal, substituïts per unes 

cadires individuals instal·lades a les cantonades dels carrers Dr. Ferran i Marià 

Benlliure. Sabem que l’argument que es va donar en el seu moment va ser que es 

canviaven de lloc per deixar el pas lliure per a l’entrada de mercaderies, etc. A petició 

dels usuaris d’aquells bancs fem el prec de demanar que tornin a instal·lar-se on han 

estat sempre ja que la ubicació nova és incòmode perquè els dies de tramuntana o de 

molt sol i calor ningú s’hi pot asseure. També es queixen que es va trencar la trobada 

dels companys que es reunien a fer la xerrada davant les portes del mercat durant 

molts anys. Per tot això, aquests usuaris demanen que es valori. 

 A la riera Ginjolers, entre el rentador i l’edifici de la Telefònica tenim un problema i 

seriós. Sabut per tots que és una zona en la que no es pot jugar a pilota i ja està 

senyalitzada però també sabem que no es respecta res. Aquest comportament està 

perjudicant el gaudi de les terrasses dels diferents establiments de la mateixa manera 

que a les persones de peu. Demanem un reforç dels cartells informatius, fins i tot, a 

fer-hi constar la possibilitat de sancions si no es respecten els espais.  

 Aquest matí a la Junta de Portaveus hem parlat del transport urbà i hi ha un parell de 

coses que no m’han quedat clares, com saber: primer, si algun dels vehicles que 

tindrem estarà adaptat; segon, quina és l’antiguitat dels vehicles que s’adquiriran. 

 A Roses tenim un gran problema que és el top-manta difícil de solucionar. Però també 

tenim un altre problema, seriós, que és la venda il·legal de peix a diferents punts de la 

vila. És trist i en queixem els veïns de la vila però més trist és saber que molts 

d’aquests veïns contribueixen a aquesta venda il·legal sigui fructífera. No podem 

lluitar contra això? Hauríem de valorar la possibilitat de sancionar en aquests tipus 

d’actes i no hem d’oblidar que són aliments caducs. Afegiríem en aquest punt, també, 

si el llançar escombraries, de tot tipus, fora dels contenidors pogués ser sancionat. 
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Portava unes fotografies, que no hem pogut posar – però que si els regidors les volen 

veure podran comprovar – que mostren les caixes de peix. Aquesta venda està a tot 

Roses i creiem que ho hauríem de tallar i acabar amb aquesta pràctica. 

 

Sr. Antonio Rodríguez.- S’ha aprovat la contractació de la il·luminació del Mas Matas i 

voldríem saber, més o menys, els temps d’execució, quan s’iniciarà l’obra i com anirà, per 

tal que els veïns tinguin informació. Evidentment, entenem que es col·locaran bombetes 

de baix consum i que es tindran en compte els estàndards de contaminació lumínica que 

actualment es demanen. 

 El Bullifoundation ha demanat una llicència i ens alegrem que aquesta activitat tiri 

endavant. No sé si seria un prec o una pregunta però si saben alguna cosa més 

agrairíem ens informessin. 

  Sembla que hi ha intenció de fer un càmping entre Roses i Vilajuïga i que hi ha un 

pla especial. En tot cas, demanarem informació sobre aquest pla i com va el tema del nou 

establiment. 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA 

 

Sr. Àngel Tarrero.- M’han comentat que al carrer El cant dels Ocells hi ha unes ampolles 

de butà a la via pública i demanaríem si es pot anar a comprovar. Crec que hi ha mitja 

dotzena d’ampolles de les que ningú sap qui és l’amo i pot ser, fins i tot, perillós. 

 A la rotonda de la plaça de l’estel s’ha fet algun treball en el paviment però, sobretot, 

hi ha una sèrie de bonys al terra que són perillosos pels vehicles de dues rodes perquè, 

quan agafen la corba, si et despistes una mica pots caure de la moto. 

 A l’avinguda de la Quana, el que és la part de la riera, tota aquesta vorera és 

perillosa pel trànsit rodat. Aquesta vorera s’ha aixecat moltíssim degut a les arrels dels 

arbres i està totalment descol·locada. És pràcticament des de la rotonda del port esportiu 

fins a arribar a l’accés de la Gran Via. 

 Per finalitzar preguntar si es té coneixement si, aquest any, tornaran a venir les 

bandes de motoristes. Si tornen a venir un altre cop, seria molt interessant que es 

prenguessin mesures perquè respectin l’ordenança municipal de circulació, la llei de 

seguretat vial i el reglament general de circulació. Que puguem avançar-nos a tota la 

incomoditat que es genera de vegades. Ja va bé que vinguin perquè deixen molts diners 

als bars de la zona però les normes estan per complir-les, tan la gent del poble com els 
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que vénen de fora. El que no podem permetre és que aquesta gent es facin els amos 

d’alguns carrers, de les voreres del poble i que facin el que els dóna la gana. Seria 

interessant, ara que tenim temps, que es puguin tenir una previsió. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS 

 

Sr. José Manuel Álvarez.- Ja no ho repetiré més cops. És el quart Ple que ho dic. Els 

comerciants, hotelers, restaurants... del carrer Traginers número 8, tenen un problema 

seriós amb aquesta vivenda i s’ha de solucionar. Porto quatre mesos parlant-ne i 

exposant que surten rates i bitxos i segueix el mateix problema. 

 Al carrer Oslo, des del número 70 fins al 100 fa quinze dies que no hi ha llum. Els 

nens i nenes vénen de natació... les mares estan preocupades perquè no hi ha llum... 

Hauríem de mirar què es pot fer.  

 Ja que ningú no n’ha parlat i els companys de Gent del Poble estan esperant aquesta 

pregunta, la faré jo. Seria important canviar el nom de Fira de la Rosa per un altre nom 

perquè les pobres roses estaven tristes i amagades a Cala Anita i ningú sabia on estaven 

les roses.  

 Roses necessita una altra ambulància i és una petició de molta gent. No fa gaire 

temps va morir un senyor mentre l’ambulància estava fent un altre servei, aquesta va 

tardar 45 minuts a arribar. Demanar que es facin les modificacions de crèdit que calguin. 

Es fan modificacions per fer certes coses. Crec que aquesta és la més important ja que 

Roses necessita una altra ambulància. O comprin-la però s’ha de fer alguna cosa. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D’UNIÓ MUNICIPAL DE CATALUNYA  

 

Sr. José A. Valdera.- La meva pregunta també va una mica en la línia de la primera 

pregunta que ha fet el company referent a la valoració que fa l’equip de govern de la Fira 

de la Rosa.  

 Aquest matí s’ha parlat a la mesa de contractació però, ja que hi ha molta gent que 

pregunta sobre el servei d’autobús, és una oportunitat perquè l’equip de govern es 

pugui dirigir a la ciutadania i explicar-los a partir de quan començarà a funcionar 

aquest servei. 
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 Les casetes de venda de tiquets també és un servei que s’ha de donar a tots aquests 

visitants que vénen a gaudir dels serveis de Roses i, per tant, també ens agradaria que 

la gent conegués a partir de quan està previst que es puguin instaurar aquestes 

casetes de serveis de venda de tiquets. 

 Hem vist que avui, també, estaven fent obres a la platja de la punta per tornar a donar 

el servei de platja ja que la tempesta de llevant es va endur tota la sorra. És un 

problema que tenim reiteradament, cada any, i això suposa un cost afegit. És com 

llançar diners en una guardiola que està trencada. Per quan, doncs, una solució 

definitiva a la restitució de la sorra. N’hem parlat altres vegades però demanaríem un 

compromís per part de l’equip de govern per no haver d’anar evocant diners, cada any, 

per restituir la platja i buscar una solució que si no pot ser definitiva, com a mínim, 

transitòria cap a una solució definitiva en un període curt de plaç. 

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS DE L’OPOSICIÓ 

 

Sr. Fèlix Llorens.- No he entès si la pregunta del perquè no s’havia fet cap acte a la plaça 

de l’església per a la Fira de la Rosa ningú la volia fer o, tothom la volia fer i els regidors 

s’han repartit la feina. La valoració de la Fira de la Rosa i les respostes que han formulat 

els diferents regidors, recordar-los don venim. Hem de ser conscients del pressupost. 

L’any passat es van fer dos festivals: la Fira de la Rosa i el Festivalet de la Posta de Sol. 

Es van fer amb el pressupost que vàrem poder estalviar amb la Fira de Rosa. Això ens va 

provocar, o vàrem detectar que la Fira de la Rosa de l’any passat, pel que ens deia molta 

gent, hi faltaven al·licients o activitats per passar el dia. Hi havia decoracions i 

composicions florals però faltaven activitats. Això tenint en compte que va coincidir amb 

Corpus i que les decoracions florals de Corpus es van ajuntar amb les de la Fira de la 

Rosa. 

 

Aquest any, conscients que Corpus i la Fira de la Rosa no queien el mateix cap de 

setmana, vam haver de decidir cap on enfocar una cosa i l’altre. Es va decidir que les 

composicions florals que es van fer l’any passat, per primer cop després de molts anys a 

l’església, quedessin per la festa de Corpus com ja eren abans, recuperar per tant la 

decoració de l’església, els sants i altars per aquesta festivitat. I vàrem voler donar a la 
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Fira de la Rosa un caire més lúdic, més amè, més d’activitats i entreteniments, per tal que 

la gent que vingués tingués més per fer i entretenir-se. 

 

Per una part estem contents perquè creiem que l’objectiu que ens havíem proposat, el 

vàrem assolir. Les activitats que es van realitzar durant el dissabte i diumenge a la rambla 

van tenir molt bona acceptació, van tenir molt de públic. Les actuacions eren de gran 

nivell i molta qualitat i això es percep amb l’actitud de la gent quan la veus concentrada i 

quieta mirant l’actuació la qual cosa vol dir que l’actuació que has tractat és correcte, 

adequada i que la gent l’accepta per bé.  

 

Sí que és veritat i molta gent ens ho va dir que han trobat a faltar decoracions florals. Això 

és una realitat i no ho amagarem. Al final és una qüestió de recursos. Aquests són limitats 

i el que es va destinar a una banda no es va poder destinar a l’altra. La voluntat per l’any 

vinent és tornar a equilibrar la balança perquè a tothom que li agrada gaudir de veure 

composicions florals les pugui veure. Vam mantenir l’exposició de roses a Cala Anita que 

creiem que és significatiu i que no pot faltar, vam conservar la campanya de les 1.000 

Rosa, que és una campanya gastronòmica però a l’hora és una campanya de màrqueting 

que ens va molt bé per promocionar el poble...  

 

El principal es va conservar i l’únic que vàrem fer va ser desviar el pes cap a les activitats 

que, repeteixo, considerem que varen ser molt ben rebudes i és veritat que vam afluixar 

massa en les composicions florals. Per l’any vinent, esperem poder rectificar i poder 

tornar a donar protagonisme a les decoracions florals.  

 

Un apunt perquè tinguem en compte dir que Roses és un poble de costa, que li toca el 

sol, on fa bon temps i també té vent. Tots sabem que a mig matí o mitja tarda comença a 

entrar vent de mar i això és el pitjor per les flors naturals – tant per les tallades com en 

test. El vent i el sol els fa molt mal i la prova són els roses que vàrem instal·lar en els 

balcons municipals i d’edificis amb façanes reconegudes al poble on els roses varen 

quedar molt cremats i eren roses amb test no era flor tallada. Amb això vull dir que, fer 

composicions florals al carrer, és molt difícil que llueixin tot el cap de setmana i és molt 

costós. Hem de ser conscients d’això. A part em reitero amb el que he dit abans que, per 

l’any vinent, intentarem fer que tothom que ha trobat a faltar les composicions de flors i 

roses no trobi aquesta mancança.  
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Arran d’unes declaracions on el regidor deia que el 86% de les activitats es concentraven 

a la rambla, no és que es concentrin allà per afavorir als comerciants. Si ho fem allà és: 

primer per espai, ja que és el lloc més àmpli del poble; i,segon perquè és el lloc central. 

Sí que hi ha altres carrers que queden molt allunyats. És una cosa de sempre, no només 

de la Fira de la Rosa. Em sap molt de greu quan, molts cops, deixem sense activitat 

lúdica carrers comercials importants com és l’avinguda Montserrat o el carrer Jaume I. 

Però, a part de la plaça de l’av. Montserrat, al carrer Jaume I és molt difícil fer-hi una 

actuació fins i tot per Corpus – tot i que per aquesta festivitat, ja fa anys, que es decora. 

Però és un carrer que queda molt allunyat del centre i, a part, són carrers amb trànsit i és 

molt més complicat fer-hi activitats lúdiques. Tot i això no vol dir que no li vulguem fer, 

sinó que costa.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS  

 

Sr. José Manuel Álvarez.- La meva altra pregunta era que n’hi havia moltes persones, 

comerciants, veïns que estan una mica oblidats – el ponent ha dit de coses lúdiques. Hi 

havia uns senyors que feien música, que anaven per tot arreu, que ho feien súper bé… 

Que vagin a tots els llocs de Roses – Sta. Margarida, Mas Matas… - que tots gaudeixin 

de la festa de la Rosa. Cal dir que cal valorem molt positivament aquestes iniciatives 

perquè han activat l’activitat de Roses moltíssim i agraïm aquest esforç que el govern 

està fent.  

 

Ara el que cal és millorar. Tothom que digui la seva per millorar aquesta festivitat. Malgrat 

això, felicitar-los. 

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS DE L’OPOSICIÓ 

 

Sr. Fèlix Llorens.- Agrair les felicitacions i, com he dit abans és un problema de recursos i 

quan vingui el tema de pressupost en parlem.  
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Sra. Montse Mindan.- Referent a la proposta d’anar a pagar en el mateix lloc on es 

guarda el cotxe, en principi allò no està preparat per aquesta actuació ja que és un acte 

administratiu. S’ha d’agafar la multa, es necessita l’ordinador... Per tant, el que es fa fins 

ara és el que estalvia més recursos, si no hauríem de traslladar una part administrativa 

així com tenir una persona allà. D’aquesta manera qualsevol hi pot anar i obrir un moment 

per enretirar el cotxe. 

 

  

Sr. Juan M. Fernández.- El carril bici, tot just divendres vàrem encarregar el projecte. En 

tenim un parell que arriba fins des del final de Santa Margarita, en principi, fins al Si Us 

Plau. És un carril bici que, com tots sabeu, jo sóc un usuari i el que estem fent és perquè 

puguin anar les bicis per aquesta zona, perquè el carril bici que teníem fins ara està 

marcat a la 260 i hi ha molta gent que ni ho sap: primer perquè gairebé casi ni es veu i la 

gent quan va en bici van per la part de sobre.  

 

 

ACLARIMENT DE LA SRA. ALCALDESSA PRESIDENTA 

 

Sra. Montse Mindan.- Crec que la pregunta era si ho podíem fer amb recursos propis, és 

a dir si ho podien fer els nostres pintors. Tots vàrem quedar d’acord que posaríem un 

carril bici però la pregunta era si ho podria fer el nostre servei de Rosersa. 

 

 

Sr. Juan M. Fernández.- Podrien fer-ho els nostres serveis però no arribarien a temps de 

fer-ho aquest any. Per això ho encarregem a fora perquè anirem molt més ràpid i l’estiu 

està aquí mateix. Després haurem de decidir, un altre punt, si només hi aniran bicicletes o 

també patinets o totes les històries que tenim ara. Per poder-ho fer abans de l’estiu, ho 

hem d’encarregar fora. Són 2 kilòmetres, i amb m itjans propis és força difícil poder-ho fer 

abans que arribi el moment en què es necessita.  

 

 

Sra. Montse Mindan.- Pel que fa al prec del senyor Joan Plana referent als cotxes que 

treuen el morro l’aparcament anirem amb el cap de la Policia i mirarem si posem pilones 
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o si hi ha algun altre tipus de protector que faci que no arribi el morro del cotxe fins a la 

meitat de la vorera. 

 

 

Sr. Carles Pàramo.- Hi ha un avantprojecte de remodelació, reurbanització del barri dels 

pescadors i està a la llista d’aquells projectes que s’han d’encarregar ja. És un problema 

d’antiguitat i que està conformat d’aquesta manera. És un tema que el Departament 

d’Urbanisme el té a les mans. 

 

 

Sra. Montse Mindan.- Però entenc que, mentrestant, estaria bé poder trobar una solució. 

 

Referent als temes que tenim pendents:  

- És cert que tenim pendent el ROM i, crec que aquest estiu podem acabar-lo de 

tancar.  

- La Comissió del Royal Marine, dir que encara està denunciat al jutjat; per tant, fins 

que no tinguem resposta ja vaig dir que no es continuaria.  

- La Comissió de queixes i reclamacions, també la tirarem endavant.  

- La remunicipalització de residus estem esperant l’informe econòmic que no ens 

arriba, tot i que varen dir que la setmana passada, el divendres, n’havia d’arribar un 

esborrany per tal de poder presentar, ja que no té sentit fer una reunió per debatre 

sense tenir nosaltres uns números davant i saber què suposa una cosa o una altra. 

En tot cas, espero que arribi aviat perquè l’hem demanat reiterades vegades. 

 

Per la resta de la intervenció del senyor Joan Plana, dir-li que personalment he estat molt 

prudent amb les meves intervencions i no he anomenat. El que passa és que quan afecta 

al senyor Plana, aquest es posa nerviós, riu i fa una rialla. Per mi és molt seriós i m’ha 

sabut greu que tragués de context quan se li ha explicat, molt bé, que era degut a què 

una zona verda. Lamento si apujo el to de veu, no crec que, en cap cas, sigui desquiciat i 

li demano que canviï el discurs perquè fa dos anys que estem sentint el mateix. Si sóc jo 

la que està parlant, de veritat que se’m pot dirigir a mi que no li contestaré. No cal que li 

pregunti al senyor Carles Pàramo. Si el senyor Joan Plana és capaç de preguntar-me, jo 

li contesto.  
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Sr. Carles Pàramo.- Només dir-li al senyor Joan Plana que quan vaig veure les llistes que 

es presentaven a les últimes eleccions, a mi com a persona que, bé o malament, a més o 

menys encert, vaig pensar ‘gent jove que s’implica’. La decepció ve al cap del temps, 

constant de quina manera, aquestes persones joves, apareixen – no se sap perquè – 

amb una càrrega d’odi que no té explicació. I si no és odi que és utilització de la meva 

edat o de la meva ascendent dins del meu grup – que no negaré – pitjor, perquè és una 

manera d’actuar maquiavèllica i perversa.  

 

Amb això vull dir que va passant el temps, el senyor Joan Plana va insistint, avui ha 

buscat una excusa tonta perquè jo no l’he anomenat per res, no he relacionat al senyor 

Plana amb el tema de la rambla – he sigut curós – amb tota la tranquil·litat i el senyor 

Plana ha saltat com un busca-raons, com una persona que busca provocar o ferir i en 

sap. Una persona amb una càrrega negativa, com el regidor d’Esquerra, ja n’hi ha passat 

per aquest Ajuntament i mireu on estan aquelles persones que no han vingut a construir 

sinó a destruir una persona. Una persona que ha estat aquí i que ha entrat gràcies als 

vots dels ciutadans.  

 

En el poble de Roses em sento acompanyat, molta gent veu que estic al final de la meva 

etapa, alguns em diuen que suposen que continuaré – lògicament ho diuen amb un sentit 

d’amistat per fer implícitament un reconeixement. Hi ha una dita castellana que diu 

‘enemigo que se va, puente de plata’ és a dir, està claríssim que jo estic a les acaballes 

de la meva vida política. El senyor Plana no. El senyor Joan Plana busca notorietat, 

ofenent, rebaixant-me, tractant-me de no sé què... Hi ha una cosa ben clara, el que es diu 

del teu grup, diuen que només mana una persona doncs jo diré als grups que sempre he 

manat com a líder del meu grup. Tothom val igual, tot es fa en consens, mai he imposat 

res, sempre m’ha tocat ser portaveu. Concretament parlant de la Montse Mindan, dir que 

és una sort que en un poble com Roses hi hagi una persona com la Montse Mindan fent 

d’alcaldessa. He de dir que l’endemà de les eleccions del 2011 ja manava ella i ho dic 

ben sincerament perquè la Montse Mindan és una persona que val i jo sóc capaç – a 

qualsevol persona que val – de cedir-li tota capacitat. 

 

Estava molt tranquil a Madrid fent de diputat perquè la Montse estava a Roses. El 2013 

vaig cedir l’Alcaldia i vaig restar igual de tranquil. De la mateixa manera que ella feia ja, 
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almenys, 8 o 10 anys que estava ajudant-me a mi a governar, jo he volgut continuar, 

durant un temps, acompanyant-la a ella i ajudant-la a governar. Per tant, dir al senyor 

Plana que no sé si intenta ofendre’m a mi, si intenta ofendre la senyora Mindan però 

s’està ofenent ell mateix. I amb la càrrega negativa que porta a dins, torno a dir que, o 

canvia o no farà res políticament a la vida. Perquè la gent intueix el que va amb positiu i a 

servir als seus ciutadans o aquell que va – per les manies que a saber perquè – a 

carregar-se a persones. 

 

Em mereixo un respecte com tots els que estem aquí i el senyor Joan Plana me l’ha faltat 

moltes vegades i dir-li que és lamentable perquè, a la seva edat, aquestes coses no li 

haurien de passar. Prudència, paciència, és el que ha d’acompanyar a la joventut i moltes 

ganes d’escoltar i aprendre. El senyor Plana ha anat a la universitat perquè els seus 

pares li han pogut pagar, a mi no m’ho van poder pagar, a catorze anys ja estava 

treballant... Aleshores no tinc la mateixa capacitat que té el regidor. El que vull dir és això 

i que quedi clar. No cauré amb la temptació, ni provocacions tavernàries – que és el que 

el senyor Plana intenta fer aquí – i ja n’hi ha prou. Ja n’hi ha prou de voler faltar el 

respecte a la senyora Montse Mindan per voler-me ofendre a mi o de faltar-me el 

respecte a mi per voler-la ofendre a ella. La Montse és una sort pel poble de Roses i 

acabo aquí. 

 

 

INTERVENCIÓ PER AL·LUSIONS  

 

Sr. Joan Plana.- 30 segons només per respondre al senyor Carles Pàramo i que la gent 

em senti. Jo no sé si arribaré a ser alguna cosa políticament a Roses o no, però el que sí 

que tinc clar és que preferiria no ser res i ser un ciutadà tota la resta de la vida que retirar-

me amb una càrrega, amb una quantitat de pes a la motxilla i una quantitat de casos – 

vull ser prudent amb les meves paraules – reprovables com els que vostè retira. Cregui’m 

que prefereixo acabar sent un simple ciutadà i no arribar mai a ser alcalde que ser-ho de 

la forma com ho ha sigut vostè. Simplement m’agradaria que quedés constància i, de la 

mateixa manera cregui’m que de vostè, precisament, poca cosa en vull aprendre.  

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 
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Sra. Montse Mindan.- Si continuem amb retrets no acabarem mai. 

 

 

Sr. Carles Pàramo.- En democràcia, qualsevol insinuació – amb el que acaba de dir ara el 

senyor Plana torna a estar en aquest nivell que he dit negatiu – s’ha de demostrar. Que 

em digui quin és el pes, la motxilla, què és el que hi ha i parlem-ne i jo li desmuntaré tot. 

El senyor Plana escolta a qui no ha d’escoltar. 

 

 

Sr. Juan M. Fernández.- Pel que fa a la setmana de l’energia, ho mirarem i demà 

contestaré per escrit si hi ha alguna cosa prevista. 

 

 Sra. Montse Mindan.- Els compostadors casolans, és una campanya del Consell 

Comarcal tot i que hi ha gent de Roses que en té.  

 

 

ACLARIMENT DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM)  

 

Sra. Verònica Medina.- saber si s’ha fet alguna campanya perquè la gent del municipi 

pogués saber que hi ha aquest tipus de compostadors.  

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

Sra. Montse Mindan.- Si no m’equivoco, i no ho vull assegurar perquè no ho recordo, però 

crec que aquesta campanya anava adreçada a pobles petits, on no tenen altres 

possibilitats i se’ls ofertava l’opció d’ubicar-hi compostadors casolans. No ho voldria 

assegurar.  Hi va haver una campanya anterior de la qual sí es va fer publicitat i hi va 

haver gent que es va posar el compostador però aquesta, precisament, anava adreçada a 

municipis més petits. En tot cas, si no fos així, faríem una noticia i ho comunicaríem. 

També a nivell d’ordenances bonifiquem al ciutadà per tenir compostadors.   

 

Sra. Anna Jorquera.-  L’últim contracte que teníem amb aquesta empresa de lleure, és 

veritat que per número d’hores no ens va quadrar. Teníem la idea d’obrir els dissabtes, es 

va fer alguna prova de restant d’alguns dies de la setmana però no tenia gaire èxit i ens 
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feia molta falta poder cobrir unes hores que, com tots saben, hi ha moltes associacions 

que utilitzen per fer les seves reunions, fins i tot, actes nostres que aprofitem per fer-los 

allà que estiguin relacions i puguin aprofitar-se els espais. Ens feia falta poder cobrir fins 

a les 10 hores de la nit.  

 

D’aquesta manera, amb aquest nou contracte hem ampliat el nombre d’hores i així 

podrem cobrir aquestes hores a la tarda. També tenim previst fer alguna actuació que, en 

breu, podrem explicar. Per això hi ha hagut l’ampliació. 

 

Pel que fa a la pregunta de sí que hi ha alguna actuació referent a la insersió laboral dels 

joves, precisament, des del dia 2 de maig es va iniciar l’’Anem per feina’ que, per dir-ho 

d’alguna manera, és una l’hereu del workshop que vam iniciar quatre o cinc anys. Ens 

vàrem adonar que hi havia interessos per part dels empresaris que no podíem cobrir 

nosaltres en l’espai de temps en què fèiem el workshop. Per exemple ens venien al juliol 

demanant treballadors i nosaltres ja havíem fet les entrevistes. Per la qual cosa vàrem 

pensar que era bona idea continuar amb aquesta activitat revent els currículums i oferir-

los a les empreses però que fos obert i que no es centrés només en un dia. Des del dia 2 

de maig, doncs, els joves – entre 16 i 30 anys – poden portar-nos els currículums al CAR 

jove, a les tardes. Les empreses es posen en contacte amb nosaltres i nosaltres fem la 

selecció i els oferim aquests currículums.    

 

 

Sr. Juan M. Fernández.- Referent a la pregunta del senyor Gerard Teixidó de la 

contractació de monitors pels casals d’estiu, dir-li el que fa l’Ajuntament és contractar 

l’empresa i internament a nosaltres no ens ha arribat que l’any passat hi hagués 

problemes a l’hora de contractar els monitors. És una contractació que fa directament 

l’empresa. De totes maneres ho mirarem i si efectivament va passar l’any passat, que no 

es torni a repetir aquest. 

 

 

Sra. Montse Mindan.-  Em consta que sí que han demanat si l’Ajuntament teníem més 

currículums perquè aquest any ampliem les places per tant feien falta més monitors. Per 

tant sí que s’han posat en contacte amb tots els monitors de l’any passat i demanaven si 

n’hi havia més. 
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Pel que fa a l’ACTIC sap el senyor Gerard Teixidó de quin departament de la Generalitat 

penja. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM)  

 

Sr. Gerard Teixidó.- A Castelló d’Empúries es fa en una biblioteca, però hi ha altres 

municipis que utilitzen altres espais. Crec que és del Departament de Cultura o del de 

Formació i Empresa.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sr. Antonio Rodríguez.- El que l’ACTIC és acreditar unes competències digitals i té 

contractats o conveniats espais per fer els exàmens o formació que fa la Generalitat. Però 

les ubicacions són contractes. De totes maneres hi ha una pàgina web si busqueu ACTIC 

us sortirà.  

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

Sra. Montse Mindan.- Preguntarem de quin departament penja per poder-ne fer.  

 

 

Sr. Juan M. Fernández.- L’elevació del pas de vianants de la carretera de les Arenes – ja 

es va dir en el Ple del mes passat – l’embornal es va netejar al dia següent, o al cap de 

dos dies, però aixecar un pas de vianants porta una mica més de feina. No està oblidat. 

Ho tenim a l’agenda. Però porta un xic més de feina perquè s’ha de canviar la situació de 

l’embornal... Si aixequem el pas de vianants, les corrents d’aigua no tindran on anar, això 

comporta que s’ha d’obrir una rasa, posar embornals... És una mica més costós i tampoc 

sabem ben bé si cal, per la qual cosa ho hem de mirar ben mirat. De totes maneres ho 

tinc anotat per quan es tranquil·litzi una mica la feina. 
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Els bancs del mercat, els vaig fer treure jo perquè estaven en càrrega i descàrrega. La llei 

contempla que això no pot ser. És cert que hi han estat tota la vida. Tota la vida es fan 

coses mal fetes però hi ha un moment en què s’ha de posar ordre. Allà arriben els 

camions, obren les portes per descarregar els contenidors i es troben quatre bancs. Per 

tant, s’han de treure i buscar-los una altra ubicació per seguretat de la gent, que no és per 

res més. Crec que és molt més convenient posar els individuals que hem posat ara que 

no posar bancs que es poden fer servir per coses que no toquen. Si la gent volen més 

bancs, ja en posarem si fan falta o si s’han trencat es converses ja en posarem més. Però 

el que no podem fer és deixar els bancs a la zona de càrrega i descàrrega.  

 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sra. Olga Simarro.- Quant de temps feia que hi havia els bancs allà? 

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sr. Juan M. Fernández.- Des que es va fer el mercat, potser. La qual cosa no vol dir que 

estigui ben fet.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sra. Olga Simarro.- I després de tants anys, es treuen ara de sobte. 

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 
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Sr. Juan M. Fernández.- No s’han tret de sobte perquè personalment fa molt temps que 

els vull treure. No ha estat ara per casualitat. Si ara haguéssim de fer el mercat, tampoc 

el faríem amb escales, segurament. Encara que, potser, decidim tirar el mercat, si es pot 

arreglar alguna cosa es fa. També hem fet lavabos, per adequar-los. Hem fet moltes 

coses de manteniment.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sra. Olga Simarro.- Només preguntava pels bancs en concret. No discuteixo els lavabos, 

ni les portes… 

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sr. Juan M. Fernández.- Tot i que la senyora Olga Simarro nomé hagi preguntat pels 

bancs, ho explico tot. De la mateixa manera que fem lavabos, portes i manteniment del 

mercat, els bancs també entren en el manteniment del mercat i seguretat. No hi podem 

tenir bancs, amb vuit o deu persones, descarregant els camions davant. Els bancs s’han 

de posar als costats. Ho he fet amb tota la intenció del món. Si m’he equivocat, es tallent i 

es col·loquen en un altre costat.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sra. Olga Simarro.- Transmeto el que m’han dit.  

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sr. Juan M. Fernández.- I jo contesto el que jo he fet.  
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Referent al tema de jugar a pilota a la zona del rentador podem posar més cartells, es pot 

reforçar. Quan hi ha un rètol de prohibit jugar a pilota i hi ha gent jugant a pilota, potser la 

solució seria que passi la Policia i posi una multa.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sra. Olga Simarro.- Doncs, vinga, que passi la Policia i posi una multa.  

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

Sra. Montse Mindan.- La Policia no posarà una multa a la mainada. En tot cas, el que farà 

serà avisar-los. Podem reforçar els cartells. Ja es va posar l’horari que es pot fer soroll i 

s’hi va posar precisament perquè la Policia necessita reforços. És una mica com el que 

explicàvem abans referent a la carretera que va a les cales – que va a Montjoi –, que 

necessita reforços perquè així la Policia pot tenir més força en aquest aspecte.  

 

Hi ha un parell més de punts a Roses on tenim realment problemes. I després tenim els 

nens que et demanen on poden jugar a pilota si no és a les places. Per tant, és un tema 

realment difícil de compaginar un amb altre. Però sí que és veritat que a la riera Ginjolers 

conflueix molta gent i, a més a més, el fet que s’hi jugui a pilota. O podrem reforçar. 

 

Pel que fa al transport urbà, dir que hi ha tres vehicles. Dos vehicles són adaptats – 

perquè així es va demanar – i tenen una antiguitat de menys d’un any un i l’altre és nou. 

A més a més hi ha un altre vehicle de reserva. Crec que així ho he dit avui a la Mesa de 

Contractació.  

 

En resposta a la pregunta de quan començava l’autobús, dir que es tracta d’un concurs 

harmonitzat perquè puja 600.000 euros. Són 160 i escaig cada any que l’Ajuntament de 

Roses pagarà per tenir aquest transport tan els estius – que va des de Canyelles i 

l’Almadrava –, com a l’estiu i l’hivern que vagui a Santa Margarita. Pel preu és, 

precisament, harmonitzat i comporta que han d’estar més temps en exposició pública 

totes les passes que fem. El que estem mirant és que el termini d’exposició pública – en 



 
 

 

 

Codi segur de verificació: ffc46f27-3210-454c-aeaf-e2e4ee27f836.  

Podeu verificar la integritat d’aquest document al web https://www.seu-e.cat/web/roses 

 2 de 2 

el que tothom podria al·legar si veies alguna cosa, però entenem que no perquè ja s’ha 

fet tota la tramitació –, hauria de passar i podrien començar cap al 20 de juny i s’ha 

demanat si hi ha la possibilitat de fer un contracte menor perquè comencin abans. La 

nostra voluntat, doncs, és que comencessin, si no pot ser el dia 1 de juny, la primera 

setmana.    

 

Referent a la venda il·legal de peix ja es multa. El problema és el mateix que amb les 

caques dels gossos, que tothom mira a dreta i esquerra que no hi hagi cap policia ni cap 

autoritat per poder fer la il·legalitat. S’han posat diverses multes i estaria bé apel·lar a la 

col·laboració ciutadana perquè quan algú ens avisa – whatsapp, truca a la policia... – la 

Policia actua de seguida. S’incauta el gènere i s’imposa una multa. La gent hauria de 

saber que aquesta venda comporta una perillositat pel que fa al consum d’aquest tipus de 

gènere.   

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sra. Olga Simarro.- Sabem que estan tots els dies en els mateixos carrers, és a dir que 

ho podríem tallar.  

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

Sra. Montse Mindan.- No hi estan tots els dies. Jo he vist que van casa per casa trucant 

per l’intèrfon.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sra. Olga Simarro.- Al carrer Granada i són totes les tardes. Ho podem comprovar quan 

vulguin. 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 
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Sra. Montse Mindan.- Doncs si ens envien una relació la farem arribar a la Policia perquè 

ho vigilin. Però li asseguro que hi ha unes quantes multes perquè després també em 

vénen a veure per si poden evitar pagar la multa.  

 

Llançar les escombraries fora dels contenidors seria un altre d’aquests motius 

d’incivisme. El que també li puc dir és que hi ha multes i, en aquest cas, són importants, 

sobretot, a partir de l’entrada a treballar de l’informador que ha posat Rosesnet a 

disposició de l’Ajuntament perquè faci vigilància de tota la zona de contenidors del casc, 

on es tiren més deixalles. Si hi ha, per exemple, alguna caixa o alguna escombraria de la 

qual es pot saber de quina procedència ve, també s’ha posat alguna ‘recepta’. 

 

En relació amb l’il·luminació del Mas Matas, s’ha tret el plec de clàusules a concurs 

públic. No recordo el temps d’execució. Ja que quan s’adjudiqui, evidentment, l’empresa 

haurà de complir tots els estàndards de contaminació lumínica, com també compleixen 

tots els llums i instal·lacions que s’estan canviant al Mas Oliva. Farem notícia i posarem el 

tempo perquè la gent, més o menys, sàpiga el temps que poden durar les obres. Si són 

sis mesos, s’ha calculat tres mesos d’aquest any, adjudicació després de l’estiu, i tres 

mesos de l’any vinent perquè és un plurianual. Però crec que el senyor Antonio 

Rodríguez demanava era el temps d’execució de l’obra per poder avisar a la gent.  En tot 

cas, així ho farem. 

 

 

Sr. Carles Pàramo.- El Bullifoundation, com tothom sap, fa poc que l’Ajuntament va 

denegar una llicència que feia referència a la part exterior del Bulli. No és que  

l’Ajuntament que el denegués sinó que, ja que qualsevol tramitació d’aquest tipus, 

l’Ajuntament l’envia a totes les administracions afectades o que hi tenen alguna cosa a dir 

– Costes, Medi Ambient, ACA, Cultura, Institut Cartogràfic i Geològic de Catalunya...- 

hem de recollir els informes favorables de tots. La mateixa gent del Bulli sabien que 

l’informe de l’oficina tècnica ambiental el retornaria sense aprovar demanant que 

s’aclarissin coses perquè varen considerar que el projecte estava incomplet o poc clar, 

segons el seu entendre.  

 

Quan vàrem rebre aquest informe desfavorable, obligatòriament, vàrem denegar la 

llicència. Però estaven tan preparats i sabien, exactament, amb què constaven les 
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deficiències que tenien en el seu projecte que avui mateix hem aprovat el text refós que 

tornen a presentar i que s’ha d’enviar, altres cops, a tots aquests organismes. Repeteixo 

que fa referència a la part exterior del Bulli. Si tots aquests organismes informen 

favorablement, ja que per l’Ajuntament urbanísticament ja compleix – en tot cas si 

incompleix són paràmetres que no depenen de l’Ajuntament – lògicament se li donarà la 

llicència. Igualment passa amb la casa Marqueta, que és el xalet que tenen a la banda de 

muntanya de la carretera.   

 

Pel que fa al pla especial, no sabem com està. Sabem que hi va haver una sentència fa 

poc. Avui dia és complicat fer-ne el seguiment perquè tots expedients són electrònics. És 

diferent d’abans que, amb les carpetes, veies una cosa o l’altre i ara has de buscar una 

cosa o altra. M’ho anoto i buscaré com està aquest tema perquè no tinc ni idea de si ha 

entrat o no. La cosa ha canviat molt. Abans els papers corrien, es veien les coses, se 

signava, ho tornaves, t’ho tornaven a enviar... Ara no. Ara hi ha tot el procediment de 

l’administració electrònica que les coses les busques, però no te les trobes com abans 

per casualitat.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS SOCIALISTES DE 

CATALUNYA CANDIDATURA DE PROGRÉS (PSC-CP)  

 

Sr. Antonio Rodríguez.- Em sembla recordar que és un tema que ja fa temps que dura.  

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

Sr. Carles Pàramo.- És cert que fa temps que dura però pendent per qüestions judicials i 

per un tema d’un informe que la Comissió Territorial d’Urbanisme de la Generalitat va fer, 

que són els que han de respondre a aquesta sentència. Aquest informe no és que diu que 

estigui bé o malament sinó que han d’argumentar bé les coses. És el mateix que deia del 

Bulli, que no és exactament competència plenament municipal sinó que depenem del que 

diuen els altres. 
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Sra. Montse Mindan.- Per respondre al prec del senyor Àngel Tarrero referent a les 

ampolles de butà del carrer El Cant dels Ocells, dir-li que acabo d’enviar un whatsapp al 

cap de la Policia perquè ho vagin a mirar. Si hi són, està clar que ens les haurem d’endur 

d’allà.  

 

Pel que fa a les bandes de motoristes rotonda dir que no ens comuniquen ni ens han 

demanat permís per venir a Roses, perquè no vénen. Tradicionalment van a Castelló 

d’Empúries. Sí que alguns vénen a dormir a Roses però la trobada i tota l’activitat del que 

fan, és a altres pobles. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR DE CATALUNYA  

 

Sr. Àngel Tarrero.- Si no demanen permís i no han de venir a Roses, déu n’hi do els 

merders que formen a la circulació i a la gent del poble.   

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sra. Montse Mindan.- El gruix important de trobades d’aquest tipus de motos no és aquí. 

El que passa és que hi ha gent que busca hotels i vénen a dormir a Roses.  

 

Sr. Juan M. Fernández.- Pel que fa als bonys que hi ha al terra de la rotonda de la plaça 

de l’Estel explicar que, aquesta plaça, durant el temps ha tingut diverses avaries i s’han 

anat posant pedaços. Ara hem de reesfaltar el tros que hi ha un cop passes la carretera 

de Palau on, si es fixen, cauen molts cotxes a la dreta. Mirarem si hi ha calers i, l’empresa 

que ho fa, pot allargar una mica més i fer aquesta rotonda perquè és cert que està plena 

de pedaços.  
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Sra. Montse Mindan.- El  carrer Traginers, nosaltres ja hem traslladat el problema a 

l’empresa de desratització perquè facin les actuacions pertinents. Ho tornarem a mirar 

una altra vegada.  

 

Sr. Juan M. Fernández.- El que podem fer i que ens hem trobat en un parell de llocs, 

donat que allò no és municipal, és instar als propietaris que ho tanquin. El problema, si no 

recordo malament és que hi ha una porta trencada. Per tant, doncs, instarem als 

propietaris que ho arreglin i, si no, ho farem nosaltres i presentarem factura al propietari.  

 

 

Sra. Montse Mindan.- Ho hem anat a mirar i està trencada la part de baix de la porta.  

 

En relació amb el carrer Oslo és just el fanal de casa meva és l’últim. Fa uns dies hem 

preguntat perquè no hi ha llum. Hi ha uns quants veïns que ara deien que no hi havia 

llum. A veure si demà ens poden explicar el perquè. Hi ha uns carrers que funcionen les 

fases noves i en altres funciona la fase vella. Suposo que l’empresa va coordinant a mida 

que van, suposo, endollant però en aquest tram de carrer de dalt la veritat és que no va ni 

la nova ni la vella. És l’únic tall del Mas Oliva que, ja fa uns quinze dies o una setmana i 

mitja, que no té llum. Avui ho he preguntat, no he obtingut resposta i em comprometo a 

veure demà què diu l’empresa que està fent les obres.    

 

 

Sr. Juan M. Fernández.- La vorera de la Quana jo he vaig mirar fa uns quinze dies. Hi ha 

molta feina i s’ha de fer un projecte, perquè possiblement s’hagi de fer de dalt a baix. Està 

tot molt fotut. No és una obra que tinguem llesta en dos o tres dies. Està tot aixecat.  

 

 

Sra. Montse Mindan.-  Pel que fa a la compra de l’ambulància, dir que l’Ajuntament no en 

pot comprar cap.  

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT DELS CIUTADANS  
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Sr. José Manuel Álvarez.- Potser m’he explicat malament. Hauríem de fer tot el que calgui 

perquè Roses necessita una altra ambulància. És el que demana la gent.  

 

 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ 

 

Sra. Montse Mindan.- Ho sabem. Fa molts anys que segueixo el tema de l’ambulància 

perquè, precisament, si tenim una ambulància és per la  insistència d’aquest Ajuntament. 

El servei estava, en principi, centralitzat a Empuriabrava i havia de complir el que deien 

les normes en aquell moment, que és el temps de resposta ‘isocrono’ de X minuts. Es va 

insistir molt, es va aconseguir que a Roses hi hagués ambulància i un petit lloc. Ho 

podem demanar i reiterar la demanda al Departament de Sanitat de la Generalitat de 

Catalunya però hi ha unes normes i estàndards que són els que es compleixen.  

 

Que es compleix el que la Generalitat marca és segur i això és que un poble com Roses 

tingui aquesta ambulància fixa i després en tingui d’altres que són les que fan els altres 

serveis. Però, si no entra dins del que preveu, per tot Catalunya, el Departament de la 

Generalitat, dubto que ens la donin. En tot cas, es pot fer una demanda sobretot apel·lant 

– que això sempre insistim nosaltres – a l’increment de població que tenim els mesos 

d’estiu. Ja que durant l’estiu doblem tant la població, tan les necessitats del centre 

d’atenció primària com d’ambulància, segurament, hauria de ser una mica més elevat del 

que tenim ara.  

 

Per respondre al senyor José Antonio Valdera, dir-li que pel que fa a les casetes de 

tiquets, és el mateix. Quan hi hagi la resposta per la Mesa de Contractació, l’autorització 

per part de Costes ens va arribar a finals d’aquesta setmana passada. Ara falta l’informe 

del tècnic que ha recollit tota la documentació d’aquella gent a la que se li va notificar per 

si l’aportació de la documentació tècnica és correcte i quan la Mesa de Contractació digui 

que s’hi poden posar, s’hi podran posar de seguida. Però encara falten tempos.       

 

Serà el més ràpid i que tècnicament es pugui. Però la previsió, no li sé dir perquè si li dic 

la setmana que ve i és a principis de l’altre no quedarem ve. I si li dic l’altre i és la 

setmana vinent tothom estarà més content. Però no li puc dir. En tot cas, tan ràpid com 

tècnicament es pugui o com tinguem nosaltres l’informe. Si cal fer una Mesa de 
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Contractació o una Junta de Govern extraordinària a mitja setmana, hi ha ordres de fer-ho 

perquè sabem que a tota aquesta gent li corre molta pressa ubicar-se als seus espais.  

 

Referent a la sorra de la platja hem parlat, avui precisament, quan hem presentat la 

memòria del qual s’ha parlat en els consells d’administració de les empreses, en la del 

Port hem parlat que el projecte executiu ja estava acabat de la construcció del dic que ha 

de permetre o que impedir que basculi tanta sorra a la platja de la Punta. Aquest projecte 

l’ha encarregat i pagat Port de Roses que és qui està obligat a mantenir la platja en les 

condicions normals que té aquesta platja. El pagament del trasllat d’aquesta sorra, 

recordem que també ho fa Port de Roses, tot i que l’Ajuntament ha fet la licitació. Aquest 

projecte ja està i està feta, també, la previsió en pressupostos per poder-ho adjudicar. Per 

la qual cosa esperem que sigui una realitat ben aviat. 

 

 

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL D'ESQUERRA REPUBLICANA (ERC-AM)  

 

Sr. Gerard Teixidó.- Només dir que el Departament és el de Governació i Administracions 

Públiques.  

 

 

No havent-hi més assumptes a tractar, l'alcaldessa aixeca la sessió a les 23:13 hores, de 

la qual cosa en dono fe. 

 

 

Document signat electrònicament. 
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